


ឈ្មោះប្រមាថ

 សូមអរគុណបងប្រុសនៅរើល។ នេះគឺជាប្រភេទនៃ—ការភ្ញាក់ផ្អើលសម្រាប់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំមិនគិតថាបានទីនេះនៅថ្ងៃនេះទេ។ ប៉ុន្តែយប់នេះជាយប់នៃការប្រកបរួម ហើយខ្ញុំ—ហើយខ្ញុំគិតថាខ្ញុំនឹងចុះនៅព្រឹកនេះ។ ហើយខ្ញុំបានទូរស័ព្ទទៅបងប្រុសនៅរើល ហើយគាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកចុះមក” និយាយ “ហេតុអ្វីបានជាមិនអធិប្បាយសម្រាប់យើងបន្តិច?”

2 ហើយខ្ញុំបានគិតថា បើខ្ញុំចុះមក ហើយវាអាចទៅរួច ខ្ញុំនឹងមិនអធិប្បាយទេ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែចង់និយាយជាមួយក្រុមជំនុំបន្តិចអំពីបញ្ហានោះ អ្នកដឹងទេ ខ្ញុំគិតថានឹងពង្រឹងក្រុមជំនុំ។

3 យើងទើបតែត្រឡប់មកពី—ពីដំណើររបរបាញ់ធ្លាក់របស់យើង បងប្អូននិងខ្ញុំនៅទីនេះ ហើយយើងមានពេលវេលាដ៏រុងរឿង។ យើង—យើងមានអំណរគុណយ៉ាងខ្លាំង យើងទាំងអស់គ្នាបានបំពេញហើយ—ហើយមានហ្គេមរបស់យើងដែលយើងកំពុងស្វែងរក។ ហើយ—ហើយគ្រូគង្វាលរបស់យើងនិងខ្ញុំដឹងថាសាច់អាងគឺល្អណាស់។ ដូច្នេះហើយយើងមានសត្វក្តាន់ល្អ។ ហើយខ្ញុំមានខ្លាឃ្មុំមួយនិងសត្វក្តាន់ពីរ។ ហើយយើងត្រឡប់មកវិញ។

4 ហើយនេះគឺជាពេលវេលាដែលខ្ញុំត្រូវនិយាយអំពីត្រាចុងក្រោយទាំងប្រាំពីរនោះ។ ហើយពួកគេមិនបានរៀបចំក្រុមជំនុំរួចរាល់ទេ។ ហើយមានអ្វីមួយ រារាំងនោះជាមូលហេតុ។ នោះ ខ្ញុំគិតថាទីក្រុងកំពុងផ្តល់ឱ្យយើងនូវផ្លូវដ៏លំបាកមួយដោយសារតែមិនមានកន្លែងចតរថយន្តគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ចំនួនមនុស្សដែលយើង...ដែលក្រុមជំនុំនឹងរៀបចំ។

5 យើងចង់បានព្រះវិហារថ្មីដាក់នៅទីនេះ ហើយយើងមានចំណែកដ៏ល្អនៃប្រាក់ដែលបានកំណត់រួចហើយ និង—និងដើម្បីបង្កើត—ព្រះវិហារធំមួយ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលយើងមានសេវាកម្មទាំងនេះ ហេតុអ្វី អ្នកយល់ថាវាជាអ្វី។ វាជារឿងគួរឱ្យអាណិតណាស់។ មនុស្សនៅជុំវិញជញ្ជាំង ក្រៅហាលភ្លៀង ហើយ—និង—ហើយវាកំសត់ណាស់។ ហើយសូម្បីតែការិះគន់ក៏មកពីមិត្តភក្តិរបស់ខ្ញុំដែរ។ បាននិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ មើលទៅដូចជាពួកគេ...” មិត្តភក្តិរបស់ខ្ញុំ

ជាផ្លូវជួបស្និតបាននិយាយថា “មើលទៅអ្នកអាចរកកន្លែងខ្លះ។” បាននិយាយថា “ខ្ញុំមានអារម្មណ៍សោកស្តាយ ដូចដែលពួកគេបានឆ្លងកាត់។”

6 គិលានុបដ្ឋាយិកាម្នាក់នៅក្បែរខ្ញុំ បាននិយាយថា “ហេតុអ្វី ខ្ញុំមកទីនោះព្រឹកមួយនៅម៉ោងប្រាំ។ អ្នកគួរតែនៅទីនោះ...” ហើយបាននិយាយថា “មនុស្សបានប្រមូលផ្តុំគ្នានៅជុំវិញព្រះវិហារនៅទីនោះ នៅម៉ោងប្រាំព្រឹក។ អ្នកត្រូវតែនៅទីនោះនៅម៉ោងប្រាំបួនសាមសិប។” ដូច្នេះ ឃើញទេ ហើយវាធ្វើឱ្យពិបាក។

7 ហើយយើងចង់បានព្រះវិហារមួយដែលមានបន្ទប់ខ្លះ ហើយកន្លែងដែលគ្រប់គ្នាអាចអង្គុយចុះ។ ហើយយើងគិតថាយើងកំពុងរស់នៅក្នុងថ្ងៃចុងក្រោយជឿចុះ។ នោះជាកន្លែងដែល...យើងគួរតែបង្រៀនក្រុមជំនុំនៃ—នៃ—នៃរឿងទាំងនេះ ដែលបង្កើតឡើង រឿងដែលត្រូវបានទាយទុក ខ្លះរាប់ពាន់ឆ្នាំ។ ហើយយ៉ាងហោចណាស់ម្ភៃប្រាំសាមសិបឆ្នាំ ពីក្រុមជំនុំនេះ ដែលត្រូវបានទាយទុក នឹងកើតឡើង។ ហើយឥឡូវនេះយើងមានវាត្រឹមត្រូវដើម្បីឆ្លងកាត់។ ដូច្នេះយើងគួរតែបន្តរបស់ទាំងនេះ ប៉ុន្តែយើងមិនមានបន្ទប់គ្រប់គ្រាន់ទេ។ ដូច្នេះព្រឹកនេះ...

8 ខ្ញុំបានធ្វើការហៅទូរស័ព្ទនិងរឿងខ្លះរបស់ខ្ញុំ កាលពីម្សិលមិញ ហើយខ្ញុំមានអ្វីទៀតដែលត្រូវធ្វើនៅរសៀលនេះ និងអ្វីៗផ្សេងទៀត។ ហើយខ្ញុំមានមិត្តភក្តិដែលចង់ចូលមក ជាមិត្តរ៉យក្មេងគួរឱ្យស្រឡាញ់ ដែលមកពីការសម្រាក បងប្រុសថ្នាក់ដឹកនាំម្នាក់នៅក្នុងព័ន្ធកិច្ច។ ហើយអ្នកមួយចំនួនដូចនោះ និងបងប្រុសម្នាក់មកពីប្រទេសនីរ៉េស។ ហើយ—ហើយយើងមានបទសម្ភាសន៍ខ្លះនៅបន្ទប់ខាងក្រោយ។ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “មែនហើយ ឥឡូវនេះ យើងនឹងដើរចេញ។”

9 ហើយបងប្រុសនេវីលបាននិយាយថា “មែនហើយ យើងនឹងចេញមកនិយាយពាក្យពីរបីដើម្បីពង្រឹងក្រុមជំនុំបន្តិច។” ដើម-...

10 រឿងដំបូងដែលខ្ញុំចង់និយាយ។ ខ្ញុំបានសរសេររឿងខ្លះនៅទីនេះនៅលើក្រដាសថា ពេលខ្ញុំមកព្រះវិហារ ខ្ញុំចង់និយាយ។ រឿងមួយដែលខ្ញុំបានសរសេរនៅទីនេះគឺទាក់ទងនឹងការស្លាប់របស់បងប្រុស ថេលីវ ដែលមានចិត្តសប្បុរសរបស់យើងខណៈពេលដែលយើងទៅ។

11 បងប្រុសថេលីវបានមកព្រះវិហារនេះអស់ជាច្រើនឆ្នាំ។ យើងទាំងអស់គ្នាបានស្គាល់គាត់ ខ្ញុំប្រាកដណាស់។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើមានមនុស្សចម្លែកខ្លះនៅទីនេះ វា

គឺជាបុរសចំណាស់ដ៏មានតម្លៃដែលតែងតែរកកន្លែងអង្គុយឱ្យអ្នក ដើម្បីអង្គុយ ចុះ។ បងប្រុសថេលីវ កាលពីលើកមុនដែលខ្ញុំបានឃើញគាត់ឥឡូវនេះ រហូតដល់ ខ្ញុំឃើញគាត់ជាបុរសវ័យក្មេង គាត់បានឈរនៅទីនោះនៅមាត់ទ្វារប្រហែលបីបួន អាទិត្យមុន។ គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំចង់មានសៀវភៅខ្លះ បងប្រុសប្រាណាហាំ។ ខ្ញុំចង់ចែកចាយសៀវភៅទាំងនេះ។” ដូច្នោះយើង គាត់...

12 អ្វីដែលខ្ញុំយល់ គាត់មានជំងឺទឹកនោមផ្អែម ហើយសន្លប់ ហើយមិនបាន... មិនដឹងថាគាត់មានជំងឺទឹកនោមផ្អែម។ ហើយ—ហើយគឺ...គាត់បានស្លាប់។ គាត់ មិនដែលស្លាប់ទេ។ គាត់គ្រាន់តែទៅនៅជាមួយព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។

13 ហើយគាត់ជាបងប្រុសដ៏ស្មោះត្រង់ និងអស្ចារ្យ តែងតែគិតពីអ្នកដទៃ។ ហើយ ការរីករាយរបស់គាត់គឺព្យាយាមរកកន្លែងសម្រាប់នរណាម្នាក់អង្គុយ ពេលពួកគេ មកព្រះវិហារ។ ហើយអ្នកដឹងទេ ប្រហែលជាពេលយើងឆ្លងកាត់រំលោភ វាមិនល្អទេ ដែលឃើញបងប្រុសថេលីវនៅទីនោះ រកកន្លែងអង្គុយនៅម្ខាងទៀតបានទេ?

14 ខ្ញុំគិតថា ក្នុងការរំលឹកដល់បងប្រុស ថេលីវ...ខ្ញុំមិននៅទីនេះដើម្បីនិយាយ ជាមួយបងប្រុសនេវីលទេ នៅក្នុងពិធីបុណ្យសពរបស់គាត់ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់និយាយ ពាក្យមួយនៃការដឹងគុណរបស់ខ្ញុំទៅកាន់ស្រ្តីមេម៉ាយរបស់គាត់។ បងស្រី ថេលីវ ខ្ញុំគិតថា នៅទីនេះនៅព្រឹកនេះ សូមប្រទានពរដល់ដួងចិត្តដ៏ស្មោះត្រង់របស់គាត់!

15 បងប្រុសថេលីវ ថ្ងៃមួយគាត់បាននិយាយថា “ឡើងមកមើលខ្ញុំ។ ខ្ញុំបានជីក បឹងតូចមួយនៅទីនោះ ដាក់ត្រីខ្លះ ដូច្នោះអ្នកនឹងឡើងមកនេសាទ។” តែងតែគិតពី អ្នកដទៃ។ ហើយមាននរណាម្នាក់បានគិតពីគាត់ នោះគឺជាព្រះគ្រីស្ទ ដើម្បីប្រទាន ការសង្គ្រោះដល់គាត់។

16 ខ្ញុំគិតថា នៅក្នុងការរំលឹក ប៉ុន្តែសម្រាប់ព្រះវិហារនេះ ដូចដែលវាប្រមូលផ្តុំជា រូបកាយនៅព្រឹកនេះ សូមឱ្យយើងឈរជាមួយគ្នា អានក្បាលនៅចំពោះព្រះ។

17 ព្រះវិបិតានៃស្ថានសួគ៌របស់យើង យើងជាមនុស្សនៅព្រឹកនេះ ហើយ—អ្នក មកកន្លែងថ្វាយបង្គំនេះ... ព្រះហស្តដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់បានរើទៅក្នុងចំណោមពួក យើង ហើយបានយកបងប្អូនដ៏មានតម្លៃម្នាក់ចេញពីយើង ដែលយើងស្រឡាញ់ ហើយដឹងថាទ្រង់ស្រឡាញ់គាត់។ ហើយទ្រង់មានហេតុផលសម្រាប់ការទាំងអស់ នេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ឬវានឹងមិនកើតឡើងតាមរបៀបនេះទេ ដោយដឹងថាព្រះគម្ពីរ

របស់យើងប្រាប់យើង ថា “អ្វីៗទាំងអស់ធ្វើការជាមួយគ្នាសម្រាប់ការល្អចំពោះអ្នក ដែលស្រឡាញ់ព្រះ។” ហើយថាគាត់បានធ្វើ។

18 ហើយយើងមើលជុំវិញពិភពលោក ហើយយើងរកឃើញធម្មជាតិតាមគ្រប់ មធ្យោបាយដែលនិយាយមកកាន់យើង ដែលផ្ទុកមិនអាចយំគាត់បានទេ ដ្បិតនៅ លើផែនដីគាត់បានបម្រើគោលបំណងដែលទ្រង់បានបញ្ជូនគាត់មកទីនេះដើម្បី ធ្វើ។ គាត់ជាបងប្អូនល្អស្មោះត្រង់។

19 យើងរកឃើញថានៅក្នុងជីវិតកូសាស្ត្រ និងនៅក្នុងជីវិតនៃព្រះអាទិត្យដែលរះ នៅពេលព្រឹកដើម្បីផ្តល់ពន្លឺដល់យើង។ ហើយនៅពាក់កណ្តាលថ្ងៃវាក្លាយជានៅ វ័យកណ្តាល។ ហើយបន្ទាប់មកល្ងាចវាស្លាប់ម្តងទៀត ដើម្បីរះឡើងវិញនៅព្រឹក បន្ទាប់ ស្រស់និងថ្មី ព្រោះវាបម្រើគោលបំណងរបស់ព្រះ។

20 យើងឃើញផ្កានៅពេលដែលវារីកដុះដាល និងលម្អផែនដី និងតុបតែងសាល ពិធីបុណ្យសព និងកន្លែងអាពាហ៍ពិពាហ៍ និងបម្រើគោលបំណង បើកបេះដូង និងលះបង់ ដោយឥតគិតថ្លៃ ទឹកឃ្មុំដល់សត្វឃ្មុំ និងទឹកអប់ដល់អ្នកធ្វើដំណើរ ភាពស្រស់ស្អាតដល់អ្នកស្វែងរក។ ផ្តល់អ្វីៗទាំងអស់ដែលវាមាននៅក្នុងការបម្រើ ព្រះ បន្ទាប់មកវាឱនក្បាលតូចរបស់វា។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលនិទាយរដូវមកដល់ វា កើនឡើងម្តងទៀត ព្រោះវាបម្រើគោលបំណងរបស់ព្រះ។

21 បន្ទាប់មកនៅចំពោះមុខធម្មជាតិទាំងអស់ និងព្រះគម្ពីរ ការសន្យា និង ព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ យើងអាចរីករាយនៅក្នុងចិត្តរបស់យើង ដោយដឹងថាបងប្រុស ថេល័ររបស់យើង ដូចគ្នា ព្រះអម្ចាស់ បានបម្រើគោលបំណងរបស់ព្រះ។ ហើយបើ និយាយថាគាត់នឹងមិនរស់ឡើងវិញទេ គឺបានបដិសេធព្រះគម្ពីររបស់យើង ជាព្រះ របស់យើងហើយ និងអ្វីៗទាំងអស់ដែលព្រះបានប្រទានឲ្យយើងមើល ដើម្បីដឹង ថាមានការរស់ឡើងវិញ។ ដូច្នេះយើងទន្ទឹងរង់ចាំពេលវេលាដែលយើងនឹងជួបគាត់ ម្តងទៀត នៅពេលដែលគាត់នៅក្មេងនិងមានសុខភាពល្អហើយលែងឈឺឬចាស់ ទៀតហើយ។

22 សូមប្រទានពរដល់ភរិយាដ៏មានតម្លៃរបស់គាត់ ដែលជាដៃគូដ៏ស្មោះត្រង់ របស់គាត់។ តើយើងនឹងនឹកពួកគេយ៉ាងណា ព្រះអម្ចាស់អើយ ដូចដែលយើង ឃើញពួកគេចេញទៅស្រះទឹក ហើយអង្គុយនៅលើកៅអីតូចនៅទីនោះ ស្ងួចត្រី និងនិយាយគ្នា និងរបៀបដែលពួកគេជាសង្សារពិតប្រាកដជាមួយគ្នា។

23 ហើយឥឡូវនេះយើងដឹងថាមានថ្ងៃដ៏អស្ចារ្យនឹងមកដល់ នៅពេលដែល វីហ្វុសនៃសេចក្តីជំនឿនឹងដើរក្បួននៅក្រោមឆ្នូនៃជ័យជំនះដ៏អស្ចារ្យ ហើយទេវតា នៃ...ដោយភ្លេងនឹងបំពេញខ្យល់។ យើងនឹងឃើញពួកគេម្តងទៀតនៅកន្លែង នោះ។

24 រហូតដល់ពេលនោះ ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមប្រទានឱ្យយើងនូវភាពក្លាហាន។ ប្រទានពរដល់យើងហើយជួយយើង។ យើងនឹងនឹកបងប្រុសចេលី និង អ្នករាល់គ្នាដែលមកព្រះវិហារនេះ ខណៈពេលដែលគាត់ឈរនៅមាត់ទ្វារហើយ រកកន្លែងសម្រាប់អ្នកមកស្តាប់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ដើម្បីអង្គុយយ៉ាងស្រួលនិង សម្រាក។

25 នៅថ្ងៃផ្សេងទៀតនៅពេលដែលគាត់បានឆ្លងកាត់ ព្រះអម្ចាស់ ទូលបង្គំបាន អធិស្ឋានថាមហាទេវតាដ៏អស្ចារ្យរបស់ព្រះឈរនៅទីនោះនៅមាត់ទ្វារ ដើម្បីរក កន្លែងគាត់ ផងដែរ ព្រះអម្ចាស់ ហើយគាត់អាចអង្គុយចុះ។ ដ្បិតវាត្រូវបាន សរសេរនៅក្នុងព្រះគម្ពីរថា “អ្នកណាដែលមានចិត្តមេត្តា នោះនឹងបានសេចក្តី មេត្តាករុណា។” រហូតដល់យើងឃើញគាត់ ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមឲ្យការចងចាំ នៅតែបន្តផ្តែមល្អៃមក្នុងចិត្តរបស់យើង រហូតដល់ថ្ងៃណាមួយនៅពេលដែលយើង ជួបគ្នាម្តងទៀតនៅទីកន្លែងផ្សេងទៀត។ តាមរយៈព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ យើង សូមវា។ អាម៉ែន។

26 ទ្រង់នឹងឃ្លាតពីក្នុងចំណោមយើងយ៉ាងយូរ ហើយនៅកណ្តាលមនុស្សចម្លែក ជាដើម ដែលមកព្រះវិហាររបស់យើង ឬអគាររបស់យើងនៅទីនេះ ដើម្បីថ្វាយបង្គំ។ សូមឲ្យព្រលឹងរបស់គាត់បានទៅកាន់សុគតិភព រហូតដល់ថ្ងៃនោះ។

27 ថ្ងៃណាមួយ ផងដែរ យើងម្នាក់ៗនឹងទៅ ម្តងមួយៗ រហូតដល់យើងចុះតាម បន្ទាត់ដូចនោះ។ សូមឱ្យយើងឥឡូវនេះ ខណៈពេលដែលយើងមានពេលនិងអាច ធ្វើបាន ចូរយើងរៀបចំខ្លួនយើងសម្រាប់ពេលវេលាដែលនឹងមកដល់ ដ្បិតយើង មិនដឹងថាពេលណាទេ។ យើងមិនដឹងថាអ្នកណានឹងក្លាយជាអ្នកបន្ទាប់ទេ។ ចូរ យើងរស់នៅដូច្នេះ ជារៀងរាល់ថ្ងៃ ថាប្រសិនបើវាគួរតែមក វានឹងសម្រាប់យើង យើងនឹងត្រៀមខ្លួនជាស្រេច។

28 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំចង់ធ្វើការប្រកាស។ ឥឡូវនេះ មិនយូរប៉ុន្មាន ប្រហែលជា ខ្ញុំមិនបាននិយាយជាមួយអ្នកទទួលបន្ទុកតាំងពីត្រឡប់មកវិញ ទាក់ទងនឹង

ស្ថានភាពនៃការសាងសង់—ព្រះវិហារនៅទីនេះ ឬអ្វីដែលយើងត្រូវធ្វើបន្ទាប់ ទទួលបានក្រុមជំនុំរបស់យើង ដូច្នោះយើងអាចមានការប្រជុំរបស់យើង។ បន្ទាប់មកខ្ញុំនឹងបន្ត អត់ទោសឱ្យខ្ញុំ ជាមួយ—ត្រាទាំងប្រាំពីរ ហើយបន្ទាប់មកបានកន្លែងប្រាំពីរ និងរបស់ជាច្រើនទៀតដែលយើងគួរតែចូលទៅក្នុងភ្លាមៗ។

29 ហើយឥឡូវនេះ នៅព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យបន្ទាប់ នៅទីនោះ ខ្ញុំនឹងនៅអេលីសាបិតថោន រដ្ឋកេនតាក់គី ជាមួយបងប្រុស អិលដឺ ហ្សឺ ទៅ—កម្មវិធីខ្ញុំសង្ឃឹមថា ហើយនោះគឺដើម្បីថ្វាយរោងឧបោសថថ្មី ឬរោងឧបោសថដែលពួកគេបានទិញនៅអេលីសាបិតថោន រដ្ឋកេនតាក់គី។ ចុះក្រោម ៦២ រហូតដល់អ្នកមកដល់អេលីសាបិតថោន ឬចុះក្រោម ខ្ញុំមានន័យថា ៣១ ឬចុះតាមរបៀប។ គ្រាន់តែដល់វេននាំអ្នកទៅអេលីសាបិតថោន។ វាប្រហែលមួយម៉ោង។ វាមានចម្ងាយប្រហែលសាមសិបប្រាំ សែសិបម៉ាយល៍នៅទីនោះ។ ខ្ញុំគិតថាប្រហែលសែសិបម៉ាយល៍យ៉ាងណាក៏ដោយ...នៃ ៣១ និងប្រហែលសាមសិបប្រាំម៉ាយល៍ឬប្រហែលហ្នឹងម្យ៉ាងទៀតចុះតាមរបៀប។ វាស្ថិតនៅលើផ្លូវមូលបឺរី។

30 កម្មវិធីថ្វាយនេះ។ បងប្រុសហ្សឺនឹងមានសាលាថ្ងៃអាទិត្យទៀងទាត់ធម្មតានៅម៉ោងដប់។ ហើយខ្ញុំនឹងអធិប្បាយពីកម្មវិធីខ្ញុំសង្ឃឹមថា ចាប់ពីម៉ោងដប់មួយរហូតដល់ថ្ងៃទីដប់ពីរ ថ្ងៃអាទិត្យខាងមុខនេះ ទី១១ ខែវិច្ឆិកា។

31 នៅលើផ្ទាំងផ្សព្វផ្សាយនៅទីនោះ គឺជា—ព័ត៌មានរបស់វា។ ហើយវានឹងនៅ... អ្នកអាចរកផ្លូវរបស់អ្នកពីទីនោះ។ វាស្ថិតនៅលើផ្លូវមូលបឺរី។ ឬពួកគេ—ពួកគេផ្តល់ទិសដៅនៅលើ...វានៅលើផ្ទាំងផ្សព្វផ្សាយនៅទីនោះនៅខាងមុខព្រះវិហារ។

32 បន្ទាប់មក នៅថ្ងៃទី—ខែវិច្ឆិកា—ថ្ងៃទីម្ភៃពីរ ខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹងនៅ ស្រីវែផត រដ្ឋល្វីស៊ីណា ម្ភៃវិនាទី ម្ភៃបី ម្ភៃបួន ម្ភៃប្រាំ និង—និងម្ភៃប្រាំមួយ។ ប្រាំថ្ងៃ ខ្ញុំគិតថានៅស្រីវែផត រដ្ឋល្វីស៊ីណា នៅរោងឧបោសថជីវិត។ នោះគឺជាមួយបងប្រុសម៉ូរ៉េ។ ពួកគេកំពុងប្រារព្ធពិធីដប់លៀងមាសរបស់ពួកគេ។ ពរជ័យពេនទីកុស្តបានធ្លាក់នៅ ស្រីវែផត រដ្ឋល្វីស៊ីណា ហាសិបប្រាំមុនថ្ងៃម្ភៃពីរនៃខែនេះ។ ហាសិបប្រាំសារពេនទីកុស្តដំបូងត្រូវបានអធិប្បាយ។ ហើយបានធ្លាក់ចុះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានធ្លាក់ចុះ នៅរដ្ឋល្វីស៊ីណា។ ហើយពួកគេបានទទួលការរំលឹកដល់រឿងនោះ ហើយនេះគឺជាបុណ្យមាស។ ហើយខ្ញុំនឹងអធិប្បាយពីជូប៊ីលីនេះ ប្រាំយប់ជាមួយបងប្រុសម៉ូរ៉េ នៅឯស្រីវែផត រោងឧបោសថជីវិត។

33 អ្នកមានមិត្តណាម្នាក់នៅក្នុងនិងនៅជុំវិញនោះ ហេតុអ្វី បើអ្នកចង់សរសេរទៅ ឬអ្វីមួយ នឹងរីករាយដែលបានយកពួកគេចេញ។ ហើយគ្រាន់តែប្រាប់ពួកគេអំពី ការប្រជុំដែលនឹងមកដល់។

34 ហើយរោងឧបោសថជីវិត ប្រសិនបើអ្នកណាម្នាក់ធ្លាប់ទៅទីនោះជាមួយបង ប្រុសម៉ូរ៉េ គាត់គឺជាបុរសដ៏អស្ចារ្យម្នាក់។ ហើយមានមនុស្សដ៏អស្ចារ្យមួយក្រុម ជា អ្នកភាគខាងត្បូងចាស់ទាំងនោះ។ អ្នកគ្រាន់តែមិនអាចយកឈ្នះពួកគេបានទេ។ ដូច្នោះហើយ រោងឧបោសថជីវិត នរណាម្នាក់នៅជុំវិញស្រីវែផតអាចប្រាប់អ្នកពី កន្លែងដែលវានៅ។ ស្រីវែផតមានប្រហែលពីរសែននាក់។ ហើយវាជាទីក្រុងដ៏ស្រស់ ស្អាត និងកន្លែងស្នាក់នៅជាច្រើន។ ដូច្នោះ...

35 ហើយរោងឧបោសថគឺជារោងឧបោសថដ៏ធំមួយ ជារោងឧបោសថធំ ណាស់។ វាមានជាន់ខាងលើ និងយ៉ា និងជាន់ធំ ហើយបន្ទាប់មកជាន់ពីលើនោះ។ ហើយមានបន្ទប់ច្រើន។ ហើយត្រង់ឆ្លងកាត់សាលប្រជុំទីក្រុងដែលមានកោអិប្រាំ ពាន់នាក់។ គ្រាន់តែ—ដូចជាឆ្លងកាត់ផ្លូវនៅទីនេះ ទៅកាន់សាលប្រជុំទីក្រុង។

36 ហើយរ៉ែរិនជេក ជី ម៉ូរ៉េ ឬ—ឬទាំងរោងឧបោសថជីវិតនៅស្រីវែផត រដ្ឋល្វី ស៊ីណា។ វាចាប់ផ្តើមនៅថ្ងៃទីម្ភៃ-ពីរ។ នោះនឹងជាថ្ងៃពុធ... ពីថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ដល់ ថ្ងៃអាទិត្យ។ ថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ សុក្រ សៅរ៍ អាទិត្យ បួនថ្ងៃជំនួសឱ្យប្រាំ។ ខ្ញុំសុំទោស។ នោះគឺម្ភៃ-ពីរ ម្ភៃបី ម្ភៃបួន និងម្ភៃប្រាំ។ ខ្ញុំគិតថានោះជារបៀបរបស់វា នៃ—នៃ ខែវិច្ឆិកា។

37 ហើយបន្ទាប់មក យើងនឹងរកឃើញថា តើមានអ្វីដែលយើងធ្វើបានអំពី ក្រុមជំនុំនៅទីនេះ ដើម្បីស្វែងយល់ពីរបៀបដែលក្រុមជំនុំបានរីកចម្រើនក្នុងការ ទទួលបានអគាររបស់ខ្លួន។ អ្នកម៉ៅការប្រាប់យើងថាពួកគេអាចដាក់មនុស្ស បានគ្រប់គ្រាន់នៅលើវា រហូតដល់ប្រហែលដប់ថ្ងៃពួកគេស្ទើរតែអាចមានវា ដូច្នោះយើងអាចទៅនៅក្រោមវា ឃើញទេ លឿន។ ហើយពួកគេកំពុងរង់ចាំ ទីក្រុងចុះហត្ថលេខា។ អ្នកដឹងទេ ហើយយើងត្រូវតែមានកន្លែងចតថយន្តច្រើន ហើយនេះច្រើនណាស់។ ហើយ អូ ខ្ញុំអើយ វាជាក្រុមនៃការសែតក្រហមដើម្បីចូល ទៅក្នុង ដើម្បីចាប់ផ្តើមសាងសង់អ្វីទាំងអស់។ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់ទៅព្រះវិហារមុនពេលខ្ញុំ ត្រលប់ទៅបេសកកម្មម្តងទៀត។

38 ឥឡូវនេះខ្ញុំបានទទួលការហៅទៅកាន់ តង់ហ្គានីកា យ៉ូហ្គាន់ដា និងកាត់តាមនោះ។ យ៉ូសែបមានការប្រជុំដែលបានបង្កើតឡើងដើម្បីចាប់ផ្តើមនៅខែកុម្ភៈ។

39 ហើយកាលពីម្សិលមិញ ពេលខ្ញុំចូលមក មានបងប្អូនមួយចំនួន ហើយបងស្រី ថម និងពួកគេមកពីបរទេសបានចូលមក។ ហើយមាន...ខ្ញុំបានរកឃើញកំណត់ត្រាមួយដាក់នៅមាត់ទ្វាររបស់ខ្ញុំ ឬ—ឬការអញ្ជើញពី—សមាគមមួយនៅអាហ្វ្រិកខាងត្បូង។ ដូច្នេះខ្ញុំកំពុងសរសេរទៅកាន់ពួកគេ ដើម្បីរកឱ្យឃើញនូវអ្វីដែលអាចធ្វើបាន។ ប្រហែលជា ខណៈពេលដែលខ្ញុំនៅឆ្ងាយ ខ្ញុំអាចចុះទៅអាហ្វ្រិកខាងត្បូង ប្រហែលជានៅក្នុងផ្នែកចុងក្រោយនៃខែកុម្ភៈ និងខែមីនា ក្នុងពេលនោះ។

40 ហើយយើងសង្ឃឹមថានឹងបង្កើតក្រុមជំនុំឡើង ដូច្នេះខ្ញុំអាចទទួលបានសម័យក្រុមជំនុំទាំងនេះ មុន—មុនពេលរដូវរងាចូល បើអាច។ ប្រសិនបើខ្ញុំមិនឬនៅពេលដែលខ្ញុំត្រូវត្រលប់មកពីទីនោះ ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវង់ចាំ។

41 ខ្ញុំបានស្តាប់កាលពីម្សិលមិញនៅពេលដែលខ្ញុំកំពុងថត ជឿថាវាជាថ្ងៃមុនកាលពីម្សិលមិញនៃខ្សែអាត់មួយ។ ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំបានឮវាលេងនៅទីនេះនៅព្រឹកនេះ។ ប្អូនប្រុសខាងត្បូងខ្លះមាន...ម្តាយរបស់គាត់បានចូលមកក្នុងការប្រជុំ។ នាងមានជំនាច់សាហាវនៅលើសុដន់ ហើយនាងត្រូវបានគេដាក់ស្រមោលរហូតដល់ស្លាប់។ ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នៅក្នុងកិច្ចប្រជុំមួយនាពេលថ្មីៗនេះ នៅស្រល់ខាងត្បូង ខ្ញុំជឿថាវាជា ឬកន្លែងណាមួយ ប្រាប់នាង និយាយអំពីភាពសាហាវរបស់នាង ហើយនាងជានរណា ហើយនាងមកពីណា។ ហើយបាននិយាយថានាងមានក្មេងប្រុសម្នាក់ដែលឈប់ជឿព្រះ ហើយគាត់នឹងជួបឧបទ្វរហេតុមួយ ហើយក្លាយជាមនុស្សឃាត។ ហើយរឿងជាច្រើនដូចនោះ។ ហើយម្នាក់នេះ...

42 វាបានកើតឡើងតាមផ្លូវ។ ហើយជំងឺមហារីកដ៏សាហាវរបស់នាង ឬការលូតលាស់សាហាវ បានចាកចេញពីនាង។ នោះគឺ ការលូតលាស់សាហាវគឺជាមហារីក អ្នកដឹងទេ? ដូច្នេះវា—វាបានចាកចេញពីនាង។ ហើយក្មេងប្រុសនោះត្រូវបានសម្លាប់ និងអ្វីៗទាំងអស់តាមរបៀបដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានមានបន្ទូល។ ហើយគាត់ត្រូវបាននាំទៅរកព្រះគ្រីស្ទ ត្រឡប់មកវិញម្តងទៀត។ ហើយគាត់បានធ្វើខ្សែអាត់មួយ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំបានឮវាលេង។ តើអ្នករីករាយនឹង

ការនិយាយខាងត្បូងចាស់ទេ? ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អដ។ បាន
និយាយថា “នៅទីនេះនៅខាងលើនខាងជើង” គាត់បាននិយាយថា។ អូ ខ្ញុំគ្រាន់តែ
ស្រឡាញ់ពួកគេ ប្រជាជនភាគខាងត្បូងចាស់។ ហើយគាត់មាន...ព្រះអម្ចាស់
បានប្រទានពរដល់គាត់។ គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំដឹងថាអ្នកនិយាយថាអ្នក
មិនផ្សព្វផ្សាយគោលលទ្ធិទេ បងប្រុសប្រាណហាំ សម្រាប់តែក្រុមជំនុំរបស់អ្នក
ប៉ុណ្ណោះ។” បាននិយាយថា “យើងជាផ្នែកមួយនៃក្រុមជំនុំរបស់អ្នក។” ដូច្នេះវាជា
ការគួរឱ្យស្រឡាញ់នៅក្នុងគាត់ក្នុងការនិយាយបែបនោះ។

43 ហើយឥឡូវនេះមានរូបភាពមួយ ខ្ញុំគិតថា ប្រហែលជាវាមាននៅលើផ្ទាំង
ផ្សព្វផ្សាយនៅព្រឹកនេះ។ ប្រសិនបើវាមិនមែនទេ ប៊ីលីនឹងដាក់វានៅទីនោះ។
ជាច្រើនដងវាត្រូវបានគេនិយាយ នៅពេលដែលខ្ញុំចាប់ផ្តើមនិយាយដំបូង ដែល
ពួកគេនិយាយថា “អ្នកគ្រាន់តែស្រមៃមើល បងប្រុសប្រាណហាំ ថាអ្នកឃើញពន្លឺ
នោះ ពន្លឺនោះ។” ប្រហែលជា ពិបាក...

44 ប្រហែលជានៅសល់អ្នកខ្លះនៅទីនេះ ចាស់ៗដែលចងចាំត្រឡប់មកវិញ
មុនពេលដែលរូបភាពត្រូវបានគេថត។ តើមានអ្នកណានៅចាំខ្ញុំនិយាយបែបនេះ
តាំងពីយូរយារណាស់មកហើយ? មើល។ ប្រហែលបួនឬប្រាំដៃ។ បងស្រីស្តែន
ស៊ែរនៅទីនេះ និងបងប្រុសនិងបងស្រីស្លាតដើ និង—និងបងប្រុសនៅទីនេះ និង
បងប្រុសនៅទីនោះ។ ពួកគេនៅសល់តែប្រាំឬប្រាំមួយប៉ុណ្ណោះនៃអ្នកចាស់។

45 មែនហើយ ឥឡូវនេះ បន្ទាប់ពីខណៈពេលដែលភ្នែកមេកានិចនៃកាមេរ៉ានោះ
បានចាប់យករូបភាពនោះ។ ដូច្នេះវាបានទៅវ៉ាស៊ីនតោន ឌីស៊ី ហើយបានឆ្លងកាត់
អ្នកពិនិត្យ ហើយត្រឡប់មកវិញ “មិនមានការប៉ះពាល់ទ្វេដងឬគ្មានអ្វីសោះ។” បាន
និយាយថា “ពន្លឺបានវាយប្រហារកញ្ចក់។” នោះគឺលោកចច ដេឡាស៊ី។ អ្នកបាន
ចុះហត្ថលេខាលើឈ្មោះរបស់គាត់។ ឃើញទេ?

46 មែនហើយ ជាច្រើនដងដែលអ្នកឮ មើលទៅខាងក្រៅហើយនិយាយថា “មាន
ស្រមោលដងទឹកលើមនុស្សនេះ។ វាជាស្រមោលនៃការស្លាប់។” តើមានប៉ុន្មាននាក់
ដែលបានឮខ្ញុំនិយាយដូច្នេះ? ជាច្រើនដង ឃើញទេ ច្រើនដង។ មែនហើយ វាបាន
កើតឡើងដែលកាមេរ៉ាចាប់បាន។ ដូច្នេះហើយយើងទទួលបានវានៅទីនេះ។

47 ស្ត្រីដែលមករកបងស្រីម្នាក់ហើយបានប្រាប់នាងថា នៅក្នុងការប្រជុំនៅ
—នៅរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា ជាកន្លែងដែលយើងមានកិច្ចប្រជុំដ៏អស្ចារ្យមួយនៅ ស្រល់

ខាងត្បូង។ ហើយនៅទីនោះ ស្រ្តីនោះជិតស្លាប់ដោយជំងឺមហារីកលើសុដន់ទាំងពីរ។ ហើយគ្រូពេទ្យបានបោះបង់ចោលនាងដើម្បីស្លាប់។ ហើយស្រ្តីនោះគ្រាន់តែឈោងទៅថតរូបរបស់នាង ដូចខ្ញុំបានប្រាប់នាងថា នាងជានរណា ហើយនាងមកពីណា។ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “មានស្រមោលងងឹតលើអ្នក។ អ្នកត្រូវបានគ្របដោយស្រមោលស្លាប់។” ហើយស្រ្តីនោះគ្រាន់តែថតរូបភាពនេះ។ ហើយនៅទីនោះវាក៏នៅលើភ្នែកមេកានិចនៃការមេរ៉ា ទទួលបានស្រមោលនៃការស្លាប់។

48 បើអ្នកទាំងអស់គ្នាបានឃើញបញ្ញត្តិដប់ប្រការ ហើយបានឃើញទេវតាមរណៈ តើវាចូលទៅក្នុងភាពងងឹត យ៉ាងណា ស្រមោលដែលមើលទៅអាចរុញវាមាននៅលើរូបភាពនេះ។ ហើយខ្ញុំគិតថាវានៅលើការខ្សៀនឥឡូវនេះ។ ប្រសិនបើវាមិនមែន បីលើអាចព្រួញ ហេតុអ្វី ឱ្យគាត់ដាក់វានៅលើការខ្សៀន។ ហើយវាមានព្រួញចង្កុលទៅមនុស្ស។ ហើយមនុស្សនោះ ស្រមោលបានចាកចេញពីស្រ្តីនោះ ហើយបានជាសះស្បើយដោយការអស្ចារ្យ។ ប៉ុន្តែមានដូចជាក្រណាត់មួយ ផ្សែងងងឹតបានប្រមូលផ្តុំជុំវិញហើយគ្របលើស្រ្តី ហើយពួកវានៅលើមហារីកដូចនោះ មកពីទីនោះ។ ពិតណាស់ នោះជាស្រមោលដែលសេចក្តីស្លាប់កំពុងហូរចូលផងដែរ ពីជំងឺមហារីក។

49 មែនហើយ មិនថាអ្នកព្យាយាមប្រាប់ការពិតដល់មនុស្សប៉ុណ្ណាទេ មាននរណាម្នាក់នឹងសង្ស័យថាវាមិនមែនជាការពិតទេ។ ហើយប្រសិនបើអ្នកតែងតែប្រាប់ការពិត នោះអ្នកដឹងថាអ្នក—អ្នកនិយាយត្រូវ។

50 ខ្ញុំមានមិត្តម្នាក់ដែលជា—អ្នកចិញ្ចឹមសត្វ នៅភាគខាងលិច។ ហើយ—ហើយការអភិរក្សបានចំណាយប្រហែលបួនពាន់ដុល្លារសម្រាប់ថយន្តព្រិលមួយ ដើម្បីរាប់ហ្វូងសត្វស្វាដែលនៅសេសសល់នៅជ្រលងភ្នំដែលមានបញ្ហា។ លោកជេវ៉ែសដែលបានអង្គុយនៅទីនេះនៅក្នុងព្រះវិហារ ខ្ញុំបាននាំគាត់ទៅរកព្រះគ្រីស្ទជាអ្នកមិនស្មោះត្រង់ទាំងស្រុង។ ហើយអ្នកបានឮខ្ញុំប្រាប់រឿងដែលយើងដិះជាមួយគ្នា។ ហើយគាត់មិនជឿលើអ្វីទាំងអស់ក្រៅពីក្រុមសីលធម៌របស់ជានិរ។ “ហើយទារកនោះដែលកើតពីព្រហ្មចារី គឺមិនសមហេតុសមផលទេ។” ហើយយើងបានបោះជំរំនៅយប់ផ្សេងទៀតដែលគាត់បានទទួលយកព្រះគ្រីស្ទ។

51 ដូច្នេះហើយបុរសនេះបានប្រាប់ពួកគេ។ គាត់បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ អ្នកមិនចាំបាច់ទិញថយន្តនោះ ឡានព្រិលនោះទេ។” បាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងប្រាប់

អ្នកឱ្យច្បាស់ថា តើមានសត្វស្វាប៉ុន្មានក្បាលនៅទីនោះ។” បាននិយាយថា “មានដប់ប្រាំបួន។” បាននិយាយថា “មានម្ភៃ...មានម្ភៃមួយ ហើយខ្ញុំបានសម្លាប់ពីរក្បាល។” ហើយគាត់កំពុងនិយាយជាមួយអ្នកយាមហ្គេម។ មិនតម្រូវឱ្យសម្លាប់ទេ ប៉ុន្តែសម្លាប់មួយបាន។ ដូច្នោះគាត់បាននិយាយថា “មានម្ភៃ-មួយ ហើយខ្ញុំបានសម្លាប់ពីរក្បាលហើយ។ ទុកដប់ប្រាំបួន។”

ហើយគាត់បាននិយាយថា “បាទ ជេហូ ខ្ញុំដឹងថាអ្នកបានសម្លាប់ពួកវាពីរហើយ។”

គាត់ឆ្លើយថា “ខ្ញុំបានធ្វើ។”

52 មែនហើយ ពួកគេបានយកឡានព្រិល ឡើងទៅទីនោះ មានក្បាលអេក១៩ក្បាល។ គាត់បាននិយាយថា “ប៊ីលី គ្រាន់តែប្រាប់គាត់ពីការពិត គាត់នឹងមិនជឿទេ។”

53 ដូច្នោះនោះជារបៀបដែលវាកើតឡើង។ អ្នកអាចប្រាប់មនុស្សពីការពិត ប៉ុន្តែពួកគេ...មានការយល់ច្រឡំជាច្រើននិង—និងការកុហកអំពីរឿង រហូតដល់ពួកគេមិនជឿថាអ្នកកំពុងនិយាយការពិតនៅពេលអ្នកប្រាប់ពួកគេពីការពិត។ អ្នកឃើញទេ?

54 ប៉ុន្តែយើងមានអំណរគុណណាស់ដែលយើងមានព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ដែលបញ្ជាក់ពីសេចក្តីពិតនោះដោយការបញ្ជាក់។ វាជាការពិត។ ដូច្នោះបើនេះជាថ្ងៃចុងក្រោយរបស់ខ្ញុំនៅលើផែនដី សូម្បីតែការស្រាវជ្រាវវិទ្យាសាស្ត្រនិងភស្តុតាងបានបង្ហាញថាខ្ញុំបានប្រាប់ការពិតអំពីរឿងទាំងនេះ។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ វាជាសេចក្តីពិត។ ដូច្នោះវាប្រហែលជានៅលើក្តារខៀន។ ប៊ីលី តើអ្នកនៅក្នុងបន្ទប់នៅទីនោះទេ? អ្នកបានទទួលវានៅក្នុងដៃរបស់អ្នក រូបភាព? ហើយប្រសិនបើអ្នកមានយកវាចេញនៅទីនេះ បន្ទាប់មកអ្នកអាចរៀបចំវានៅទីនេះ ពួកគេប្រហែលជាឃើញវា។ មែនហើយ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ វានឹងមានពន្លឺនៅលើ—នៅលើក្តារ។

55 ហើយនេះគឺជា—នេះគឺជារូបភាពនៅទីនេះ។ ខ្ញុំគិតថាអ្នកមិនអាចមើលវាបានទេ។ ប៉ុន្តែនៅទីនេះអ្នកអាចមើលឃើញស្រមោលនៃសេចក្តីស្លាប់នៅលើក្បាលរបស់ស្ត្រីនោះ។ ហើយនេះគឺជាការសរសេរអំពីវាត្រឡប់មកវិញនៅទីនេះ ជាកន្លែងដែលស្ត្រីនោះបានចក្ខុរូប ហើយដើម្បីមើលថាតើវាពិតជាបង្ហាញឬអត់។ ហើយវានៅទីនោះ នៅលើ—នៅទីនោះ។ វាជាស្រមោលនៃសេចក្តីស្លាប់។

56 ឃើញស្ត្រីម្នាក់ នៅទីនោះទេ? អ្នកបានឃើញវា ខ្ញុំគិតថា បងប្រុសនេវីល មែនទេ? [បងប្រុសនេវីលនិយាយថា “បាទ។”—អេដ។] អូ-ហូ។

57 ដូច្នោះ ប៊ីលីប្រហែលជានឹងដាក់វានៅលើក្តារខៀន ប្រសិនបើអ្នកនឹង ប៊ីលី។ មកយកវា ហើយយកវាទៅជុំវិញខាងមុខហើយដាក់វានៅលើក្តារ ដូច្នោះ អ្នករាល់គ្នាអាចមើលឃើញវានៅពេលពួកគេចេញទៅក្រៅ។ គាត់ឬដុក ឬម្នាក់ណា។ ឥឡូវនេះខ្ញុំគិតថា ប្រហែលជា វាអាចបង្ហាញយ៉ាងច្បាស់ ដែលអ្នកអាចមើលឃើញវា ប៉ុន្តែមានភាពងងឹតពេកសម្រាប់ប្រភេទរូបភាពនោះ។ ប៉ុន្តែគាត់នឹងមានវានៅទីនោះ ដូច្នោះអ្នកអាចឃើញវា ដូចដែលពួកគេចេញទៅក្រៅ។

ឥឡូវនេះ សូមចងចាំសេចក្តីប្រកាសទាំងអស់។

58 ហើយឥឡូវនេះ ព្រឹកនេះ ខ្ញុំគិតថាប្រហែលជាយើងនឹងនិយាយបន្តិចអំពីអ្វីមួយដើម្បីលើកទឹកចិត្តក្រុមជំនុំ អ្វីមួយដែលនឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកបន្ថែមទៀត...

59 [បងប្រុសដុកប្រាណហាំនិយាយថា “ចង់បានកន្លែងនោះ?”—អេដ។] និយាយអ្វី? [“ចង់បានកន្លែងនោះ?”] បាទ ដុក បើអ្នកចង់។ វាប្រហែលជាល្អ។

60 ខ្ញុំចង់ប្រើវានៅទីនេះ។ ខ្ញុំមាន...ពួកគេខ្លះមិនមានវាដើម្បីដាក់សម្រាប់សប្តាហ៍មុន ដូច្នោះយើងគិតថាប្រហែលជាវានឹងផ្តល់ឱ្យប្រសើរជាងនេះបន្តិចសម្រាប់ថ្ងៃនេះ។ ខ្ញុំចង់និយាយអំពីវា ព្រោះវាទាក់ទងនឹង—សុបិនដែលបងស្រីមាន។

61 ខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើបងស្រីសេហ្វហ្វីតនៅក្នុងក្រុមជំនុំនៅព្រឹកនេះទេ? ខ្ញុំបានជួបគាត់នៅយប់ផ្សេងទៀត។ ហើយជាលើកដំបូងដែលខ្ញុំបានឃើញស្ត្រីនោះ តាមពិតទៅ ខ្ញុំក៏មិនដឹងថានាងជានរណាដែរ។ តើនាងនៅទេ? ខ្ញុំគិតថានាងមិននៅទេ។ បាទ។ តើអ្នកនឹងគិតទេ តើវានឹងមានអ្វីក្រៅផ្លូវទេ បើខ្ញុំសំដៅទៅលើសុបិននោះ បងស្រីសេហ្វីត? អ្នកមិនប្រកាន់ទេ មែនទេ? ត្រូវហើយ។ វាមិនអីទេ។

ហើយមុនពេលយើងចូលទៅជិតនោះ សូមអានក្បាលរបស់យើងម្តងទៀត។

62 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ដ៏មានព្រះហឫទ័យមេត្តាករុណា យើងខ្ញុំសូមសរសើរតម្កើងគ្រប់ទាំងសេចក្តីល្អ និងសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់។ ហើយឥឡូវនេះ សូមស្ងាត់ពួកយើងចុះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ដើម្បីយើងអាចសិក្សាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់ ដូចដែលវាមកដល់យើងតាមរយៈការនិមិត្ត ហើយត្រូវបាន

បញ្ជាក់ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គាំទ្រដោយព្រះគម្ពីរ។ ដូច្នោះយើងអធិស្ឋាន ថាទ្រង់នឹងផ្តល់ឱ្យយើងនូវការយល់ដឹង ដើម្បីឱ្យយើងអាចដឹងថាត្រូវធ្វើអ្វីនៅថ្ងៃ ចុងក្រោយនេះ នៅពេលយើងឃើញអំណាចអាក្រក់មកជុំវិញយើងឥឡូវនេះ។ ការប្រយុទ្ធ ការប្រយុទ្ធចុងក្រោយគឺជិតនឹងត្រូវបានប្រយុទ្ធ។ ជួយពួកយើង ព្រះអម្ចាស់។ ក្នុងនាមជាអ្នកចម្បាំងពិតប្រាកដ រឹងមាំ ចូរយើងរក្សាខែលនៃសេចក្តី ជំនឿឡើង ជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ដាវ ហើយឆ្ពោះទៅមុខ។ នៅក្នុង ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

63 ឥឡូវនេះ គិតពីការឆ្ពោះទៅមុខ ការប្រយុទ្ធ ដូចជា—ការប្រយុទ្ធដែលបាន រៀបរយ ត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បីធ្វើសកម្មភាព ជា—ការប្រយុទ្ធពិតប្រាកដ ដើម្បី ប្រយុទ្ធប្រឆាំងនឹងការប្រយុទ្ធនៃសេចក្តីជំនឿ។

64 បងស្រីសេហ្វហ្វីតនៅទីនេះ និងបងប្រុសសេហ្វីត ដែលជាមិត្តដ៏សប្បុរស របស់យើង ហើយជាអ្នកដែលមកឯរោងឧបោសថនេះ។ ហើយពួកគេគឺជាកូនដ៏ មានតម្លៃរបស់ព្រះ។ ហើយ—ហើយបងស្រីសេហ្វីតនេះ នៅពេលដែលខ្ញុំកំពុង យកសំបុត្ររបស់ខ្ញុំ ជាប្រភេទដែលប៊ីលីអាចឆ្លើយបាន គ្រាន់តែមាននរណា ម្នាក់និយាយថា “សូមផ្ញើសម្លៀកបំពាក់ដែលត្រូវអធិស្ឋានជាច្រើនលើមកឱ្យខ្ញុំ។” ហើយខ្ញុំអធិស្ឋានលើពួកវា។ ទ្រង់គ្រាន់តែឆ្លើយតបពួកគេវិញ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែល វាជាសំបុត្របុគ្គល ខ្ញុំត្រូវតែឆ្លើយដោយខ្លួនឯង អ្នកឃើញទេ? ដូច្នោះខ្ញុំបានយក សំបុត្រផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំយកវាទៅផ្ទះ។ ហើយខ្ញុំកំពុងអាននៅទីនោះ វា និយាយថា “ពីបងស្រីសេហ្វីត។” ហើយវាជាសុបិនដែលនាងមាន—កាលពីប៉ុន្មាន ខែមុន។ ហើយនាងមិនអាចធ្វើវាបានទេរហូតដល់ពីរប្រើថ្ងៃអាទិត្យមុន នៅពេល ដែលខ្ញុំបានបង្រៀនអំពីរឿងនេះ—សម័យកាលក្រុមជំនុំទាំងប្រាំពីរនេះ និង—និង —ផលវ័ន្តទាំងប្រាំពីរ ពេត្រុសទីពីរ តើយើងយក ពេត្រុសទីពីរ ១ ដើម្បីបន្ថែមជំនឿ របស់យើង។” យ៉ាងណា?

65 ទីមួយ ជាមូលដ្ឋានគឺជំនឿ។ ទីពីរ បន្ថែមលើសេចក្តីជំនឿរបស់អ្នក សេចក្តី ទៀងត្រង់ ចំពោះសេចក្តីទៀងត្រង់របស់អ្នក ពីចំណេះដឹង ការអត់ធ្មត់ ពីភាព អត់ធ្មត់ ការអត់ធ្មត់ ការអត់ធ្មត់ ភាពជាព្រះ និងពីភាពជាព្រះ សេចក្តីស្រឡាញ់ ជាបងប្អូន សេចក្តីសប្បុរសជាបងប្អូន ហើយបន្ទាប់មកសេចក្តីស្រឡាញ់ដែលជា

ថ្ម។ ប្រាំពីរនៃរឿងទាំងនោះ។ គ្រាពួកជំនុំទាំងប្រាំពីរ ឃើញទេ និងផ្កាយប្រាំពីរនៃសម័យក្រុមជំនុំ ហើយអ្វីៗទាំងអស់ត្រូវបានរំងាប់ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

66 ឥឡូវនេះ នោះជាអ្វីដែលវាត្រូវការដើម្បីក្លាយជាអ្នកបម្រើរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ ព្រះគ្រីស្ទសង់ក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់នៅក្នុងគ្រាពួកជំនុំទាំងប្រាំពីរ កូនក្រមុំរបស់ទ្រង់ បុគ្គល ស្ត្រី ព្រះវិហារ។ សម័យព្រះវិហារទាំងប្រាំពីរបង្កើតបានជាកូនក្រមុំ។ ខ្លះចេញពីសម័យនេះ ហើយខ្លះនៅសម័យនោះ ហើយខ្លះទៀតនៅសម័យនោះ ហើយទាំងអស់រួមគ្នា ហើយបង្កើតវាដូចជាពីរ៉ាមីត។

67 ដូចជាហោណុកដែលបានសាងសង់ពីរ៉ាមីត ដែលយើងជឿ។ ហើយថ្មជ្រុងយ៉ាងឯកមិនដែលត្រូវបានដាក់នៅលើកំពូលរបស់ពួកគេទេ ពីព្រោះថ្មត្រូវបានបដិសេធ។ ហើយយើងបានយកឥឡូវនេះ មិនមែនជាគោលលទ្ធិទេ ប៉ុន្តែជាការយល់ គឺសម្រាប់ក្រុមជំនុំនោះទេ។ ទាំងនេះ...

68 ព្រះធ្វើឱ្យអង្គទ្រង់ល្អឥតខ្ចោះជាបី។ ទ្រង់ធ្វើឱ្យអង្គទ្រង់បានល្អឥតខ្ចោះនៅក្នុង “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” មុខងារបីនៃព្រះតែមួយ។ ទ្រង់ធ្វើឱ្យអង្គទ្រង់បានល្អឥតខ្ចោះនៅក្នុង “ការរាប់ជាសុចរិត ការរាប់ជាបរិសុទ្ធ ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” មកល្អឥតខ្ចោះ ការងារនៃព្រះគុណ។ ទ្រង់ធ្វើឱ្យអង្គទ្រង់បានល្អឥតខ្ចោះនៅក្នុងការយាងមកបី: ជាលើកដំបូង ដើម្បីលោះកូនក្រមុំរបស់ទ្រង់ ជាលើកទីពីរ ដើម្បីទទួលកូនក្រមុំរបស់ទ្រង់ លើកទីបី នៅក្នុងសហស្សវត្សរ៍ជាមួយកូនក្រមុំរបស់ទ្រង់។ ហើយអ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺល្អឥតខ្ចោះនៅក្នុងបី។ ហើយលេខប្រាំពីរគឺជាលេខថ្វាយបង្គំព្រះ។ ព្រះត្រូវបានថ្វាយបង្គំនៅក្នុងប្រាំពីរ បានបញ្ចប់ ឥឡូវនេះបានល្អឥតខ្ចោះនិងបានបញ្ចប់។

69 ហើយអ្វីដែលចម្លែកនោះគឺមិនមែនដើម្បីនាំយកវាមកទេ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែដើម្បីបង្ហាញអ្នក សត្វក្តាន់ចុងក្រោយដែលខ្ញុំទទួលបានមានប្រាំពិន្ទុនៅម្ខាងនិងបីនៅម្ខាងទៀត ឃើញទេ ព្រះគុណនិងភាពល្អឥតខ្ចោះ។

70 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់លើរឿងនេះ ព្រះគ្រីស្ទ។ ព្រះបានសរសេរព្រះគម្ពីរបី។ ព្រះគម្ពីរដំបូងគឺនៅលើមេឃ ហៅថាវាស័ចក្រ។ ឥឡូវនេះ បើអ្នកមិនស្គាល់សៀវភៅយ៉ូបទេ គ្រាន់តែភ្លេចវាទៅ ពីព្រោះ ព្រោះយ៉ូបជាអ្នកពន្យល់វា តើគាត់មើលទៅយ៉ាងម៉េច ហើយគាត់បានដាក់ឈ្មោះរបស់ទាំងនោះនៅលើមេឃ។

71 ហើយសូមកត់សម្គាល់ នៅក្នុងរាសីចក្រ តើវាចាប់ផ្តើមដោយអ្វី? រឿងដំបូង នៅក្នុងរាសីចក្រគឺព្រហ្មចារី។ រឿងចុងក្រោយនៅក្នុងរាសីចក្រគឺឡេអូដាសតូតោ។ ការយាងមកជាលើកដំបូងរបស់ព្រះគ្រីស្ទ តាមរយៈព្រហ្មចារី។ ការយាងមកជាលើកទីពីរ លីអូ សតូតោ តោនៃកុលសម្ព័ន្ធយូដា។

72 បន្ទាប់មកហេណុកបានបញ្ចប់នៅក្នុងថ្ងៃរបស់គាត់ ឬត្រឡប់មកវិញនៅថ្ងៃនោះ ពីវ៉ាមីត។ ហើយវានឹង...ពិតណាស់ យើងមិនមានពេលវេលាដើម្បីធ្វើសារវតាវ៉ាទេ និងបង្ហាញពីរបៀបដែលពីវ៉ាមីតនោះកើតឡើងតាមរយៈអង្គជំនុំជំរះជាដើម។ វានិយាយត្រង់ទៅពេលវេលាចុងក្រោយ។ ពួកគេស្ថិតនៅក្នុងបន្ទប់របស់ស្តេចឥឡូវនេះ ដោយការវាស់វែង។ ប៉ុន្តែថ្មគោលមិនដែលត្រូវបានដាក់នៅលើពីវ៉ាមីតទេ។ ហើយវាល្អឥតខ្ចោះ ស្ថាបត្យកម្ម ឬ—ឬកំរាលឥដ្ឋ។ រហូតដល់ សូម្បីតែ... កាំបិតស្នូមស្តាំងតូច...ពួកគេមិនដឹងថាពួកគេបង្កើតវាដោយរបៀបណា មិនយល់ វាអាចមានកាំបិតកាត់តាមជ្រុងដែលបាយអនោះគួរនៅ។ ហើយមិនមានបាយអនៅក្នុងវាទេ។ វាគ្រាន់តែល្អឥតខ្ចោះ ដាក់បញ្ចូលគ្នា។

73 ដូច្នោះនោះជាអ្វីដែលជាពេលដែលព្រះគ្រីស្ទនិងក្រុមជំនុំក្លាយជាតែមួយ។ មិនមានបាយអរវាងទេ។ គ្មានអ្វីរវាង គ្រាន់តែព្រះនិងមនុស្ស។ ព្រះ ព្រះគ្រីស្ទ និងមនុស្ស។

74 ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែ ថ្មគោល ពួកគេមិនបានរកឃើញវាទេ។ អ្នកស្គាល់ថ្មនៃថ្មដែលពួកគេមាននៅក្នុងប្រទេសអង់គ្លេសដើម្បីតែងតាំងស្តេច ឬទៅ—ដើម្បីមកដាក់ពួកគេជាដើម។ ប៉ុន្តែថ្ម...

75 ចំណាំលើវិក័យប័ត្រដុល្លារអាមេរិក។ អ្នកនឹងឃើញប្រសិនបើ...នៅលើវិក័យប័ត្រដុល្លារអាមេរិក នៅផ្នែកម្ខាង ខាងឆ្វេង គឺជាត្រារបស់អាមេរិក ជាឥន្ទ្រីដែលមាន...លំពែងនៅក្នុងដៃ នៅផ្នែកទីពីរ នេះត្រូវបានគេហៅថាត្រា “នៃសហរដ្ឋអាមេរិក។” ប៉ុន្តែនៅផ្នែកបន្ទាប់គឺជាពីវ៉ាមីត ហើយនៅពីលើវាមានភ្នែកដ៏អស្ចារ្យ ហើយនៅក្រោមវានិយាយថា “ត្រាដ៏អស្ចារ្យ។” ហេតុអ្វីបានជាវាក្លាយជា “ត្រាដ៏អស្ចារ្យ” នៅក្នុងប្រជាជាតិនេះ សូម្បីតែនៅពីលើត្រានៃប្រទេសរបស់យើង? ឃើញទេ?

76 មិនថាអ្នកធ្លាប់ធ្វើអ្វីទេ ព្រះធ្វើឱ្យវានិយាយដូចគ្នា។ ឃើញទេ? ទ្រង់ធ្វើឱ្យមនុស្សមានបាបនិយាយអំពីវា។ ទ្រង់ធ្វើឱ្យប្រជាជាតិនិយាយអំពីវា។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងត្រូវនិយាយអំពីទ្រង់។ មិនថាអ្នក—អ្នកចង់ជឿឬមិនជឿ វានៅទីនោះ។

77 ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់ មានភ្នែកមួយនៅក្នុងនោះ ភ្នែករបស់ព្រះ។ ហើយដោយសារតែម្នាក់មិនបានចេញមក ត្រាក្បាល ពីព្រោះវាត្រូវបានបដិសេធដែលជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ថ្មផ្រុងនៃអគារ ត្រាក្បាលនៃពីរ៉ាមីត និងអ្វីៗទាំងអស់នេះ។ ឥឡូវនេះ—ឥឡូវនេះ ខ្ញុំ...ខ្ញុំមិនចូលចិត្ត...

78 ពេលខ្លះពួកគេចង់រឿងទាំងនេះ ហើយវាចេញក្នុងចំណោមបងប្អូននៅក្នុងព្រះវិហារ នៃព្រះវិហារផ្សេងទៀត។ ហើយនៅពេលដែលពួកគេធ្វើដូច្នោះ នោះបងប្អូនពេលខ្លះទទួលបានចំណាប់អារម្មណ៍ខុស ថាខ្ញុំកំពុងនិយាយអ្វីមួយអំពីបងប្អូន។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនមែនទេ។ ខ្ញុំ...ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែស្តាប់និងយល់ ឃើញទេ ខ្ញុំមិននិយាយប្រឆាំងនឹងបងប្អូនណាម្នាក់ទេ។ ពីព្រោះ នោះមិនមែនជាបងប្អូននិយាយទាស់នឹងគ្នាទេ។ យើងគួរតែនិយាយគ្នាទៅវិញទៅមក មិនមែនប្រឆាំងនឹងគ្នាទៅវិញទៅមកទេ។

79 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលខ្ញុំនិយាយពេលខ្លះអំពីអង្គការមួយចំនួន ដូចជា ព្រីសប៊ី ជឿន មេតូឌីស ឬអ្វីផ្សេងទៀត ពួកគេនិយាយថា “ឃើញទេ គាត់ប្រឆាំងនឹងវា។” ខ្ញុំមិនប្រឆាំងនឹងបងប្រុសនៅទីនោះ ឬប្អូនស្រីនៅទីនោះទេ។ ប្រព័ន្ធដែលបំបែកភាពជាបងប្អូនគឺជាអ្វីដែលខ្ញុំនិយាយប្រឆាំងនឹង។ កូនរបស់ព្រះគឺជាគ្រួសារតែមួយ ហើយមិនមែន—និងមិនមែនក្រុមផ្សេងគ្នាទេ។

80 ហើយពួកគេខ្លះនិយាយថា “ខ្ញុំនឹងមិនមានអ្វីដែលត្រូវធ្វើជាមួយវាទេ ព្រោះនោះជាព្រេសប៊ីជឿន។ ហើយខ្ញុំជាមេតូឌីស។” ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ នោះមិនមែនទេ។ ឃើញទេ? វាជាប្រព័ន្ធនៃអង្គការនោះដែលបំបែកភាពជាបងប្អូននោះ។ ឃើញទេ?

81 ឥឡូវនេះ ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយ ប្រសិនបើអ្នកចុះទៅទន្លេដោយទុកចាស់មើលទៅ តើនឹងព្យាយាមធ្វើឱ្យធ្លាក់ ហើយខ្ញុំដឹងថា ថាវានឹងមិនដំណើរការល្អទេ អញ្ចឹង ខ្ញុំមិនស្រែកស្តីបន្ទោសអ្នកទេ។ ខ្ញុំកំពុងព្យាយាមនាំអ្នកចេញពីទុកនោះ។ ឃើញទេ? ដោយសារតែ វាជាទុកដែលនឹងបំបែក ហើយ—និង—ហើយអ្នកនឹងត្រូវទុកចោល អង្គុយតែម្នាក់ឯងនៅក្នុងទឹក។ ដូច្នោះ—ដូច្នោះវាមិនមែន—វាមិនមែនជា

បងប្រុសនៅក្នុងទូកទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំកំពុងស្រែកដាក់បងប្រុសដើម្បីបង្ហាញគាត់ពីអ្វីដែល
កំពុងដោះស្រាយនឹងកើតឡើង។

82 មែនហើយ ប្រព័ន្ធទាំងអស់នេះ ដែលបុរសបានធ្វើនៅក្នុងសមិទ្ធិផលរបស់
ពួកគេត្រូវតែបែកបាក់។ ហ្នឹងហើយ។ ពួកគេត្រូវតែមក...យើងត្រូវតែមករួម
ភាពជាបងប្អូន។ នោះជាគោលបំណងនៃជីវិតរបស់ខ្ញុំគឺព្យាយាមរួមហើយមិន
បំបែកអង្គការមួយ ប៉ុន្តែអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេទម្លាក់គំនិតរបស់ពួកគេ ហើយធ្វើជា
បងប្អូននឹងគ្រីស្ទានដែលកើតជាថ្មី។ អ្នកឃើញទេ? នោះហើយជាគំនិត។ នោះ
ហើយជាកន្លែងដែលខ្ញុំបានឈរ មែនហើយ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើបងប្អូននឹង
កត់សម្គាល់វា។ ខ្ញុំ...

83 បងប្អូនរបស់យើងជាច្រើន សូម្បីតែនៅក្នុងជួរដំណឹងល្អពេញលេញរបស់
យើង ពួកគេមិនជឿថាបាទីស្ទនិងមេតូឌីសទេ ហើយលូធើរៀននិងពួកគេ
មានឱកាស។ ប៉ុន្តែ ឥឡូវនេះ ពួកគេប្រហែលជាត្រឹមត្រូវ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនយល់ស្រប
ជាមួយវាទេ។ ខ្ញុំជឿថាយុគសម័យនៅទីនេះ នៃយុគសម័យលូធើរៀន នៅក្នុង
សម័យនេះដែលត្រូវបានហៅ ខ្ញុំជឿថាសម័យសាឌីស។ ហើយបន្ទាប់មក
យុគសម័យភីឡាដិលភា សម្រាប់ពួកមេតូឌីស។ ហើយបន្ទាប់មកពេនទីកុសុ
ដ សម័យឡេវឌីសេ។ ខ្ញុំជឿថាទាំងនោះគឺជាសម័យកាល។ ហើយព្រះជាម្ចាស់
នៅក្នុងសម័យកាលនីមួយៗ បានយកមនុស្សដែលបានជ្រើសរើស។ ហើយ
នៅក្នុងនោះ ដូចដែលហេព្រើរ ១១ ចែងថា “ពួកគេដោយគ្មានយើងមិនត្រូវ
បានធ្វើឱ្យល្អឥតខ្ចោះទេ។” ឃើញទេ? ប៉ុន្តែឥឡូវនេះក្រុមជំនុំបានមកពីនេះ មក
ជាជនជាតិភាគតិចគ្រប់ពេលវេលា រហូតដល់វាចូលទៅក្នុងយុគសម័យពេនទី
កុសុ ។

84 ឥឡូវនេះ ហេតុផលដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយនេះ ដែលអ្នកអាចទទួលបានគំនិត
មួយអំពីអ្វីដែលបងស្រីសុបិន។ ហើយក្តីសុបិនរបស់នាងគឺពិតជាប្រៀបធៀបទៅ
នឹងអ្វីដែលខ្ញុំបានបង្រៀន។

85 សូមកត់សម្គាល់ឥឡូវនេះ នៅទីនេះ ឥឡូវនេះ រឿងទាំងអស់នេះដែលពេត្រុស
ទីមួយខទី៦និងទី៧ប្រាប់អ្នក ពី...ដោយជំនឿរបស់អ្នក នោះជាលើកដំបូង។
ឥឡូវនេះ ខ្ញុំនិយាយថាមនុស្សអះអាងថាមានគុណធម៌ទាំងនេះដោយមិនបាន
កើតជាថ្មីទេ។ ហើយខ្ញុំជឿថាខ្ញុំបានធ្វើការកត់សម្គាល់ហើយនិយាយថា “វាដូចជា

បក្សីខ្មៅព្យាយាមដាក់រោមក្បាលនៅក្នុងខ្លួនវា ហើយតាំងខ្លួនជាក្បាល។” គាត់មិនអាចធ្វើបានទេ។ ត្រូវតែមានរោមជាតិដុះចេញពីវា។ នៅខាងក្នុងគាត់ត្រូវតែដាក់រោមនោះចេញ។

86 ហើយតែងតែ ហើយខ្ញុំតែងតែត្រូវបានចោទប្រកាន់ថាពិបាកនឹងបងប្អូនស្រីរបស់យើង អំពីការកាត់សក់ខ្លី និងតុបតែងមុខនិងវត្ថុផ្សេងៗ។ ខ្ញុំតែងតែត្រូវបានចោទប្រកាន់ថា ពិបាកនឹងបងប្អូនស្រីរបស់យើង។ វា—មិនមែនថាខ្ញុំមានអ្វីប្រឆាំងនឹងវាទេ។ ខ្ញុំមិននិយាយថាស្រ្តីនោះមិនមែនជាស្រ្តីល្អទេ ថានាងជាអ្នកដើរតាមផ្លូវឬអ្វីមួយ។ នោះមិនមែនជាអាកប្បកិរិយារបស់ខ្ញុំទេ។ ប៉ុន្តែ វាជារឿងនេះ នៅពេលដែលនាងដាក់សិប្បនិម្មិតជាច្រើននៅខាងក្រៅ បង្ហាញថាមានសិប្បនិម្មិតជាច្រើននៅខាងក្នុង ឃើញទេ កន្លែងដែលត្រូវបំពេញដោយព្រះគ្រីស្ទ។ ដោយសារតែខាងក្រៅតែងតែបង្ហាញពីអ្វីដែលនៅខាងក្នុង។ “ដោយផលផ្លែរបស់ពួកគេ អ្នកស្គាល់ពួកគេ។” អ្នកឃើញទេ? ហើយកន្លែងដែលព្រះគ្រីស្ទគួរតែគង់នៅទីនោះ ហើយថែរក្សាព្រះ ហើយយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះរបស់ផ្សេងទៀតជំនួសឱ្យការអូតសិប្បនិម្មិតច្រើន ហើយអ្នកដឹងទេ ត្របកភ្នែកពណ៌បៃតង ហើយមើលទៅមិនដូចមនុស្ស និងវត្ថុគ្រប់ប្រភេទ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែមិនទៅរកវា ហើយខ្ញុំមិនជឿថាព្រះគម្ពីរធ្វើដូច្នោះដែរ ដូច្នោះខ្ញុំចូលចិត្តធ្វើដូចដែលយើងមាន។

87 ចំណាំ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើនាងមិនមានក្រចកដែលណាមួយ ហើយចង់ដាក់ខ្លះនៅលើ ប្រសិនបើនាងមិនមានធ្មេញ ហើយត្រូវការខ្លះ មិនមានដៃទេ ហើយអ្នកត្រូវការមួយ មិនទាន់មានសក់ ហើយអ្នកត្រូវការខ្លះ អ្នកមិនមានរបស់ទាំងនេះទេ វាខុសគ្នា។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអ្នកដកធ្មេញល្អពីរបស់អ្នកចេញ ពីព្រោះវាមិនភ្លឺដូចដែលពួកគេគួរធ្វើ បន្ទាប់មកអ្នកបានធ្វើខុស។ ប្រសិនបើអ្នកមានសក់ក្រហម ហើយអ្នកចង់បានពណ៌ខ្មៅ ហើយអ្នកចុះមកទីនេះហើយលាបពណ៌វាខ្មៅគ្រាន់តែដោយសារតែ អ្នកបានធ្វើខុស។ បាទ ខ្ញុំគិតដូច្នោះ។ ប៉ុន្តែរឿងសំខាន់... មិនមានបទគម្ពីរសម្រាប់រឿងនោះទេ។ មានតែការកាត់សក់របស់អ្នកទេ មានបទគម្ពីរសម្រាប់រឿងនោះ បាទ មានវាច្រើន ដូច្នោះយើងចង់ធ្វើឱ្យប្រាកដថានោះជាការត្រឹមត្រូវ ឥឡូវនេះ។

88 ឥឡូវនេះ ប្អូនស្រីរបស់យើង ក្នុងសុបិន នាងយល់សប្តិថានាង...មែនហើយដំបូង នាងមានការរំខាន។ “តើអ្វីទៅដែលមានប្រយោជន៍ ហើយព្យាយាមតស៊ូ

ក្នុងជីវិត ប្រសិនបើព្រះតម្រូវឱ្យយើងទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធហើយយើងមិនមាន វាទេឬ?” ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនគិត...

89 ពួកគេប្រហែលជាកំពុងថតសម្លេងនេះ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើពួកគេមិន... ប្រសិនបើពួកគេថត វាក៏សម្រាប់ក្រុមជំនុំតែមួយ។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ ហើយ បើមានបងប្អូនខ្លះអាចចាប់វា ហើយអ្នកពួសឡើងខ្ញុំ បងប្រុស នៅលើនេះ សូម ចាំថា ខ្ញុំគ្រាន់តែបង្រៀនដល់ក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំ។ អ្នកតែងតែនៅចំពោះមុខក្រុមជំនុំ របស់អ្នក ពិនិត្យមើល—ខ្សែអាត់ ហើយបើអ្នកមិនចង់ឱ្យក្រុមជំនុំរបស់អ្នកពួវ កុំឱ្យ ពួកគេស្តាប់។ ប៉ុន្តែខ្ញុំគ្រាន់តែព្យាយាមនិយាយទៅកាន់ក្រុមតូចនេះនៅទីនេះ ដែល —បងប្រុសនៅលើនិងខ្ញុំ ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ កំពុងព្យាយាម—ទៅត្រួតង្វាល និងបង្រៀនពួកគេ។

90 ឥឡូវនេះ មានរឿងមួយចំនួនដែលអ្នកប្រហែលជាមិនយល់ស្របដោយ ធុទនា។ ដូច្នេះបើមាន ដូចខ្ញុំតែងតែនិយាយអំពីការញ៉ាំមាន់បំពង “នៅពេលអ្នក ប៉ះចំឆ្អឹង អ្នកមិនបោះមាន់ចោលទេ។ អ្នកបោះឆ្អឹងចោល។” ដូច្នេះធ្វើបែបនោះ។ “បរិភោគចំណិតផ្លែស្រ្តីបី ហើយអ្នករត់ចូលទៅក្នុងគ្រាប់ពូជ អ្នកនឹងមិនបោះ ចំណិតនោះចោលទេ។ អ្នកគ្រាន់តែបោះគ្រាប់ពូជទៅ។” ដូច្នេះអ្នកធ្វើដូចគ្នាក្នុង ការស្តាប់នេះ។

91 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំ—ខ្ញុំជឿថា—នោះ—ហេតុផលដែលមានភាពច្របូកច្របល់យ៉ាង ខ្លាំងនៅថ្ងៃនេះ អំពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ វាមិនត្រូវបានបង្រៀនត្រឹមត្រូវទេ។ ខ្ញុំជឿ ថាពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកត្រូវបានបង្រៀន...ហើយគ្រាន់តែនិយាយថា “ពិធីបុណ្យ ជ្រមុជទឹក។”

92 ប៉ុន្តែបន្ទាប់មកធ្វើដូចអ្នកនិយាយថា “រថយន្ត។” ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ ខ្ញុំមាន មេកានិចជាច្រើននៅក្នុងព្រះវិហារនេះ ហើយខ្ញុំមិនដឹងរឿងមួយអំពីវាទេ។ ដូច្នេះ បើខ្ញុំធ្វើខុស បងប្អូនអើយ ខ្ញុំ...ត្រូវចាំថា ខ្ញុំមិនមែនជាមេកានិកទេ។ ត្រូវតែមានខ្សែ និងខុយ និងចំណុច និងសន្ទះបិទបើក និងអ្វីៗផ្សេងទៀតដែលបង្កើតរថយន្ត។

93 ហើយនៅពេលដែលអ្នកនិយាយអំពីពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ មានរឿងជាច្រើនកើតឡើងជាមួយនោះ។ ហ្នា? ឃើញទេ? មានរឿង ជាច្រើនទៅជាមួយនោះ។ ហើយនេះគឺជាអ្វីដែលខ្ញុំគិតថាព្រះកំពុងបង្ហាញ: ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅទីនេះ។ ឃើញទេ?

94 ឥឡូវនេះ ពេត្រុសបាននិយាយថា ដំបូង “ជំនឿ”។ ឥឡូវនេះមើលវាឱ្យជិត ឥឡូវនេះ។ យើងនឹងបង្រៀនរឿងនេះពីរបីនាទី។ សេចក្តីជំនឿ ឥឡូវនេះ គឺជា ដំបូងរបស់អ្នក។ ហើយបន្ថែមលើសេចក្តីជំនឿរបស់អ្នក សេចក្តីទៀងត្រង់ ចំពោះ សេចក្តីទៀងត្រង់របស់អ្នក ចំពោះចំណេះដឹងរបស់អ្នក ភាពអត់ធ្មត់ ចំពោះការ អត់ធ្មត់របស់អ្នក ចំពោះការអត់ធ្មត់របស់អ្នក ភាពជាព្រះ ចំពោះភាពជាព្រះរបស់ អ្នក សេចក្តីស្រឡាញ់ជាបងប្អូន និងសេចក្តីសប្បុរស ហើយបន្ទាប់មកស្រឡាញ់។ ហើយនរណាម្នាក់ដឹងថាសេចក្តីស្រឡាញ់គឺជាព្រះ។ “ព្រះជាសេចក្តីស្រឡាញ់។” ឃើញទេ?

95 ឥឡូវនេះ ថាបន្ទាប់មក ពីនេះ ហើយបន្ទាប់មកនាំវាចូលទៅក្នុងគ្រាពួកជំនុំ ទាំងប្រាំពីរ។ ព្រះកំពុងសាងសង់ នៅក្នុងគ្រាពួកជំនុំទាំងប្រាំពីរ ជាកូនក្រមុំ សម្រាប់ព្រះគ្រីស្ទ តាមរយៈភីឡាដិលភា ធាទេវ៉ា និងពើកាម៉ុស ស្ទីនៀន និង អេភេសូរ។ សម័យក្រុមជំនុំដែលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ប្រសិនបើ—ប្រសិនបើ កូនកំលោះមកនៅនាឡិកាទីមួយឬនាឡិកាទីប្រាំពីរ ស្រ្តីព្រហ្មចារីទាំងអស់នេះ បានភ្ញាក់ឡើង។” ពួកគេបានភ្ញាក់។ ពួកគេបានភ្ញាក់ឡើង គឺស្រ្តីព្រហ្មចារីនៃ អេភេសូរ ស្ទីរណា ពើកាម៉ុស ធាទេវ៉ា សាឌីស ភីឡាដិលភា និងឡៅឌីសេ។ តើអ្នកបានកត់សម្គាល់ទេ? វាជាយុគសម័យទីប្រាំពីរ ដែលនៅពេលដែលទ្រង់ យាងមកហើយដាស់ស្រ្តីព្រហ្មចារីដែលកំពុងដេកនោះ។ នោះនាំពួកគេត្រឡប់ មកទិវនៈវិញ។ ឃើញទេ? ដ្បិតនៅក្នុងនេះ តាមរយៈឆ្នាំ សម័យកាល ទ្រង់បាន បង្កើតកូនក្រមុំ កើតជាកូនក្រមុំ បង្កើតកូនក្រមុំនៅលើផែនដីសម្រាប់ព្រះគ្រីស្ទ។ ហើយវិធីដូចគ្នាដែលទ្រង់បង្កើតកូនក្រមុំនេះ ទ្រង់បានបង្កើតជាបុគ្គល។

96 ឥឡូវនេះខ្ញុំកំពុងសារតារឿងនេះ ដូច្នេះអ្នកនឹងឃើញនៅពេលដែលសុបិន របស់បងស្រីត្រូវបានប្រាប់។

97 ឥឡូវនេះ រឿងទាំងនេះនៅទីនេះពិតជាត្រូវតែនៅក្នុងគ្រីស្ទានមុនពេលដែល ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបិទត្រាពួកគេ មុនពេលនេះចុះមកនៅលើកំពូលនិងធ្វើឱ្យ ឯកតាពេញលេញ។

98 ឥឡូវនេះ ក្តីសុបិនរបស់ប្អូនស្រីរបស់យើងឥឡូវនេះ។ នាងព្រួយបារម្ភថា តើនាងមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធឬអត់ នៅពេលដែលនាងដេកនៅលើផ្នែកពីរដែល ប្តីរបស់នាងកំពុងអានក្រដាស។ ហើយនាងមានកូនតូចៗដូចដែលខ្ញុំមាន ហើយ

ពួកគេតែងតែបង្កើតសំលេងខាន។ ដូច្នោះហើយ នៅក្នុងនេះ នាងបានដេកលក់ ប្រហែលដប់នាទី ឬដប់ប្រាំ។ ហើយនាងបានសុបិន។ ហើយនាងមិនអាចយល់ វាឬទទួលបានវាទាំងអស់ជាមួយគ្នាតាំងពីមួយឆ្នាំមុន រហូតដល់សារនេះត្រូវបាន បង្រៀន។ បន្ទាប់មក ខណៈពេលដែលខ្ញុំកំពុងបង្រៀនវា វាត្រលប់មកនាងវិញ។ ហើយនាងសុបិនថានាងកំពុងអធិស្ឋាន។

99 នាងកំពុងដើរលើតដួ ដំបូង មុនពេលនាងយល់សប្តិ ហើយទះដៃ ហើយ គិតថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ តើខ្ញុំបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ? អ្នកអាចបង្ហាញ ដល់ខ្ញុំ។ អ្នកខ្លះនិយាយថា ដោយសារតែនោះ—ដែលខ្ញុំបានស្រែក។ ឬអ្នកខ្លះ និយាយថា ព្រះខ្ញុំនិយាយភាសាដទៃ។ ហើយយើងជឿលើអ្វីៗទាំងអស់។ ប៉ុន្តែ តើខ្ញុំពិតជាទទួលបានវាមែនទេ?”

100 ខ្ញុំជឿលើរឿងទាំងអស់នោះ គុណធម៌ទាំងនោះ និយាយភាសាដទៃ និងការ ស្រែក និងការបង្ហាញគ្រប់ប្រភេទ។ ខ្ញុំជឿលើវាទាំងអស់។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើវានៅ ទីនោះដោយគ្មាននេះ មានអ្វីខុស។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ មើល អ្នកឃើញ អ្នក —អ្នកមានសំបកមួយ។ ចំណាំ។

101 ហើយនាងព្រួយបារម្ភអំពីវា ដូច្នោះនាងគ្រាន់តែដេកលើផ្លាកពីរកន្លែងដែលប្តី របស់នាងកំពុងអាន ហើយនាងបានចូលគេង។

102 ហើយនាងសុបិនថានាងឡើងលើភ្នំ។ ហើយនៅលើភ្នំនេះ ល្អបំផុត...ខ្ញុំមិន មានក្រដាសមុនខ្ញុំទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំគិតថាវាដូចនេះ។ នាងសុបិនថានាងបានឃើញ —ប្រអប់ថ្មមួយ ដូចជា—ដូចជា—ក្របខ័ណ្ឌមួយ ស្ថិតនៅលើកំពូលភ្នំនេះ។ ហើយ ប្តីរបស់នាងនៅពីក្រោយនាង។ ហើយនាងបានឃើញបុរសធំម្នាក់ឈរនៅទីនោះ ស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ធ្វើការ ដៃអាវមួរឡើង ទឹកបរិសុទ្ធបំផុតដែលនាងមិនធ្លាប់ ឃើញ ហើយចាក់ចូលទៅក្នុងប្រអប់នេះ ប្រអប់ថ្មនេះនៅលើកំពូលភ្នំ។ ហើយ ប្រអប់ថ្មនឹងមិនផ្ទុកទឹក។ ហើយវារមៀលចេញពីទីនោះ ហើយគ្រាន់តែស្សោរសំរាម និងដំបង និងអ្វីៗទាំងអស់នៅទីនោះ ហើយស្សោរវា ហើយរមៀលចុះពីលើភ្នំ។ ហើយវារមៀលលើដីរបស់នាង ហើយនាងកំពុងឈរនៅក្នុងវត្តនោះ គ្រាន់តែវា មិនជាប់នឹងនាង។

103 ហើយ—ហើយបន្ទាប់មកនាងបានសួរថាហេតុអ្វីបានជាប្រអប់មិនកាន់វា ហើយបុរសនោះបាននិយាយថា “នោះមិនមែនជាទឹកទេ។ នោះជាព្រះវិញ្ញាណ

បរិសុទ្ធ ហើយ” បាននិយាយថា “គ្មានអ្វីនឹងរក្សាវាបានទេ?” ហើយនិយាយ បន្ទាប់មកគាត់ក៏ត្រឡប់មកវិញ ហើយយកធុងធំមួយទៀត ហើយវាពេញដោយ ទឹកឃ្មុំ ហើយចាក់ទឹកឃ្មុំនៅទីនោះ និយាយថា “ឥឡូវនេះវានឹងកាន់នេះ។” ហើយ នាងគិតថាប្រអប់នោះជាប្រអប់ថ្ម នឹងផ្ទុះឡើងហើយកំពប់ទឹកឃ្មុំ ប៉ុន្តែវាមិនបាន។ ទីបំផុតវានៅជាប់គ្នាហើយកាន់វា។

104 នាងបានដាក់ហើយចុះពីលើភ្នំ។ ចុះពីលើភ្នំ នាងឈប់នៅខាងក្រោមភ្នំហើយ មើលទៅក្រោយ។ នាងបានឃើញស្រ្តីម្នាក់នៃទឹកគ្រីស្តាល់ដ៏បរិសុទ្ធនេះ មិនកខ្វក់ ដោយអ្វីដែលវាបានឆ្លងកាត់ នៅតែបរិសុទ្ធនិងច្បាស់ មកយ៉ាងលឿន។ បន្ទាប់មក វាថយចុះ។ បន្ទាប់មក ស្ទើរតែរសាត់បាត់ទៅហើយ នាងឆ្ងល់ថា តើវាទៅដល់បាត ភ្នំ ទឹកជ្រៅ។ ហើយនាងបានភ្ញាក់ឡើង។

105 ខ្ញុំគិតថាវាជិតដល់ហើយ មែនទេ បងស្រី សេហ្វីត?

106 ឥឡូវនេះ មិនលើសពីខ្ញុំបានយកសំបុត្រនោះហើយបើកវា មុនពេលដែលខ្ញុំ អានវា ខ្ញុំបានឃើញសុបិនរបស់នាង។

107 នោះហើយជារបៀបដែលសុបិនត្រូវបានបកស្រាយ។ ឥឡូវនេះ មនុស្សជា ច្រើនបានមករកខ្ញុំដោយសុបិន ហើយ—ហើយនិយាយរឿងមកខ្ញុំអំពីសុបិន។ ខ្ញុំ និយាយថា “រង់ចាំបន្តិច។ អ្នកមិនដែលប្រាប់វាទាំងអស់ទេ?” ឃើញទេ? ហើយ ត្រឡប់ទៅយកវាវិញ។ បើអ្នកមិនអាចប្រាប់ពីអ្វីដែលអ្នកយល់សប្តិ តើធ្វើដូចម្តេច ទើបដឹងថាការបកស្រាយត្រូវឬអត់? ឃើញទេ? អ្នកត្រូវតែទៅ អ្នកត្រូវតែឃើញ សុបិន។ និមិត្តត្រូវតែបង្ហាញពីសុបិន។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកឃើញសុបិនដែល មនុស្សបានសុបិន ហើយអាចប្រាប់ពួកគេមុនពេលពួកគេប្រាប់អ្នក បន្ទាប់មក អ្នកដឹងពីការបកស្រាយ។

108 មែនហើយ ខ្ញុំជឿថាវានៅក្នុងបទគម្ពីរ ផងដែរ ដានីយ៉ែល ពេលមួយ។ មិន ត្រឹមត្រូវ? បាននិយាយថា...បាទ។ ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំទើបតែគិតអំពីរឿងនោះ។ ឃើញ ទេ?

109 ប៉ុន្តែអ្នកតែងតែឃើញសុបិនឥឡូវនេះ ប្រសិនបើការបកស្រាយត្រឹមត្រូវ។ មនុស្សម្នាក់ចាប់ផ្តើមប្រាប់អ្នកពីសុបិនមួយ អ្នកអាចបញ្ឈប់ពួកគេនិយាយ ថា “រង់ចាំបន្តិច។ ហើយវាគឺដូច្នោះ-និង-ដូច្នោះ។ វាគឺដូច្នោះ-និង-ដូច្នោះ បូកដូច្នោះ-និង-ដូច្នោះ។”

ហើយបន្ទាប់មកអ្នកនិយាយថា “នោះពិតជាត្រឹមត្រូវណាស់។” ឃើញទេ?

110 បុរសម្នាក់ នៅថ្ងៃផ្សេងទៀតកំពុងព្យាយាមប្រាប់ខ្ញុំពីសុបិនដែលគាត់សុបិន។ គាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ” គាត់បាននិយាយថា...

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ បងប្រុស ហេតុអ្វីបានជាអ្នកចាកចេញពីផ្នែកផ្សេងទៀត?”

គាត់បាននិយាយថា “តើផ្នែកអ្វីទៀត?”

111 ខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកយល់សប្តិថាអ្នកគប់ដុំថ្មឡើងលើអាកាស ហើយខ្ញុំបាញ់ចំភ្នែកខ្ញុំ។”

112 គាត់បាននិយាយថា “នោះជាការពិត បងប្រុសប្រាណហាំ។” ហើយពួកគេទើបតែជ្រើសរើសផ្នែកចុងក្រោយរបស់វា កាលពីម្សិលមិញ។ អូហូ។

113 ដូច្នោះអ្នកនៅទីនោះ។ ឃើញទេ? អ្នកឃើញទេ? ហេតុអ្វី? អ្នកមិនប្រាប់ការពិតរបស់វាទេ ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេ វាតែងតែបង្ហាញត្រឡប់មកវិញ អ្វី ប្រាប់អ្នកពីសុបិនរបស់អ្នក អ្វីដែលអ្នកសុបិន។ បន្ទាប់មកអ្នកដឹងថាវាត្រឹមត្រូវ។

114 ឥឡូវនេះ នេះគឺជាការបកស្រាយសុបិនរបស់នាង។ នាងមានការរំខានអំពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ឥឡូវនេះ ដរាបណានាងបានឃើញប្រអប់នៅលើកំពូលភ្នំ គឺជាថ្ម។ ប្រអប់ប៉ុក គឺជាថ្ម “ការសារភាព។” ឥឡូវនេះ ដូចជាព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលនៅក្នុងបទគម្ពីរ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា ពេត្រុសបាននិយាយថា...“នរណា” ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “តើមនុស្សនិយាយថាខ្ញុំជាកូនមនុស្ស ជានរណា?”

“ម្នាក់និយាយថាអ្នកគឺជា ‘អេលីយ៉ា’ និង ‘ម៉ូសេ’ ជាដើម។”

ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “ប៉ុន្តែតើអ្នកនិយាយថាខ្ញុំជានរណា?”

ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ទ្រង់ជាព្រះគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់។”

115 ឥឡូវនេះ អ្នកខ្លះនិយាយថាឥឡូវនេះ ព្រះវិហារកាតូលិកនិយាយថា ព្រះវិហាររ៉ូម៉ាំងកាតូលិកនិយាយថា នោះគឺ...“ថ្មគឺជាអ្វី ដែលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា ‘ខ្ញុំនឹងសងក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំនៅលើថ្មនេះ ហើយទ្វារនរកនឹងមិនឈ្នះវាទេ។” ពួកគេបាននិយាយថា “វាគឺនៅលើពេត្រុស។ ហើយពេត្រុសគឺជាថ្មនោះ ពីព្រោះពេត្រុស

មានន័យថា ‘ថ្មតូច’។ នៅលើថ្មតូចនេះ ខ្ញុំនឹងសង់ក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំ។’ ហើយលើពេត្រុស ពួកគេ ជាសារកជាបន្តបន្ទាប់ ពួកគេបានសាងសង់ព្រះវិហារ។

116 បន្ទាប់មកក្រុមជំនុំប្រូតេស្តង់និយាយថា ‘នោះខុសហើយ។ នោះគឺវានៅលើអង្គទ្រង់ផ្ទាល់ដែលទ្រង់បានសាងសង់ព្រះវិហារ។’

117 ឥឡូវនេះ មិនមែនជាការមិនចុះសម្រុងគ្នាទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំ តាមវិធីរបស់ខ្ញុំក្នុងការមើលវា វាខុសទាំងពីរ។ ដោយសារតែ គាត់មិនដែលសង់វាលើពេត្រុស ហើយក៏មិនបានសង់វានៅលើអង្គទ្រង់ដែរ ប៉ុន្តែវាអាស្រ័យលើការបើកសម្តែងរបស់ពេត្រុសថាទ្រង់ជានរណា។ ឃើញទេ?

“តើអ្នកណាថាខ្ញុំជាកូនមនុស្ស?”

“ទ្រង់ជាព្រះគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់។”

118 “មានពរហើយស៊ីម៉ូន កូនរបស់យ៉ូណាស។ សាច់និងឈាមមិនបានបង្ហាញរឿងនេះដល់អ្នកទេ” ថ្នាក់សិក្ខាសាលាខ្លះ ឃើញទេ “ប៉ុន្តែព្រះបិតារបស់ខ្ញុំដែលគង់នៅស្ថានសួគ៌បានបើកសម្តែងដល់អ្នក។ អ្នកគឺជាពេត្រុស។ នៅលើថ្មនៃការសារភាពនេះ លើការបើកសម្តែងនេះ ខ្ញុំនឹងសង់ក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំ។”

119 ហើយនោះជាសម័យកាលក្រុមជំនុំនីមួយៗមានការសារភាពថ្មនោះ រហូតដល់ការសារភាពថ្មនេះរបស់ឡៅឌីសេ។

120 ហើយឥឡូវនេះ អ្នកមិនអាចបង្កើតព្រះវិហារបរិសុទ្ធបានទេ។ មិនមានរឿងដូចជាព្រះវិហារបរិសុទ្ធឬអង្គការបរិសុទ្ធទេ។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធអាចត្រូវបានអធិប្បាយនៅក្នុងវា ប៉ុន្តែនៅក្នុងនោះអ្នករកឃើញល្អនិងអាក្រក់ ការបដិសេធព្រងើយកណ្តើយ និងអ្វីៗផ្សេងទៀត។ ដូច្នេះអង្គការនឹងមិនកាន់កាប់ទេ។ អ្នកមិនអាចនិយាយថា “យើងបានទទួលវា។ គ្មាននរណាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេផ្សេងទៀតមានវាទេ។” អត់ទេ បាទ។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធត្រូវបានបង្ហូរមកលើបុគ្គលម្នាក់ៗ។ វាជាបុគ្គល។

121 ដូច្នេះ ថ្មជា នៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ ក្រុមជំនុំពេនទីកុស្តដែលបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ពួកគេបានធ្វើនៅពេលដំបូង។ គ្រប់សម័យកាល ពួកគេបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ប៉ុន្តែមិនមែននៅក្នុងរង្វាស់ដែលពួកគេមានវាឥឡូវនេះទេ ព្រោះវាជាការស្តារឡើងវិញដំបូង។ នៅពេលដែលយើងយកជើង

ចង្រៀង អាល់ហ្វា និងអូមេហ្គា របៀបដែលពួកគេបានបំភ្លឺទៀនដំបូង វាកាន់តែខ្ពស់ទៅៗ ហើយកាន់តែស្រអាប់និងស្រអាប់ បន្ទាប់មកត្រឡប់មកវិញម្តងទៀត។ ឃើញទេ? ទីមួយនិងចុងក្រោយ ជាដើម។

122 ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែនៅក្នុងសម័យក្រុមជំនុំនេះ សារកំពុងត្រូវបានចាក់ចូលទៅក្នុងក្រុមជំនុំ។ ប៉ុន្តែរាងកាយក្រុមជំនុំ ខ្លួនវា ទាំងអស់គ្នាដូចជា...

123 រោងឧបោសថនេះ យើងនឹងនិយាយ។ (នោះហើយជាកន្លែងដែលនាងមកព្រះវិហារ។) រោងឧបោសថនេះមិនមែនជារោងឧបោសថនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ។ មិនមានរឿងបែបនេះទេ។ បុគ្គលដែលចូលមកក្នុងព្រះវិហារនេះគឺជារោងឧបោសថនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ពួកគេគឺជារោងឧបោសថដែលមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ប៉ុន្តែមិនមែនជាក្រុមជំនុំនៅក្នុងរូបកាយទេ។ ដូច្នេះ វាវត់ចេញ។

124 ប៉ុន្តែ អ្វីទៅ បុរសម្នាក់នេះដែលកំពុងចាក់ទឹក អ្នកនាំសារទៅព្រះវិហារ ចាក់សារចូលទៅក្នុងព្រះវិហារ ប៉ុន្តែតើទឹកកំពុងធ្វើអ្វី? វាត្រូវបានពុះចេញនូវសំរាមទាំងអស់ដែលមាននៅក្នុងនោះ។ នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធធ្វើ ពុះវាឡើងឥឡូវនេះ។

125 ឥឡូវនេះ ទឹកឃ្មុំតំណាងឱ្យសេចក្តីស្រឡាញ់ជាបងប្អូន ការរាប់អានគ្នាជាបងប្អូន ដែលជាសម័យកាលនេះ។ ខ្ញុំទើបតែទទួលបានតាមរយៈការប្រាប់ ឃើញពីភាពជាបងប្អូន សម័យដែលយើងរស់នៅឥឡូវនេះ។

126 ឥឡូវនេះ អ្នកអាចនិយាយថា “មើល ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំប្រាកដជាមិនចូលចិត្តបងប្រុសនេវីល។” ឬ “ខ្ញុំប្រាកដជាមិនចូលចិត្តបងប្រុសចនទេ។ ខ្ញុំមិនចូលចិត្តបងប្រុសដូច្នោះ—និង—ដូច្នោះ” និងអ្វីមួយដូចនោះ។ ប៉ុន្តែសូមឱ្យមានអ្វីកើតឡើងចំពោះគាត់ បងប្អូនអើយ បេះដូងរបស់អ្នកត្រូវបានខូច។ វាស្ទើរតែសម្លាប់អ្នក។ ឃើញទេ? យើងអាចទទួលបានសេចក្តីសប្បុរសនិងអារម្មណ៍ជាបងប្អូនចំពោះគ្នាទៅវិញទៅមក។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែដើម្បីរក្សានៅក្នុងក្រុមមនុស្ស...

127 ហេតុអ្វីបានជាអ្នកយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះបងប្រុសនោះ? ពីព្រោះអ្នកបានកាច់នំប៉័ងជាមួយគាត់នៅទីនេះនៅអាសនៈ ដូចដែលអ្នកនឹងនៅយប់នេះ។ អ្នកប្រកបជាមួយគាត់។ អ្នកចាប់ដៃរបស់គាត់។ អ្នកថ្វាយបង្គំជាមួយគាត់។ គាត់ជាបងប្រុសរបស់អ្នក។ ហើយគាត់អាចធ្វើអ្វីមួយនៅក្នុងសាច់ឈាម ដែលអ្នកមិន

យល់ស្របជាមួយ ព្រោះអ្នកគ្រាន់តែស្នាក់នៅ (ដែលអ្នកមិនគួរធ្វើ) ប៉ុន្តែជៀសវាង គាត់បន្តិច។ ប៉ុន្តែនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក បើមានអ្វីកើតឡើងចំពោះបងប្រុសនោះ វា នឹងស្ទើរតែសម្លាប់អ្នក ឬប្អូនស្រីនោះ។

128 ខ្ញុំ—ខ្ញុំជាមនុស្សចាស់។ ខ្ញុំធ្លាប់នៅក្មេង ហើយឥឡូវខ្ញុំចាស់ហើយ។ ខ្ញុំ បានឃើញវា តាមសម័យកាល ធ្វើបែបនោះ។ ព្រមទាំងនិយាយថា “ខ្ញុំនឹងមិន មានអ្វីដែលត្រូវធ្វើជាមួយគាត់ទៀតទេ។” ហើយមានអ្វីមួយកើតឡើងចំពោះបុរស នោះ វាស្ទើរតែសម្លាប់គាត់។ គាត់គិតថា “ឱព្រះអង្គអើយ ទូលបង្គំបានអនុញ្ញាតឲ្យ បងប្រុសដ៏មានតម្លៃរបស់ទូលបង្គំទៅ ដោយមិនរាប់អានមិត្តជាមួយគាត់ឡើយ។” អ្នកឃើញទេ? ឃើញទេ? ឃើញទេ? វាជាសេចក្តីស្រឡាញ់ជាបងប្អូន។ វា ហាក់ដូចជាមិនជាប់ទេ ប៉ុន្តែវានៅជាប់។ ទឹកឃ្មុំវាជាប់។

129 ឥឡូវនេះ ដរាបណានាងមកពីទីនោះ ចុះពីលើភ្នំ ដល់បាតភ្នំ ឥឡូវនេះ ទឹកដ៏រុងរឿងនេះបានហូរមកលើភ្នំ ក្នុងមាត់ទឹកប្រាំ។ ឥឡូវនេះ ប្រាំគឺជាចំនួននៃ ព្រះគុណ ព្រះ-យេ-ស- ្ទី-វ ជំ-នរៀ ព្រះ-គ-ណ។ ឃើញទេ? ប្រាំគឺជា ចំនួននៃព្រះគុណ។ មាត់ទឹកប្រាំកំពុងហូរចេញពីទីនេះ ត្រង់នូវចុះមកទីនេះ។

130 យុគសម័យទាំងនេះនីមួយៗមានការសោរភាពថ្មនោះ។ ពួកហិស្តូទ្រកំពុង ដេក រង់ចាំ រង់ចាំ រង់ចាំ រង់ចាំមើល រហូតដល់សម័យនេះ។ ប៉ុន្តែមិនយូរប៉ុន្មាន ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ត្រូវបានបង្ហាញពីព្រះគ្រីស្ទ និងយាងមក ហើយនឹងបិទ ព្រះវិហារ។ បន្ទាប់មកក្រុមជំនុំនឹងត្រូវបានលើកឡើង។ វានឹងក្លាយជាអង្គភាព ពេញលេញនៃព្រះ ជាកូនក្រមុំសម្រាប់ព្រះគ្រីស្ទ ដែលនឹងក្លាយជាប្រមុខនៃអ្វីៗ ទាំងអស់។ តើអ្នកតាមខ្ញុំឥឡូវនេះទេ? ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អដ។

131 ឥឡូវនេះ នាងឆ្ងល់។ ឥឡូវនេះ នៅក្នុងសុបិនរបស់នាង នាងឆ្ងល់ថា “តើស្រ្តីមតូចនេះ... តើខ្សែទឹកតូចនេះនឹងទៅដល់បាតទេ?” ឃើញទេ? វាស្ងួត អស់ហើយ។ ឥឡូវនេះ នាងផ្ទាល់។ ឥឡូវនេះនេះគឺជាអ្វីដែលខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកទៅដល់ ឥឡូវនេះ។ នាងខ្លួនឯងឆ្ងល់អំពីខ្លួនឯង។ តើនាង “មានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” ឬទេ?

132 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំបានបដិសេធនិយាយរឿងនេះ កាលពីប៉ុន្មានថ្ងៃមុន ដោយគិតថា ក្រុមជំនុំនឹងមានវិញ្ញាណគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីចាប់វា។ ហើយប្រហែលជាខ្ញុំគួរតែបិទ ខ្សែអាត់នេះឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែព្រោះខ្ញុំមិនចង់ឱ្យវាចេញក្នុងចំណោមបងប្អូន។ ប៉ុន្តែអ្នក

អាចនិយាយភាសាដទៃ អ្នកអាចស្រែក អ្នកអាចរាំ អ្នកអាចដេញអារក្ស ធ្វើអ្វីដែល អ្នកចង់ធ្វើ ហើយនៅតែមិនមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

133 តើពួកសិស្សបានត្រឡប់មកដោយអរសប្បាយ ហើយស្រែកដោយព្រោះ អារក្សចុះចូលនឹងពួកគេទេឬ ហើយព្រះយេស៊ូវ...ក្នុងចំណោមពួកគេមានយូដាស មែនទេ?

134 តើព្រះយេស៊ូវមិនបានមានបន្ទូលថា “នៅថ្ងៃនោះ” នៅពេលដែលទ្រង់យាង មក ថា “មនុស្សជាច្រើននឹងមករកខ្ញុំហើយនិយាយថា ‘ព្រះអម្ចាស់អើយ តើ ទូលបង្គំមិនបានដេញអារក្សចេញ ហើយដោយនូវព្រះនាមទ្រង់បានធ្វើការដ៏ អស្ចារ្យទេឬ?’ ហើយខ្ញុំនឹងនិយាយថា ‘អ្នកធ្វើការទុច្ចរិតអើយ ចូរចាកចេញ ពីខ្ញុំទៅ។ ខ្ញុំមិនស្គាល់អ្នកទេ។’” រឿងទាំងនោះមិនមែនជាការចង្អុលបង្ហាញពី ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ។

“ដោយផលផ្លែរបស់ពួកគេ អ្នកនឹងស្គាល់ពួកគេ។”

135 ឥឡូវនេះអ្នកនិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ តើយើងគួរនិយាយភាសាដទៃ ទេ?” យ៉ាងពិតប្រាកដ។ នោះជាអំណោយទានរបស់ព្រះ។ ប៉ុន្តែអំណោយទាន របស់ព្រះ ដោយគ្មានគុណធម៌ទាំងនេះនៅក្នុងពួកគេ ធ្វើឱ្យអ្នកជំពប់ដួលដល់អ្នក មិនជឿ។ វាមិនត្រូវបានទទួលយកដោយព្រះទេ។

136 នេះត្រូវតែជាដំបូង។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកមានជំនឿ គុណធម៌ ចំណេះដឹង សេចក្តីអត់សង្កត់ អត់ធ្មត់ ការចេះគោរពប្រតិបត្តិដល់ព្រះ និងសេចក្តីស្រឡាញ់ជា បងប្អូន បន្ទាប់មកព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងចុះមក ហើយបោះត្រាអ្នកជាឯកតា ដូចគ្នានឹងទ្រង់បិទត្រាសម័យពួកជំនុំជាឯកតាដែរ។ របៀបដែលទ្រង់ធ្វើឱ្យកូនក្រមុំ របស់ទ្រង់គឺជាវិធីដែលទ្រង់ធ្វើឱ្យបុគ្គលរបស់ទ្រង់ ធ្វើពីសម្ភារៈដូចគ្នា ដូចជាអេ វ៉ាត្រូវបានផលិតចេញពីអីដាម ឆ្អឹងជំនីរពីចំហៀង។ នេះគឺជារឿងដែលអ្នកត្រូវតែ មានជាមុនសិន។ អ្នកមិនអាចក្លែងបន្លំពួកគេបានទេ។ អ្នកមិនអាចយកតម្រាប់ តាមពួកគេបានទេ។ ពួកគេត្រូវតែជាព្រះដែលបានបញ្ជូន និងកើតពីព្រះ។ ការ ក្លែងបន្លំគ្រាន់តែបណ្តាលឱ្យមានការភ័ន្តច្រឡំ។

137 វាដូចជាខ្ញុំបាននិយាយ។ តើអ្នកអាចស្រមៃឃើញសត្វក្នុងក្រុមមួយនៅទីនោះ ដែលមានរោមសត្វព្រាបជាប់នៅក្នុងស្នាបរបស់វា និយាយថា “ឃើញទេ ខ្ញុំជា សត្វព្រាប!” គាត់មិនមែនជាសត្វព្រាបទេ។ គាត់ជាសត្វត្នាត ត្នាត។ តើអ្នកអាច

ស្រមៃមើលសត្វស្លាប់ខ្មៅដែលមានឆាមក្រោកនៅក្នុងស្នាមរបស់វា ហើយនិយាយថា “ឃើញទេ!”? នោះគឺជាអ្វីដែលគាត់ជាប់។

138 ប៉ុន្តែវាត្រូវតែចេញពីខាងក្នុងចេញ ហើយវាបង្កើតជាគ្រីស្ទាន ព្រះជាម្ចាស់ដោយអំណាចនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ!

139 បងស្រីរបស់យើងបានធ្វើឱ្យជើងរបស់នាងសើមពេលនាងទៅដល់បាត។ យើងទាំងអស់គ្នាស្គាល់បងស្រីសេហ្វីដជាអ្នកសប្បុរសធម៌។ ផ្ទះរបស់នាងបើកចំហ។ នាងនិងបងប្រុស ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាវាជាមនុស្សល្ងង់ អ្នកសុំទាន អ្វីក៏ដោយ ពួកគេនឹងចិញ្ចឹមគាត់ ធ្វើអ្វីដែលពួកគេអាចធ្វើបានដើម្បីជួយគាត់។ អូ! ព្រះបានទទួលយកផ្នែកគ្រឹះរបស់នាង។

140 ហើយនៅទីនេះ ឥឡូវនេះ ទទួលបានមេរៀននេះ។ នេះជាអ្វីដែលខុសជាមួយ—ជាមួយ...ខ្ញុំបើកសម្រាប់រឿងនេះ។ នេះជាអ្វីដែលខុសជាមួយរោងឧបោសថប្រាណបាំ។ អ្នកឃើញទេ មានជំនឿពីប្រភេទផ្សេងគ្នា។ មានគុណធម៌ពីប្រភេទផ្សេងគ្នា ដូចជាខ្ញុំមានវាកាលពីថ្ងៃមុន។ ចំណេះដឹងពីប្រភេទផ្សេងគ្នា។ ភាពអត់ធ្មត់ពីប្រភេទផ្សេងគ្នា។

141 ពួកគេគិតថាវាជាការរាមាយាត់។ នោះមិនមែនជាប្រភេទនៃការអត់ធ្មត់ដែលព្រះកំពុងនិយាយនោះទេ។ វាជាកំហឹង ដែលមិនអាចគ្រប់គ្រងបានដែលអ្នកបានទទួល ហើយរឿងរបស់ភាគីនោះ រអ៊ូរទាំ ច្របូកច្របល់។

142 ការអត់ធ្មត់ ជាដើម មានការចំអករបស់វា ធ្វើពុតជា ជំនឿដែលផ្តល់ដោយធម្មជាតិ សេចក្តីទៀងត្រង់ដែលផ្តល់ដោយធម្មជាតិ។ មានភាពអត់ធ្មត់ដែលផ្តល់ដោយធម្មជាតិ។ អ្វីៗទាំងអស់នេះគឺជាធម្មជាតិដែលបានផ្តល់ឱ្យ។

143 ហើយផ្នែកធំបំផុតនៃជំនឿរបស់យើងគឺជំនឿផ្លូវចិត្ត។ តាមរយៈការស្តាប់ព្រះបន្ទូល វានាំយើងទៅរកការទទួលស្គាល់ខាងផ្លូវចិត្តរបស់ព្រះ។

144 ប៉ុន្តែប្រសិនបើនេះ មកពីខាងលើ អូ បងប្រុស ប្រសិនបើវាធ្លាប់វាយប្រហារនេះ មានជំនឿខាងវិញ្ញាណរបស់ព្រះ។ តើជំនឿនោះធ្វើអ្វី? ជំនឿនោះទទួលស្គាល់តែព្រះបន្ទូលប៉ុណ្ណោះ។ មិនថាមានអ្វីផ្សេងទៀតនិយាយទេ វាទទួលស្គាល់តែព្រះបន្ទូល ពីព្រោះ “កាលដើមដំបូងគឺមានព្រះបន្ទូល ហើយព្រះបន្ទូលគឺនៅជាមួយព្រះ ហើយព្រះបន្ទូលគឺជាព្រះ។” ហើយព្រះបន្ទូលនៅតែជាព្រះ។ “ហើយ

ព្រះបន្ទូលបានក្លាយជាសាច់ឈាម ហើយបានគង់នៅក្នុងចំណោមពួកយើង។”
ហើយនៅពេលដែលព្រះបន្ទូលខ្លួនឯងកំពុងចាក់ចូលទៅក្នុងជំនឿរបស់យើង
ជំនឿផ្លូវចិត្តរបស់យើងក្លាយជាការបើកសម្តែងខាងវិញ្ញាណ។

145 “ហើយនៅលើគ្រឹះនេះ ខ្ញុំនឹងសង់ក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំ។” ឃើញទេ? មិនមែននៅ
លើគំនិតផ្លូវចិត្តនៃការចូលរួមព្រះវិហារទេ គំនិតផ្លូវចិត្តនៃការនោះ ប៉ុន្តែនៅលើ
ការបើកសម្តែង នៅពេលដែលមាត់ទឹកនៃព្រះគុណបានចាក់ចូលទៅក្នុងជំនឿ
ផ្លូវចិត្តដែលអ្នកបានទទួល។ បន្ទាប់មក ការបើកសម្តែងខាងវិញ្ញាណ “ខ្ញុំនឹងសង់
ក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំ ហើយទ្វារនៃមិនអាចយកឈ្នះវាបានទេ។” ឃើញទេ? នោះ
បង្ហាញថាពួកគេនឹងប្រឆាំងនឹងវា ប៉ុន្តែវានឹងមិនដែលឈ្នះឡើយ។ អូ អ្វីដែល
អស្ចារ្យ! ឥឡូវនេះសូមមើលសេចក្តីជំនឿ។ ខ្សែទាំងប្រាំនេះ...

ខ្ញុំមានដីសមួយជុំនៅទីនេះ ប៉ុន្តែខ្ញុំគិតថាគាត់មិនដែលយកវាចេញទេ។

146 ប៉ុន្តែមាត់ទឹកទាំងប្រាំដែលអ្នកឃើញចុះមកទីនេះ ទប់កំហឹងនេះជាមួយគ្នា។
វាជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលបានបង្កើតក្រុមជំនុំអេភេសូរ។ វាគឺជាព្រះវិញ្ញាណ
បរិសុទ្ធដែលបានប្រសូតក្រុមជំនុំស្ទើរនោះ។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលផ្តល់ឱ្យ
ក្រុមជំនុំពើកាម៉ុស និងព្រះវិហារទេវា នៅក្នុងយុគសម័យដំបូង។ វាជា
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលបានសាងសង់កូនក្រមុំនោះ អ្នករើសតាំងដែលត្រូវបាន
ដកចេញពីប្រព័ន្ធអង្គការទាំងអស់តាមសម័យកាល ដូចនោះ។ មានអ្នករើសតាំង
ជាកូនក្រមុំដែលបានតម្កល់ជាមុនរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ
បានត្រាស់ហៅអ្នករើសតាំង។ ហើយវាជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅសម័យនេះ
សម័យនោះ នោះ សម័យ នោះ នោះ នោះ នោះ នៅលើកំពូល ព្រះវិញ្ញាណ
បរិសុទ្ធ។

147 ហើយឥឡូវនេះ ដូចជានៅក្នុងបុគ្គលដែរ សេចក្តីទៀងត្រង់ និងរបស់
ទាំងនេះ គឺជាចំណេះដឹង និងភាពអត់ធ្មត់ ត្រូវបានបន្ថែមទៅក្នុងជំនឿរបស់
យើង។ បន្ទាប់មកនៅពេលដែលថ្មគោលបានមក ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានស៊ីម៉ង់
វាជាមួយគ្នា។ មានពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ នោះហើយជា
មូលហេតុដែលវាខ្លីណាស់ថ្ងៃនេះ។

148 ខ្ញុំឃើញនៅទីនេះ ខ្ញុំបានសរសេរអត្ថបទខ្លះនៅទីនេះ។ តោះមើល។ ខ្ញុំមាន រូបភាពមួយគូរនៅទីនេះ សម្រាប់សុបិនរបស់នាង។ ឃើញទេ? អ្នកមិនអាចមើល វាពីទីនោះបានទេ។

149 ឥឡូវនេះ មកពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ តើមានអ្វីមក? បន្ទាប់មកទ្រង់នឹងប្រទាន ដល់អ្នក ជំនឿដអស្ចារ្យ ជំនឿខាងវិញ្ញាណ ដែលនៅទីនេះនៅខាងក្រោម។ បន្ទាប់មកជំនឿខាងវិញ្ញាណនោះទទួលស្គាល់តែព្រះបន្ទូលប៉ុណ្ណោះ។ មិនថា អ្នកណានិយាយអ្វីទេ វាមិន—វាមិនល្អទេ។ នោះទើបស្គាល់ព្រះបន្ទូល។ ប្រសិនបើ នរណាម្នាក់និយាយថា “ថ្ងៃនៃការអស្ចារ្យបានកន្លងផុតទៅហើយ។” ជំនឿនោះ ស្គាល់តែព្រះបន្ទូលប៉ុណ្ណោះ។ អ្នកខ្លះនិយាយថា “មិនមានរឿងដូចជាពិធីបុណ្យ ជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ។” ជំនឿនោះស្គាល់តែព្រះបន្ទូលប៉ុណ្ណោះ។ នោះជាការពិត ជំនឿខាងវិញ្ញាណ អ្នកឃើញទេ? នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ ឃើញទេ? វាស្គាល់តែព្រះបន្ទូលប៉ុណ្ណោះ។

150 បន្ទាប់មក នោះគឺជាលេខមួយ។ លេខមួយ មករកអ្នក ជំនឿផ្លូវចិត្តរបស់អ្នក នៅទីនេះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងចុះមកក្នុងជំនឿផ្លូវចិត្តរបស់អ្នក ធ្វើឱ្យវាគ្លាយជា ជំនឿខាងវិញ្ញាណ។ បន្ទាប់មកជំនឿខាងវិញ្ញាណស្គាល់តែព្រះបន្ទូលប៉ុណ្ណោះ។

151 ឥឡូវនេះ និងលេខពីរ បី។ បន្ទាប់មកអ្នកនឹងមានខាងវិញ្ញាណ អ្នកនឹងមាន ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយនឹងបិទអ្វីៗទាំងអស់នេះទៅក្នុងអ្នក ដូចជាព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធគ្របបាំងរឿងនេះ។ ពីជំនឿរបស់អ្នក រហូតដល់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ត្រា អ្នកជាមួយព្រះគ្រីស្ទ។ បន្ទាប់មកអ្នកក្លាយជាម្នាក់។ អាម៉ែន។ (យករឿងនេះ ចេញពីផ្លូវរបស់ខ្ញុំ វាពិបាកនៅលើដៃរបស់អ្នក។) អ្នកក្លាយជាម្នាក់។ ឃើញទេ អ្នក នឹងព្រះគ្រីស្ទរស់នៅជាមួយគ្នា។ “នៅថ្ងៃនោះ អ្នកនឹងដឹងថា ខ្ញុំនៅក្នុងព្រះវរបិតា ជាព្រះវរបិតានៅក្នុងខ្ញុំ ខ្ញុំនៅក្នុងអ្នក ហើយអ្នកនៅក្នុងខ្ញុំ។” ឃើញទេ? បន្ទាប់មក នោះគឺជាឯកតាគ្រារបស់ព្រះអម្ចាស់។

152 ឥឡូវនេះ ហើយបន្ទាប់មកពួកគេត្រូវបានបើកសម្តែងនិងដាក់។ នៅពេល ដែលពេលវេលានោះកើតឡើង ពួកគេក្លាយជាកូនប្រុសស្រីរបស់ព្រះ។

153 តើអ្នកចាំទេ នៅក្នុងគម្ពីរម៉ាថាយ ជំពូកទី១៧ ខទី១ដល់ខទី៥ ព្រះយេស៊ូវ នៅលើភ្នំ?

154 អ្នកបានឮ ស្តាប់ទ្រង់។ សេចក្តីអធិប្បាយដែលខ្ញុំទើបតែបានអធិប្បាយ កាលពីមួយឆ្នាំមុន បានក្លាយជាការពេញនិយមយ៉ាងខ្លាំង សូមស្តាប់ទ្រង់។ ការ ដាក់កូនប្រុសនៅក្នុងអេភេសូរ ១:៥ ផងដែរ ព្រះបានកំណត់យើងទុកជាមុនដើម្បី ចិញ្ចឹមកូនប្រុស។”

155 ឃើញទេ គ្រួសារមួយ នៅពេលដែលកូនប្រុសកើតមកក្នុងនោះ នោះជា កូនប្រុស។ ប៉ុន្តែកូនប្រុសនោះមានគ្រូដើម្បីចិញ្ចឹមវា។ ហើយប្រសិនបើកូនប្រុស នោះមិនដែលមក—ដើម្បីក្លាយជាកូនប្រុសត្រឹមត្រូវ គាត់មិនដែលក្លាយជាអ្នកស្នង មរតកទេ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើគាត់ជាកូនប្រុសត្រឹមត្រូវ ហើយកូនប្រុសដែលស្តាប់ បង្គាប់ឪពុករបស់គាត់ នោះកូនប្រុសនោះត្រូវបានគេយកទៅចិញ្ចឹម ឬដាក់ ទីតាំង។ គាត់ក្លាយជាអ្នកស្នងមរតកពីអ្វីដែលឪពុកមាន។

156 ហើយនោះជាអ្វីដែលព្រះកំពុងធ្វើនៅលើភ្នំ។ នៅពេលដែលទ្រង់បានយក ព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់ បន្ទាប់ពីទ្រង់ត្រូវបានបង្ហាញថាជាព្រះរាជបុត្រាដ៏ត្រឹមត្រូវ ឃើញទេ ហើយបានឈរលើការល្អៗទាំងអស់ ទ្រង់បានយកទ្រង់ឡើងលើភ្នំ ហើយគ្របបាំងទ្រង់។

157 អ្នកដឹងទេ នៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ ពួកគេបានយកកូនប្រុសម្នាក់ស្លៀកពាក់ ឱ្យគាត់នៅក្នុងសម្លៀកបំពាក់ដ៏ស្រស់ស្អាត ហើយដាក់គាត់នៅចំពោះមុខ សាធារណជន។ ហើយពួកគេមានពិធីដាក់ ឬយើងហៅថាជាកូនចិញ្ចឹម។ នៅក្នុង កាឡូទីនៅទីនោះ ខ្ញុំគិតថាប៉ុលសំដៅទៅលើវាជាកូនចិញ្ចឹម។ ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែ ការ ដាក់កូនប្រុសមួយ អ្នកបម្រើព្រះនឹងយល់ ហើយខាងវិញ្ញាណ អ្នកអានព្រះគម្ពីរនៃ ការដាក់កូនប្រុសនេះ។ ម្យ៉ាងទៀតកូនប្រុសគឺជាកូនប្រុសនៅពេលគាត់កើត។

158 មានកន្លែងដែលប្រជាជនពេនទីកុស្តរបស់យើងបានធ្វើកំហុសរបស់ ពួកគេ។ កើតមកក្នុងគ្រួសារ ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ត្រឹមត្រូវហើយ ប៉ុន្តែ បន្ទាប់មកយើងត្រូវតែជាប្រភេទនៃកូនត្រឹមត្រូវ បង្រៀនដោយគ្រូត្រឹមត្រូវ។ ឃើញ ទេ?

159 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើបុរសម្នាក់កាលពីអតីតកាលបានគិតពីកូនប្រុសរបស់ គាត់ គាត់ចង់ឱ្យគាត់ក្លាយជាកូនប្រុសត្រឹមត្រូវ គាត់មានគ្រូល្អបំផុតដែលគាត់ អាចរកបាន គ្រូល្អបំផុត ព្រោះគាត់ចង់ឱ្យកូនប្រុសរបស់គាត់ឡើងមកដូចឪពុក របស់គាត់។ ឃើញទេ? ដូច្នោះគាត់មានគ្រូត្រឹមត្រូវ។

160 ឥឡូវនេះ បើមនុស្សនៅលើផែនដីនឹងគិតពីគ្រួសារបំផុត ចុះព្រះ ជាព្រះវរបិតា របស់យើងវិញ? ឥឡូវនេះ ទ្រង់មិនដែលមានប៊ីស្សូត និងខាឌីណាល់ និងបូជា ចារ្យទេ។ ទ្រង់បានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដើម្បីធ្វើជាគ្រូរបស់យើង។ ហើយ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាគ្រូរបស់យើង។ ហើយទ្រង់—ទ្រង់នៅក្នុងក្រុមជំនុំ ហើយ ទ្រង់ទទួលសារទៅកាន់ព្រះវរបិតា។

161 ហើយបន្ទាប់មកគឺមានអ្វីកើតឡើងប្រសិនបើឪពុកឬគ្រូម្នាក់ឡើងមក និយាយថា “មែនហើយ ព្រះបិតា...” ឥឡូវនេះ គាត់នឹងមិនទទួលបានគ្រូមួយចំនួន ដែលចង់បានចំបើងនៅក្នុងម្នាក់របស់គាត់ អ្នកដឹងទេ ឆាម យើងហៅវា។ និយាយ ថា “អូ ប្រសិនបើខ្ញុំប្រាប់ឪពុកអ្វីមួយអំពី... ក្មេងប្រុសតូចនោះជាអ្នកបដិសេធ ទោះ យ៉ាងណាក៏ដោយ ប៉ុន្តែប្រសិនបើខ្ញុំ—ប្រសិនបើខ្ញុំប្រាប់ឪពុក ឪពុកអាចចិញ្ចឹម ខ្ញុំ។” នោះមិនមែនជាប្រភេទគ្រូត្រឹមត្រូវទេ។ ប្រភេទនៃគ្រូត្រឹមត្រូវគឺស្មោះត្រង់ ប្រាប់ ការពិត។

162 ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធប្រាប់ពីសេចក្តីពិត នៅពេលដែលទ្រង់យាងមក ចំពោះព្រះ ដល់យើង។ បាទ។ ដូច្នេះទ្រង់យាងមក។ តើអ្នកគិតយ៉ាងណា? ទ្រង់មានទឹកមុខស្រពោននៅថ្ងៃនេះដើម្បីនិយាយថា “កូនស្រីរបស់អ្នកកំពុង កាត់សក់របស់ពួកគេ ហើយទ្រង់បានប្រាប់ពួកគេកុំឱ្យធ្វើ។ កូនប្រុសរបស់អ្នកមាន គំនិតរៀបចំ ពួកគេគ្រាន់តែមិនអាចមើលឃើញពីគ្នាទៅវិញទៅមក។ នោះជា ការត្រឹមត្រូវ។ ហើយពួកគេកំពុងទទួលយកវាសម្រាប់រឿងនេះ ហើយនេះសម្រាប់ រឿងនោះ។” របៀបដែលទ្រង់ត្រូវក្រហម! ប៉ុន្តែតើគ្រូម្នាក់នោះចង់មកនិយាយថា “អូ ខ្ញុំអើយ! កូនប្រុសនោះជាកូនប្រុសពិត។ គាត់គឺដូចជាឪពុកគាត់។” អូ របៀបដែល ទ្រង់ចង់និយាយដូច្នោះ! ឃើញទេ?

បន្ទាប់មកព្រះវរបិតាមានមោទនភាព និយាយថា “នេះគឺជាកូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ!”

163 នោះជាអ្វីដែលព្រះបានធ្វើនៅលើភ្នំ។ សូមកត់សម្គាល់ មានម៉ូសេនិងអេលី យ៉ាបានលេចមក។ ហើយពេត្រុស ទាំងអស់រំភើប ជំនឿអរូបីត្រូវបានធ្វើ។ ពេត្រុស រំភើបចិត្ត បាននិយាយថា “ចូរយើងសង់រោងឧបោសថបី មួយសម្រាប់ទ្រង់ និង មួយសម្រាប់ម៉ូសេ និងមួយសម្រាប់អេលីយ៉ា។”

164 ខណៈពេលដែលគាត់កំពុងនិយាយនៅឡើយ ព្រះបានបិទគាត់។ ទ្រង់មាន បន្ទូលថា “នេះជាកូនស្នូនភ្នំអញ ជាទីពេញចិត្តអញណាស់។ ចូរស្តាប់ទ្រង់។”

ឃើញទេ? ព្រះបានដាក់អង្គទ្រង់នៅក្នុងផ្ទៃខាងក្រោយ ហើយ “នេះគឺជាកូនស្នូន ភ្នាអញ។”

165 ម៉ូសេតំណាងឱ្យច្បាប់។ ហោរាតំណាងឱ្យយុត្តិធម៌របស់ទ្រង់។ យើងមិនអាច រស់នៅដោយច្បាប់របស់ទ្រង់បានទេ។ យើងមិនអាចរស់នៅដោយយុត្តិធម៌របស់ ទ្រង់បានទេ។ ខ្ញុំមិនសុំយុត្តិធម៌ទេ។ ខ្ញុំចង់បានសេចក្តីមេត្តា មិនមែនយុត្តិធម៌ទេ។ ខ្ញុំមិនអាចរក្សាច្បាប់របស់ទ្រង់ ហើយខ្ញុំមិនអាចជួបយុត្តិធម៌របស់ទ្រង់បានទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំត្រូវការសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់។ ហើយព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូល ថា ច្បាប់និងយុត្តិធម៌ត្រូវបានជួបនៅក្នុងទ្រង់។ “ទ្រង់ជាកូនប្រុសជាទីស្រឡាញ់ របស់ខ្ញុំ។ ចូរស្តាប់ទ្រង់។ នោះគឺជាទ្រង់។ នោះគឺជាម្នាក់។”

166 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់នៅពេលដែលកូនប្រុសនោះត្រូវបានចិញ្ចឹម ឬដាក់ក្នុងគ្រួសារ ឈ្មោះរបស់គាត់គឺលូនៅលើមូលប្បទានបំត្រដូចឪពុករបស់ គាត់ដែរ។ បាទ មែនហើយ។ ពួកគេមិនមាន...ពួកគេមានចិញ្ចៀន នៅថ្ងៃ—សញ្ញា សញ្ញា។ ហើយពួកគេ...ប្រុងប្រុសប្រាណាហាំបញ្ចេញសំឡេងស្តោះទឹកមាត់ហើយ ប៉ះលើវេទិកា—អដរ។ ស្តោះទឹកមាត់ដាក់លើវា ដាក់វា មានសញ្ញាមួយ។ នោះគឺ ដូចជា...គាត់បានពាក់ចិញ្ចៀនរបស់ឪពុកគាត់ ដែលជាសញ្ញារបស់គាត់។ ហើយ វាល្អដូចឪពុកគាត់ដែរ។

167 ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវបានស្តាប់បង្គាប់ ព្រះយេស៊ូវចំពោះព្រះ ព្រះជាម្ចាស់បានដាក់ទ្រង់នៅទីតាំង “នេះគឺជាទ្រង់។”

168 ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលសមាជិកត្រូវបានកើតដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នៅក្នុងគ្រួសាររបស់ព្រះ ហើយបានបង្ហាញថាមានសេចក្តីទៀងត្រង់ទាំងនេះ នៅក្នុងគាត់ ថាព្រះអាចមើលឃើញគុណធម៌ ចំនេះដឹង ការអត់ធ្មត់ ការអត់ធ្មត់ ភាពជាបងប្អូន និងភាពជាព្រះនៅក្នុងគាត់ បន្ទាប់មកព្រះជាម្ចាស់បោះត្រាគាត់ ឬ ដាក់គាត់។ ហើយនៅទីនោះ នោះហើយជាពេលដែលអ្នកឃើញបុត្រាបុត្រីរបស់ ព្រះ។

169 បន្ទាប់មក អេភេសូរ ៤:៣០ និយាយថា “កុំធ្វើឱ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៃព្រះ សោកសៅឡើយ ដែលអ្នករាល់គ្នាត្រូវបានដៅចំណាំរហូតដល់ថ្ងៃនៃការប្រោស លោះរបស់អ្នក។” ឥឡូវនេះ អ្នកខ្លះក្នុងចំណោមអ្នកបាទីស្ទដែលចង់ទៅលើ សុវត្ថិភាពដ៏អស់កល្ប ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកនឹងមកដល់ដំណាក់កាលនោះ ខ្ញុំ

នឹងឈរជាមួយអ្នកដោយសុវត្ថិភាពអស់កល្បជានិច្ច ប្រសិនបើអ្នកនឹងមកកន្លែងនោះ។

170 ប៉ុន្តែគ្រាន់តែនិយាយ នរណាម្នាក់និយាយថា “ខ្ញុំបានចូលរួមព្រះវិហារបាទីស្ទទេ។ ខ្ញុំជាប្រេសប៊ីធើរៀន។ ខ្ញុំទទួលបានសុវត្ថិភាពអស់កល្ប។” នោះជាការខុស។ ជីវិតផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នកបង្ហាញថាអ្នកមិនបានទទួលវាទេ រហូតដល់វានៅទីនោះ។

171 ហើយព្រះបានយកអ្នក ហើយបោះត្រាអ្នកដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចូលទៅក្នុងរាជាណាចក្ររបស់ទ្រង់ បន្ទាប់មកគ្មានការចេញពីវាទេ។ អ្នកមានសុវត្ថិភាពជារៀងរហូត។ ជឿ។ “កុំធ្វើឱ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៃព្រះព្រួយព្រះទ័យ ដែលអ្នករាល់គ្នានិងសេចក្តីទៀងត្រង់ចំពោះព្រះរបស់អ្នកត្រូវបានដៅចំណាំរហូតដល់ថ្ងៃប្រោសលោះ។”

172 ខ្ញុំជឿថាមានកូនក្រមុំដែលបានតម្រូវទុកជាមុន។ ខ្ញុំជឿថាព្រះបានមានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងមាន “ក្រុមជំនុំដែលគ្មានស្នាមជ្រើររដ្ឋញ។” ខ្ញុំជឿលើការកំណត់ទុកជាមុន ថាកូនក្រមុំត្រូវបានតម្រូវទុកជាមុន។ នាងត្រូវតែនៅទីនោះ។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំនៅជាមួយនាង។ ថា ឃើញទេ ខ្ញុំនៅជាមួយនាង។ ឥឡូវនេះវាអាស្រ័យលើខ្ញុំដើម្បីធ្វើការសង្គ្រោះដោយខ្លួនឯងជាមួយព្រះ រហូតដល់រៀងទាំងនេះត្រូវបានអនុម័តដោយព្រះ ហើយបន្ទាប់មកបានបោះត្រាចូលទៅក្នុងព្រះរាជាណាចក្ររបស់ព្រះ។ មានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ មានកិច្ចការពិតរបស់ព្រះ។ “វាត្រូវបានបោះត្រារហូតដល់ថ្ងៃប្រោសលោះ។”

នោះគឺជាសុបិនរបស់នាង។ ខ្ញុំគិតថាវាស្អាតណាស់។

173 ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលនាងធ្វើដូច្នោះ នៅពេលដែលក្រុមជំនុំនោះមកដល់កន្លែងនេះ ឬបុគ្គល ក្រុមជំនុំនឹងនៅទីនោះ។ ខ្ញុំសូមនិយាយថាវាល្អណាស់ដូច្នោះ អ្នកទទួលបានវា។ ក្រុមជំនុំត្រូវបានតម្រូវទុកជាមុនឱ្យនៅទីនោះ។ ខ្ញុំចង់នៅជាមួយវា ប៉ុន្តែវិធីតែមួយគត់ដែលខ្ញុំនឹងនៅជាមួយវាគឺជាផ្នែកមួយនៃវា។ តើខ្ញុំក្លាយជាផ្នែកមួយនៃវាដោយរបៀបណា? ដោយនៅក្នុងវា។ តើខ្ញុំចូលទៅក្នុងវាដោយរបៀបណា? ដោយពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក ដោយព្រះវិញ្ញាណតែមួយ។ គូរិនចូសទី១ ១២ “ដោយវិញ្ញាណតែមួយយើងទាំងអស់គ្នាបានទទួលបុណ្យជ្រមុជនៅក្នុងរូបកាយតែមួយ។” រាងកាយមួយ បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងវា។

174 ប៉ុន្តែអ្នកមិនអាចនៅជាប់នឹងរឿងតូចតាចទាំងនេះបានទេ និយាយថា “ខ្ញុំបាន
និយាយភាសាដទៃ។ ខ្ញុំបានទទួលវា។” អ្នកចេញទៅទីនេះ ហើយខឹង ហើយស្អប់
ហើយបន្ត។ ឃើញទេ? នោះគឺដាក់ឆាមក្រោកនៅក្នុង—នៅក្នុងបក្សីចាយ។ ឃើញ
ទេ? អ្នកមិនអាចធ្វើវាបានទេ។ ជីវិតផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នកបញ្ជាក់ថាវាមិនមែនទេ។

175 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលរឿងទាំងនេះកំពុងដំណើរការនៅក្នុងអ្នក ដោយព្រះ នោះ
អ្នកត្រូវបានដៅចំណាំ។ បន្ទាប់មកមិនមានការដាក់នៅលើវាទេ។ អ្នកគ្រាន់តែជា
ខ្លួនអ្នកប៉ុណ្ណោះ។ នោះហើយជាពេលដែលនិមិត្ត ល្អឥតខ្ចោះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ
កិច្ចការរបស់ព្រះ អ្វីគ្រប់យ៉ាងត្រូវបានបង្ហាញឱ្យឃើញ ពីព្រោះ (ហេតុអ្វី?) អ្នក
និងព្រះគ្រីស្ទក្លាយជាតែមួយ។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថានឹងយល់។ អ្នកនិងព្រះគ្រីស្ទក្លាយជា
តែមួយ។

176 ខ្ញុំមានអ្វីផ្សេងទៀតដែលខ្ញុំបានសរសេរនៅទីនេះ ខ្ញុំចង់គិត។ នាំយើងទៅ
កន្លែងនៃជីវិត។ បន្ទាប់មកអ្នកក្លាយជា...មានជីវិតអស់កល្ប។

177 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមានវចនានុក្រមក្រិកនៅទីនេះ ដ៏ អមជាទិកឌីអាឡុត។ ខ្ញុំបាន
សិក្សានៅថ្ងៃផ្សេងទៀត។

178 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងយ៉ូហាន១៤ ឬយ៉ូហាន ៣:១៦ យើងរកឃើញកន្លែង
មួយនិយាយថា “មានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។” កន្លែងមួយទៀតវានិយាយថា
“មានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។” ប៉ុន្តែនៅក្នុងភាសាក្រិក នៅក្នុងភាសាក្រិក...
នៅក្នុងភាសាហេព្រើរវានិយាយថា “ជីវិតគ្មានទីបញ្ចប់។” នៅក្នុងពាក្យក្រិក មាន
អ៊ី-ន-អិ-ន។

179 ស្ទើរតែដូចជា “អ៊ីអន។” អ៊ីអនគឺជា “លំហ” ដែលមិនអាចជាលេខ ដែលមិន
អាចរាប់បាន។ វាលើសពីរាប់លាន ពាន់លាន ពាន់លាន។

180 ប៉ុន្តែនេះគឺជាអានញាសនៃពេលវេលា ជីវិតអស់កល្ប។ ហើយពាក្យអង់គ្លេស
សម្រាប់វាគឺអស់កល្បជានិច្ច។ យើងស្គាល់វាថាជា អស់កល្បជានិច្ច អានញាស ឬ
“ជីវិតគ្មានទីបញ្ចប់។” ឃើញទេ? ហើយបើអ្នកមានជីវិតគ្មានទីបញ្ចប់ តើអ្នកអាច
វិនាសដោយរបៀបណា? អ្នកបានក្លាយជាផ្នែកមួយនៃភាពអស់កល្ប។ ហើយ
មានរឿងតែមួយគត់ដែលអស់កល្បជានិច្ច។

181 សាកាំងមិនមែនជាអស់កល្បទេ។ អត់ទេ។ ទ្រង់—វាក្លាយជាសាកាំង។ ឋាននរកមិនមែនជាអស់កល្បទេ។ ឋាននរកត្រូវបានបង្កើតឡើង។ វាមិនមែនអស់កល្បទេ។ ហើយរូបកាយទាំងនេះមិនមែនអស់កល្បទេ។ ពួកគេត្រូវបានបង្កើតឡើង។

182 ប៉ុន្តែព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះគឺអស់កល្បជានិច្ច។ វាមិនដែលមានការចាប់ផ្តើម ឬ វាមិនដែលមានទីបញ្ចប់ឡើយ។ ហើយវិធីតែមួយគត់ដែលយើងអាចមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច មកពីពាក្យក្រិក *ហ្សូ* ដែលមានន័យថា “ជីវិតរបស់ព្រះ” យើងមាន យើងក្លាយជាផ្នែកមួយនៃព្រះ នៅពេលដែលយើងក្លាយជាបុត្រាបុត្រីនៃព្រះ ហើយយើងមាន *អានញ្ញាស* ជីវិត។ ដូច្នេះផ្នែកដែលរស់នៅ យើងដែលទទួលស្គាល់ព្រះបន្ទូលនេះ ពី *ទីនេះទៅទីនោះ* ដែលទទួលស្គាល់គឺជាជីវិត *អានញ្ញាស* “ជីវិតគ្មានទីបញ្ចប់”។ វាជាជីវិតរបស់ព្រះផ្ទាល់នៅក្នុងយើង។ អាម៉ែន។ វ៉ែ!

183 នៅថ្ងៃផ្សេងទៀត ក្នុងការធ្វើដំណើរ ខ្ញុំបានពិភាក្សាមួយ សាក្សីព្រះយេហូវ៉ា។ ឥឡូវនេះ កុំមិនអើពើនឹងជំនឿរបស់នរណាម្នាក់ឡើយ។ យើងមានអ្នកប្រែចិត្តជឿជាច្រើននៅទីនេះ ពីស្ថាបន្ទាល់ព្រះយេហូវ៉ា។ ម្នាក់ក្នុងចំណោមអ្នកទុកចិត្តក្រុមជំនុំរបស់យើងគឺជាសាក្សីព្រះយេហូវ៉ា ហើយត្រូវបានសង្គ្រោះ គាត់និងគ្រួសាររបស់គាត់។ ឪពុករបស់គាត់ជាអ្នកអាន បងប្រុសរូជនិងពួកគេ។ បងប្អូនប្រុសស្រីទាំងអស់របស់គាត់ ឥឡូវនេះ អំពីពួកគេទាំងអស់បានចូលមក បានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដោយសារតែការនិមិត្តរបស់ព្រះប្រាប់ពួកគេពីអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើ។ ហើយអ្វីដែលពួកគេ...ឃើញទេ? នោះបានធ្វើវា។

184 ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែនៅទីនេះ ស្ថាបន្ទាល់ព្រះយេហូវ៉ានៅក្នុងសៀវភៅរបស់ពួកគេ វានិយាយថាដង្ហើមដែលអ្នកដកដង្ហើមគឺជាព្រលឹង។ ឥឡូវនេះ វាមិនអាចត្រូវទេ។ ដង្ហើមដែលអ្នកដកដង្ហើមមិនមែនជាព្រលឹងទេ។ ប្រសិនបើវាគឺជាអ្នក—អ្នកគឺជាពេលមួយអ្នកគឺជាព្រលឹងមួយ លើកក្រោយអ្នកគឺជាអ្នកផ្សេង បានដកដង្ហើមព្រលឹងនោះ។ រកមើលកន្លែងដែលអ្នកនឹងនៅ។ ឥឡូវនេះ ដង្ហើមគឺជាខ្យល់ ហើយខ្យល់គឺជាអ្វីដែលអ្នកដកដង្ហើមចូលទៅក្នុងនូវច្រមុះរបស់អ្នក។

185 ឥឡូវនេះ ពួកគេយកបទគម្ពីរពីខាងក្រោយ “ហើយព្រះបានដកដង្ហើមចូលនូវច្រមុះរបស់គាត់ ហើយគាត់បានក្លាយជាព្រលឹងរស់។” ឥឡូវនេះ ខ្ញុំចង់សួរអ្នកអ្វីមួយ។ បើគាត់ជាមនុស្ស តើគាត់ដកដង្ហើមបែបណាមុនពេលដែលព្រះបានផ្តុំ

ដង្ហើមនៃជីវិតរបស់ទ្រង់ចូលទៅក្នុងគាត់? ឃើញទេ? តើដង្ហើមបែបណា? ដែល
គាត់បានដក មុនជាមនុស្សដែលមានដង្ហើម។ មែនហើយ បើដូច្នោះមែន សត្វ
ទាំងអស់គឺជាព្រលឹងរស់ ព្រោះពួកគេដកដង្ហើមព្រលឹងមនុស្ស និងព្រលឹងយើង
ហើយទាំងអស់គ្នា។ បន្ទាប់មកព្រះយេស៊ូវនឹងមិនត្រូវស្លាប់ទេ។ យញ្ញបូជាសត្វគឺ
គ្រប់គ្រាន់ហើយ។ ឃើញទេ? ដូច្នោះ បងប្រុស ជំលោះនោះមិនជាប់មាំទេ។

186 ប៉ុន្តែអ្វីដែលព្រះបានធ្វើ ទ្រង់បានដកដង្ហើមនៃជីវិតអស់កល្បជានិច្ច អាម៉ែន
បន្ទាប់មកគាត់ក្លាយជាព្រលឹងរស់ ព្រលឹងដែលមិនអាចស្លាប់បាន។ ឥឡូវនេះ
មើលឥឡូវនេះ។ យើងនឹងចូលទៅក្នុងទឹកឃ្មុំ ទម្លាក់ទៅកែងដែរបស់អ្នក។
ចំណាំ។ “បានដកដង្ហើមដង្ហើមនៃជីវិតអស់កល្បចូលទៅក្នុងរន្ធច្រមុះរបស់គាត់
ហើយគាត់បានក្លាយជាព្រលឹងដ៏អស់កល្ប។” ពីព្រោះ ព្រះបានដកដង្ហើម មិនមែន
ជាអ្វីដែលធម្មជាតិបានធ្វើទេ ប៉ុន្តែអ្វីដែលព្រះបានធ្វើ ផ្តល់ដង្ហើមនៃជីវិតចូលទៅក្នុង
រន្ធច្រមុះរបស់គាត់ ហើយគាត់ក្លាយជាព្រលឹងរស់។

បន្ទាប់មកអ្នកនិយាយមកខ្ញុំថា “អ័ដាមបានស្លាប់ បងប្រុសប្រាណហាំ។”

187 ប៉ុន្តែសូមចាំថា មុនពេលអ័ដាមស្លាប់ គាត់មានកូនចៀមមួយដែលបាន
លោះគាត់។ ហាលេលូយ៉ា! “អស់អ្នកដែលទ្រង់បានដឹងជាមុន ទ្រង់បានហៅ។”
ទ្រង់មានកូនចៀមមួយដើម្បីលោះពួកគេ។ គាត់គឺជាប្រភេទមួយ។ អ័ដាមបាន
ដួលចុះ។ បន្ទាប់មកកូនចៀមត្រូវបានផ្គត់ផ្គង់សម្រាប់អ័ដាម ពីព្រោះរួចហើយ
នៅក្នុងរន្ធច្រមុះរបស់គាត់បានក្លាយជាដង្ហើមរបស់ព្រះដ៏អស់កល្ប ហើយគាត់
បានក្លាយជាព្រលឹងរស់។ គាត់ជាកូនប្រុសរបស់ព្រះ។

188 មិនមែនជាដង្ហើមរបស់គាត់ ដូចពាក្យអាហ្វ្រិកទេ។ ខ្ញុំមិនដឹងថាពាក្យក្រិកជា
អ្វីសម្រាប់វាទេ ឥឡូវនេះ។ ប៉ុន្តែពាក្យអាហ្វ្រិក គេហៅអាម៉ូយ៉ា ដែលមានន័យថា
“ខ្យល់ កម្លាំងដែលមើលមិនឃើញ។” សត្វដកដង្ហើមអាម៉ូយ៉ា។ មនុស្សមានបាប
ដកដង្ហើមអាម៉ូយ៉ា។

189 ដូច្នោះហេតុអ្វីបានជាយើងនឹងតស៊ូដើម្បីជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ប្រសិនបើនោះ
ជាព្រលឹងដ៏អស់កល្បបានដកដង្ហើមចូលយើងដោយដង្ហើម? ហេតុអ្វីបានជាយើង
តស៊ូដើម្បីជីវិតអស់កល្ប? វាថយក្រោយ បងប្រុស។ ឃើញទេ? វា—វា—វាមិនអាច
ធ្វើបានទេ។

190 ប៉ុន្តែ ព្រះ ជាពិសេសលើអំដាម បានដកដង្ហើមដង្ហើមនៃជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ហើយគាត់ក្លាយជាមនុស្សអស់កល្បជានិច្ចជាមួយព្រះ។ គាត់មានអំណាចដូច ព្រះ។ ទ្រង់ជាព្រះស្ម័គ្រចិត្ត។ ទ្រង់ជាព្រះនៃផែនដី មិនមែនជាព្រះនៃស្ថានសួគ៌ទេ ឥឡូវនេះ។ ព្រះនៃផែនដី!

191 ហើយថ្ងៃណាមួយកូនរបស់ព្រះនឹងក្លាយទៅជាកូនព្រះម្តងទៀត។ ព្រះយេស៊ូវ មានបន្ទូលដូច្នោះ។ “តើមានចែងនៅក្នុងច្បាប់របស់អ្នកថា អ្នករាល់គ្នាជាព្រះ មែនទេ? បើអ្នកអាចហៅអ្នកដែលទ្រង់ហៅថាជាព្រះ ដែលព្រះបានយាងមក តើ អ្នកអាចប្តោលទោសខ្ញុំដោយរបៀបណា និយាយថា នៅពេលដែលខ្ញុំនិយាយ ថាខ្ញុំជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ?” ឃើញទេ? ឥឡូវនេះយើងចូលទៅក្នុងអ្វីដែលជ្រៅ។ ឥឡូវនេះមើលវានៅពេលដែលយើងបើកវាចុះ។

192 ឥឡូវនេះ ពួកគេនៅទីនេះ។ ឥឡូវនេះគាត់ជាកូនរបស់ព្រះ ប៉ុន្តែគាត់ធ្វើខុស។ គាត់ដឹងថាគាត់ធ្វើខុស។ ឥឡូវនេះសូមចាំថា អំដាមមិនត្រូវបានបញ្ឆោតទេ។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយដូច្នោះ។ ធីម៉ូថេទី១ ៣។ “អំដាមមិនត្រូវបានបញ្ឆោតទេ ប៉ុន្តែ ស្រ្តីនោះជាអ្នកបញ្ឆោត គឺនៅក្នុងអំពើលែង។” អំដាមបានដើរជាមួយអេវ៉ា ពីព្រោះ វាជាប្រពន្ធរបស់គាត់។

193 ដូចគ្នានឹងព្រះគ្រីស្ទ មិនត្រូវបានបញ្ឆោតដោយសាតាំងទេ ប៉ុន្តែបានចូលទៅ ក្នុងសេចក្តីស្លាប់ជាមួយកូនក្រមុំ។ ទ្រង់បានទៅនៅជាមួយកូនក្រមុំ ដូច្នោះទ្រង់អាច ប្រោសលោះក្រុមជំនុំបាន។

194 អំដាមដឹងថាគាត់ខុស ដូច្នោះគាត់គ្រាន់តែដើរចេញជាមួយអេវ៉ា។ ឃើញ ទេ? ប៉ុន្តែមានកូនចៀមមួយដែលបានផ្គត់ផ្គង់សម្រាប់ពួកគេ ដែលពួកគេត្រូវបាន ប្រោសលោះ។

195 ហើយកូនចៀមទាំងនេះ សព្វថ្ងៃនេះ ដែលត្រូវបានដឹងជាមុនដោយព្រះ ហើយ ព្រះបានត្រាស់ហៅ មានអ្នកប្រោសលោះ។ “គ្មានអ្នកណាអាចមករកខ្ញុំបានឡើយ លើកលែងតែព្រះវរបិតាខ្ញុំទាញគាត់មក។ ហើយអស់អ្នកដែលព្រះវរបិតាបាន ប្រទានមកខ្ញុំនឹងមកឯខ្ញុំ។” ត្រូវទេ? ដូច្នោះមានកូនចៀមដែលបានផ្តល់ តាំងពី កំណើតពិភពលោក ដែលឈ្មោះរបស់ពួកគេត្រូវបានដាក់នៅលើសៀវភៅជីវិត របស់កូនចៀម។ កូនចៀមត្រូវបានផ្តល់ជូន ដើម្បីបង្កើតផ្លូវនៃព្រះគុណសម្រាប់

ពួកគេម្នាក់ៗក្នុងការរស់ឡើងវិញ កូនចៀមដែលបានផ្តល់ កូនចៀមរបស់អ័ដាម ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់ ដូចជាអ័ដាមមានកូនចៀមដែលបានផ្តល់។

196 ឥឡូវនេះ នោះគឺជាក្រុមជំនុំនៅថ្ងៃនេះ។ ខ្ញុំមិនមានន័យថា—ក្រុមជំនុំទេ។ អ្នកដឹងទេ?

197 ខ្ញុំមិននិយាយថានេះជាការលះបង់ទេ ហើយខ្ញុំមិនមានន័យថាវាធ្វើឱ្យ ប៉ះពាល់ដល់អារម្មណ៍នរណាម្នាក់ឡើយ។ ខ្ញុំមិននៅទីនេះដើម្បីធ្វើដូច្នោះទេ ដូចដែលខ្ញុំបានពន្យល់ខ្លួនឯងរួចហើយ។ ខ្ញុំនៅទីនេះដើម្បីជួយ ប៉ុន្តែអ្វីដែលខ្ញុំ កំពុងព្យាយាមធ្វើ...

198 អ្នកដឹងទេ? តាមពិត ព្រះវិហារទាំងនេះមិនមែនជាព្រះវិហារទេ។ មាន ព្រះវិហារតែមួយ។ ទាំងនេះគឺជាផ្ទះសំណាក់។ ឃើញទេ? ពួកគេជាផ្ទះសំណាក់។ ខ្ញុំមិនមានអ្វីសោះ... វាមិនអីទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់បញ្ជាក់ប្រាប់អ្នកក្នុងរយៈពេលពីរបី នាទី ថាពួកគេគ្រាន់តែជាផ្ទះសំណាក់ប៉ុណ្ណោះ។ អ្នកជាកម្មសិទ្ធិរបស់ផ្ទះសំណាក់ មេតូឌីស ទៅផ្ទះសំណាក់ ព្រីសប៊ីធើរៀន ឬផ្ទះសំណាក់ពេនទីកុស្ត តាមដែល អាចធ្វើទៅបាន។ បាទ អ៊ុ-ហ៊ីម។ ផ្ទះសំណាក់! ឃើញទេ? អ្នកមិនអាច... ឃើញទេ? ព្រះវិហារពិតជាផ្ទះសំណាក់ដែលមនុស្សដែលមានគំនិតដូចគ្នារសាត់ ទៅជាមួយគ្នា។

199 ប៉ុន្តែក្រុមជំនុំគឺតែមួយ។ ហើយអ្នកមិនអាចចូលរួមក្រុមជំនុំបានទេ។ អ្នកកើត នៅក្នុងវា។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកកើតនៅក្នុងវា អ្នកជាសមាជិករបស់វា។

200 ដូចគ្រួសារខ្ញុំដែរ។ ខ្ញុំបាននៅក្នុងគ្រួសារប្រាណហាំអស់រយៈពេលហាសិបបី ឆ្នាំមកហើយ។ ពួកគេមិនដែលសុំឱ្យខ្ញុំចូលរួមគ្រួសារទេ។ ហេតុអ្វី? ខ្ញុំមិនចាំបាច់ ចូលរួមគ្រួសារទេ។ ខ្ញុំកើតជាប្រាណហាំ។

201 ហើយអ្នកបានកើតនៅក្នុងក្រុមជំនុំ។ ឥឡូវនេះ អ្នកផ្សេងទៀតទាំងនេះគឺជា ផ្ទះសំណាក់។ តើអ្នកធ្លាប់គិតពីវាទេ? បាទ មែនហើយ។

202 ថ្ងៃមួយខ្ញុំកំពុងកាត់ស្មៅ ហើយខ្ញុំកំពុងគិតអំពី “ព្រះវិហារកាតូលិកដ៏បរិសុទ្ធដ៏ អស្ចារ្យ” ពួកគេហៅវា។ ខ្ញុំបានទៅដូចនោះ កាត់ស្មៅ។

203 ហើយមានអ្វីមួយបញ្ឈប់ខ្ញុំ ដូចជាអីង បាននិយាយថា “កុំហៅបែបនោះ។” ខ្ញុំបានមើលជុំវិញ។ ខ្ញុំចាប់ផ្តើមកាត់ស្មៅ។ ជាថ្មីម្តងទៀតវាបានបញ្ឈប់ខ្ញុំ បាន

និយាយថា “កុំហៅពួកគេបែបហ្នឹង។” បានបន្តថា “ពួកគេគឺជាអ្នកស្នាក់ ដូចជាអ្នកផ្សេងទៀតដែរ។ ពួកគេមិនមែនជាក្រុមជំនុំទេ។ មានព្រះវិហារមួយ។” ឃើញទេ? ពួកគេជាសមាជិកនៃផ្ទះសំណាក់មួយ ព្រោះអ្នកអាចចូលរួមស្នាក់អាស្រ័យបាន។ ប៉ុន្តែអ្នកមិនអាចចូលរួមក្រុមជំនុំបានទេ។ ក្រុមជំនុំអ្នកបានកើតនៅក្នុងវា។ អ្នកក្លាយជាសមាជិកនៃវាដោយកំណើតថ្មី បន្ទាប់មកជាសមាជិកនៃគ្រួសារ បងប្អូនប្រុសស្រីនៅក្នុងវា។

204 ឥឡូវនេះសូមឱ្យខ្ញុំគ្រាន់តែអានអ្នកចេញពី *អមជាទិកឌីអាឡុត* នៅទីនេះ អ្វីមួយ នៃវិវិណៈ ១៧:៣ និង អាប៉ូកាលីប នៃ*អមជាទិកឌីអាឡុត* នៅទីនេះ។ ហើយគ្រាន់តែមើលរឿងនេះ របៀបដែលវាអាន និងរបៀប—តើវាស្រស់ស្អាតយ៉ាងណាបើប្រៀបធៀបជាមួយនោះ។ វិវិណៈ ១៦ ១៧។ ត្រូវហើយ។ ឥឡូវនេះសូមអាននៅទីនេះបន្តិច។ សូមស្តាប់ការនេះ ឲ្យជិត វិវិណៈ ១៧:៣។

ហើយទេវតាមួយក្នុងចំណោមទេវតាទាំងប្រាំពីរដែលមាន...បានប្រាំពីរមកហើយនិយាយមកខ្ញុំ...

205 ខ្ញុំកំពុងអានវា ចេញពីវិចនានុក្រម។ “មាន...”
...“សូមអញ្ជើញមក ខ្ញុំនឹងបង្ហាញអ្នកពីការជំនុំជំរះរបស់ស្រីសំដឹងដ៏ធំនោះ ដែលអង្គុយលើទឹកជាច្រើន

206 ហើយយើងទាំងអស់គ្នាដឹងថានោះជាបុរីវ៉ាទឹកដ៏ធំ។ នៅទីនេះយើងមានអ្នកទស្សនាថ្ងៃអាទិត្យរបស់យើងនៅទីនោះ មកពីព្រះវិហារកាតូលិក ប្រាប់យើងយ៉ាងច្បាស់ថាវាជាអ្វី។ ឃើញទេ?

207 ហើយចម្លើយចំពោះវា បាននិយាយថា “ប៉ុន្តែចាំបន្តិច។” បាននិយាយថា “មានឈ្មោះគ្រប់ប្រភេទ” បាននិយាយថា “នឹងមានប្រាំមួយរយហុកសិបប្រាំមួយ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប៉ុន្តែចាំមួយភ្លែត។”
បាននិយាយថា “ឈ្មោះរបស់អ្នកអាចមានប្រាំមួយរយ...”

208 “ប៉ុន្តែ” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិននៅលើភ្នំប្រាំពីរដែលគ្រប់គ្រងពិភពលោកទេ អ្នកឃើញទេ?” អូ-ហូ! ឃើញទេ? ហ្នឹងហើយ។ ឃើញទេ?

209 [បងប្រុសប្រាណហាំអានវិវិណៈ ១៧:១ ពី *អមជាទិកឌីអាឡុត*—អដង។]

...សូមបង្ហាញអ្នកនូវការជំនុំជំរះរបស់ស្រីសំផឹងដីធំ ដែល
តាំងនៅលើទឹកជាច្រើន

210 ទឹកវិវរណៈ ១៧:១៥ គឺជា “ភាពក្រាស់និងហ្វូងមនុស្ស។” ឃើញទេ?
ដែលស្តេចនៅផែនដីបានប្រព្រឹត្តអំពើសហាយស្មន់ ហើយពួកអ្នក
នៅផែនដីក៏ស្រវឹងដោយស្រា...ការសហាយស្មន់របស់នាង។

211 ឥឡូវនេះយ៉ាងម៉េច?
ហើយគាត់បាននាំខ្ញុំ ក្នុងព្រះវិញ្ញាណ ចូលទៅក្នុងវាលខ្សាច់...

212 អមជាទិកខីអាឡុកឥឡូវនេះ។ ឃើញទេ?
...ហើយខ្ញុំបានឃើញស្រ្តីម្នាក់អង្គុយលើសត្វមានសម្បុរក្រហម
ពោរពេញដោយឈ្មោះប្រមាថ...

213 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងយើងជេមនិយាយថា “ឈ្មោះពេញដោយការប្រមាថ។” ចាំ
មួយភ្លែត ខ្ញុំនឹងចូលទៅក្នុងវានៅទីនេះ មួយនាទី។ វិវរណៈ ទី៣។ មិនអីទេ វានៅ
ទីនេះ។ ត្រូវហើយ។ វិវរណៈ ខ្ញុំមានន័យថា ១៧ មិនមែន ៧ ១៧ ឥឡូវនេះសូម
ស្តាប់នៅខទី៣។

ទេវតានោះក៏នាំវិញ្ញាណខ្ញុំទៅឯទីរហោស្ថានៈ នោះខ្ញុំឃើញមានស្រ្តី
ម្នាក់ ជិះនៅលើសត្វសម្បុរក្រហម ដែលពេញជាឈ្មោះប្រមាថ...

214 នោះជាវិធីដែលអង់គ្លេសផ្តល់ឱ្យ។ ប៉ុន្តែភាសាក្រិកដើមពីដោយអាឡុកអានវា
ដូចនេះ នៅក្នុងវិវរណៈ ១៧:៣។ សូមស្តាប់។

ហើយគាត់បាននាំខ្ញុំ ក្នុងព្រះវិញ្ញាណ ទៅក្នុងវាលខ្សាច់ ហើយខ្ញុំ
បានឃើញស្រ្តីម្នាក់អង្គុយលើសត្វសម្បុរក្រហម—សត្វដែល ពោរពេញ
ដោយឈ្មោះប្រមាថ...

215 វាខុសគ្នាច្រើន ពី “ឈ្មោះនៃការប្រមាថ” ទៅ “ឈ្មោះប្រមាថ។” តើវាជាអ្វី?
ហើយយើង...ឥឡូវនេះ នាងគឺ:

...ម្តាយនៃស្រីសំផឹង...

216 យើងទាំងអស់គ្នាដឹងរឿងនោះ។ ប៉ុន្តែតើវាជាអ្វី? ប្រុងប្រុសម្នាក់និយាយ
ថា “ព្រះវិហាររ៉ូម៉ាំងកាតូលិក។”—អេដ។] អ្នកមិនចាំបាច់...មែនហើយ នោះជា

ការត្រឹមត្រូវ ដែលនឹងយកព្រះវិហាររ៉ូម៉ាំងកាតូលិក។ ប៉ុន្តែនាងគឺ “ពេញដោយ ឈ្មោះប្រមាថ” មេតូឌីស បាទីស្ទ ព្រឹសប៊ីធីរៀន លូធីរៀន ដែលហៅខ្លួនឯង ថា “ក្រុមជំនុំរបស់ព្រះ។” ឈ្មោះប្រមាថ! ភាពខុសគ្នាជាច្រើនរវាង “ឈ្មោះនៃ ការប្រមាថ” និង “ឈ្មោះប្រមាថ។” ហៅខ្លួនឯងថា “ក្រុមជំនុំនៃព្រះ” ហើយតំណាង ខ្លួនឯងនៅចំពោះមុខពិភពលោក និងពិធីជប់លៀង និងការផឹកស្រា និងបន្តបន្ទាប់ និងស៊ុបអាហារពេលល្ងាច និងអ្វីៗផ្សេងទៀត និងរបស់របរគ្រប់ប្រភេទ។

217 មានព្រះវិហារតែមួយ។ អ្នកកើតនៅក្នុងវា។ អ្នកមិនចូលមកទីនោះរហូតដល់ អ្នកត្រូវបានលាងដោយឈាមរបស់កូនចៀម ហើយបោះត្រាដោយព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។

218 តើអ្វីជាភាពខុសគ្នារវាង “ឈ្មោះនៃការប្រមាថ” និង “ឈ្មោះប្រមាថ។” យល់ បានទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អដជ។]

219 ខ្ញុំបានដឹងថានៅព្រឹកនេះនៅពេលដែលខ្ញុំកំពុងអាននៅទីនេះ...ចុះមក មាន អ្វីមួយប្រាប់ខ្ញុំថា “ចូលទៅក្នុងបន្ទប់របស់អ្នក។ យកដាយអាឡុត។”

220 មែនហើយ វាគ្រាន់តែជាការស្តាប់បង្គាប់ប៉ុណ្ណោះ។ ហ្នឹងហើយ។ ដើរចូល។ ហើយខ្ញុំបានជ្រើសរើសវិវរណៈ ១៧។ ខ្ញុំគិតថា “ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់ចង់ឲ្យខ្ញុំ អានរឿងនេះ?” ខ្ញុំចាប់ផ្តើមអាន។ [បងប្រុសប្រាណហាំគោះម្រាមដៃរបស់គាត់ —អដជ។] ភ្លាមៗនៅពេលដែលខ្ញុំបានអានវា “នៅទីនោះ។” ខ្ញុំមានខ្មៅដៃហើយ សរសេរវាចុះ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “នៅទីនោះ។”

221 ឥឡូវនេះ ពួកគេស្រែកថាខ្ញុំទាត់ប្រឆាំងនឹងអង្គការ។ វាជាឈ្មោះប្រមាថ ទាំងនោះ ដែលហៅខ្លួនឯងថា “ក្រុមជំនុំនៃព្រះ និងក្រុមជំនុំនៃព្រះគ្រីស្ទ និង ព្រះវិហារមេតូឌីស្ទ និងព្រះវិហារ។” វាជាផ្ទះសំណាក់ មិនមែនជាព្រះវិហារទេ។

222 ក្រុមជំនុំមួយ នោះគឺជាក្រុមជំនុំរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ហើយ តើវាជាអ្វី? រូបកាយអាចកំបាំងរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទកំពុងប្រតិបត្តិការនៅលើ ផែនដី បង្កើតឡើងដោយសមាជិកនៃក្រុមជំនុំណាមួយទាំងនេះ ដែលនឹងក្លាយជា សមាជិកនៃរាងកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ អ្នកត្រូវតែកើតនៅក្នុងវា មិនមែនចូលរួម ក្នុងវាទេ។

223 ហើយដើម្បីចូលរួមក្នុងវា គឺជាឈ្មោះប្រមាថ ស្រ្តីនេះ។ ស្រ្តីម្នាក់នេះ អំណាចរបស់នាង!

224 ហើយឥឡូវនេះអ្នកឃើញកន្លែងដែលពួកគេនឹងយកមនុស្សទាំងអស់ដែលមានគំនិតចម្លែកអំពីសាសនា ហើយបញ្ជូនទៅអាឡាស្កា។ អ្នកបានឃើញហើយ។ ទាំងអស់នៃជំនឿចម្លែករបស់យើង។

225 ហើយតើវាជាអ្វី? ក្រុមប្រឹក្សា ក្រុមប្រឹក្សាពិភពលោកនៃព្រះវិហារ ហើយកាតូលិកមានកិច្ចការដែលត្រូវធ្វើជំរុំរបស់ពួកគេកំពុងបន្តនៅប្រទេសទឹកដីឥឡូវនេះនៅទីនោះ កន្លែងដែលពួកគេកំពុងព្យាយាម។ ហើយប៊ីស្សុពទាំងអស់នេះ ជាដើមពួកគេកំពុងព្យាយាមឈានដល់កិច្ចព្រមព្រៀងមួយ ដើម្បីប្រយុទ្ធប្រឆាំងនឹងលទ្ធិកុម្មុយនិស្ត។ ពិភពលោកប្រយុទ្ធប្រឆាំងនឹងកុម្មុយនិស្ត ហើយគ្រាន់តែចូលរួមជាមួយសាសនាកាតូលិកប៉ុណ្ណោះ។

226 វាដូចជាថ្ងៃនេះដែរ។ យើងនៅទីនេះ ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយ។ យើងទៅ... យើងស្ទើរតែក្ស័យធន។ យើងកំពុងខ្ចី ចំណាយលុយឥឡូវនេះ លើពន្ធដែលនឹងត្រូវបង់ដល់បួនឆ្នាំចាប់ពីថ្ងៃនេះ។ នោះហើយជារបៀបដែលយើងទៅឆ្ងាយ។ តើអ្នកណាបានលុយរបស់ពិភពលោក? ព្រះវិហារកាតូលិក។ តើវាត្រូវបានខ្ចីទៅសហរដ្ឋអាមេរិកដោយរបៀបណា? ដើម្បីរក្សាក្រុមហ៊ុនថ្នាំជក់និងវីស្តីទាំងនេះនិងអ្វីៗ។ ប្រាកដណាស់ ពួកគេនឹងខ្ចីវាពីពួកគេ។ នៅពេលដែលពួកគេធ្វើ ពួកគេលក់សិទ្ធិកំណើតរបស់ពួកគេ ទៅឱ្យព្រះវិហាររ៉ូម៉ាំងកាតូលិក។ យើងបង្រួបបង្រួម។ មើលនេះ ធម្មតា ច្បាស់ជាងការអានកាសែត។ នៅទីនេះ។ ឃើញទេ?

227 ពួកគេជាមេតូឌីស បាទីស្ត ប្រេសប៊ីធ័រីរ៉ូន ជាដើម ហៅខ្លួនឯងថា “ក្រុមជំនុំនៃព្រះ។” កាតូលិកនិងវត្តទាំងអស់នោះគឺជាអំណាចរបស់សត្វដែលពោរពេញដោយឈ្មោះប្រមាថ។ ហៅខ្លួនឯងថា “ខ្ញុំ...” ខ្ញុំនិយាយ...

228 ខ្ញុំបានទៅមន្ទីរពេទ្យនៅទីនេះ មិនយូរប៉ុន្មានទេ គឺដើម្បីអធិស្ឋានសម្រាប់មនុស្សម្នាក់។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “យើងនឹង...” វាគឺជាម្តាយរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “យើងនឹងមានការអធិស្ឋានសម្រាប់ម្តាយ។”

ហើយស្រ្តីនោះបាននិយាយថា “គូរាំងនននោះ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នកមិនមែនជាគ្រីស្ទានទេឬ?”

នាងបាននិយាយថា “យើងជាមេតូឌីស។”

229 ខ្ញុំបាននិយាយថា “សូមអរគុណ។ ខ្ញុំគិតថាប្រហែលជាអ្នកជាអ្នកជឿ។” ខ្ញុំ គ្រាន់តែទាញរ៉ាំងននមកលើខ្ញុំ។ ឃើញទេ? ដូច្នោះ បើអ្នកមិនមែនជាគ្រីស្ទានទេ វា ខុសគ្នា។ ឃើញទេ?

230 ប៉ុន្តែ “យើងជាមេតូឌីស” នោះជាការប្រមាថ។ សត្វនេះ ក្រុមជំនុំ ហៅថា ក្រុមជំនុំ ពួកគេមិនមែនជាក្រុមជំនុំទេ។ សូមឱ្យខ្ញុំប្រាកដថាវាស្ថិតនៅក្នុង កំណត់ត្រា។ បាទ។ ពួកគេមិនមែនជាព្រះវិហារទេ។ ពួកគេជាផ្ទះសំណាក់។ មនុស្សចូលរួមជាមួយពួកគេ។

231 ប៉ុន្តែអ្នកមិនអាចចូលរួមក្រុមជំនុំនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់បានទេ។ អ្នកបាន កើតនៅក្នុងវា ដោយពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយនៅពេល ដែលអ្នកទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ សេចក្តីទៀងត្រង់ ទាំងនេះត្រូវបានដៅចំណាំនៅក្នុងអ្នក ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយដូច្នោះ “អ្នកដែលកើតមកពីព្រះមិនប្រព្រឹត្តអំពើបាបទេ។” “មិនអាច។” ហ្នឹងហើយ។ អូ ខ្ញុំអើយ!

យើងគ្រាន់តែនិយាយពេញមួយថ្ងៃ មែនទេ?

232 ក្រុមជំនុំគឺជារូបកាយអាថ៌កំបាំងរបស់ព្រះគ្រីស្ទ កើតពីដង្ហើមរបស់ព្រះ។ ហូ! តើអ្នកបានទទួលវាទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាមែន។”—អេដ។] ក្រុមជំនុំនៃព្រះ កើតចេញពីដង្ហើមរបស់ព្រះ។ ព្រះបានដកដង្ហើមចូលតាមរន្ធច្រមុះ ខាងវិញ្ញាណ របស់អ័ដាម ហើយគាត់បានក្លាយជាព្រលឹងរស់។ តើអ្នកដឹងទេថាពេនទីកុស្ត ឬ ក្រុមជំនុំពេនទីកុស្តពិត កើតចេញពីដង្ហើមរបស់ព្រះ?

233 អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំអានអ្នកមួយនាទីដែលមានវា។ សូមឱ្យខ្ញុំមើលបន្តិច។ លោក យ៉ូហាន ខ្ញុំជឿថា កន្លែងដែលខ្ញុំនឹងទៅ។ យើងនឹងរកឃើញថាតើក្រុមជំនុំនៃព្រះ មានឬអត់។ យ៉ូហាន សូមមើល ខ្ញុំជឿថាប្រហែល ១៦ ១៩ ២០។ ហ្នឹងហើយ។ នៅទីនេះខ្ញុំជឿថាយើងនឹងមានវានៅទីនេះ។ ត្រូវហើយ។ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំអានអ្នក ហើយមើលថាតើក្រុមជំនុំកើតចេញពីដង្ហើមរបស់ព្រះឬអត់ ដូចជាអ័ដាមនៅដើម ដំបូង។ មើល។

ហើយនៅថ្ងៃដដែលនោះនៅពេលល្ងាច ជាថ្ងៃដំបូងនៃសប្តាហ៍ ពេល
ទ្វារបានបិទ ហើយពួកសិស្សបានជួបជុំគ្នា ព្រោះខ្លាចសាសន៍យូដា
ព្រះយេស៊ូវយាងមកឈរនៅកណ្តាលពួកគេ ហើយមានព្រះបន្ទូលថា
សូមឲ្យអ្នករាល់គ្នាបានសុខសាន្តចុះ។

កាលទ្រង់មានព្រះបន្ទូលដូច្នោះហើយ ទ្រង់ក៏បង្ហាញ...ព្រះហស្ត
និងចំហៀងរបស់ទ្រង់។ កន្លែងណា...ពេលនោះពួកសិស្សមានអំណរ
ណាស់ ពេលឃើញព្រះអម្ចាស់។ ហើយព្រះយេស៊ូវ...

នោះព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានព្រះបន្ទូលទៅគេម្តងទៀតថា សូមឲ្យ
អ្នករាល់គ្នាមានសេចក្តីសុខសាន្តៈ ដូចព្រះបិតាបានចាត់ខ្ញុំឲ្យមក...
ដូច្នោះ ខ្ញុំចាត់អ្នករាល់គ្នាឲ្យទៅ។

234 មើល។ ព្រះវរបិតាដែលបានចាត់ទ្រង់បានយាងមកនៅក្នុងទ្រង់។ ហើយ
ព្រះយេស៊ូវនៅពេលដែលទ្រង់ចាត់សិស្សម្នាក់ ទ្រង់ក៏ចូលទៅក្នុងគាត់ដែរ។ បញ្ជូន
តែមួយ ព្រះ។

កាលទ្រង់មានព្រះបន្ទូលដូច្នោះហើយ ក៏ដកដង្ហើមលើគេ ទាំងមាន
ព្រះបន្ទូលថា...ចូរទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចុះ

235 ក្រុមជំនុំ កើតពីដង្ហើមរបស់ព្រះ! នៅពេលដែលជំហរនេះបានបង្កើតឡើង
ដោយខ្លួនឯងនៅទីនោះ ក្នុងលក្ខខណ្ឌ ដង្ហើមរបស់ព្រះនៅលើពួកគេ "ទទួល
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ" បន្ទាប់មកអ្នកគឺជាកូនរបស់ព្រះ។ អ្នកអាចចូលរួមអ្វីដែលអ្នក
ចង់ ប៉ុន្តែអ្នកបានកើតនៅក្នុងក្រុមជំនុំនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់ កើតដោយដង្ហើម
របស់ព្រះ។ ព្រះបានដកដង្ហើមលើពួកគេ ហើយមានបន្ទូលថា "សូមទទួល" រ៉េវី
"ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ"។ អូ ខ្ញុំអើយ! ហ្នឹងហើយ។

236 មិនមែន "មកចូលរួម ដាក់ឈ្មោះរបស់អ្នកនៅទីនោះ។" ហើយជាមួយនឹង
អាហារស៊ុបរបស់អ្នក ហើយអ្វីៗទាំងអស់ទៅជាមួយវា អ្នកចូលរួមផ្ទះសំណាក់
មួយ។ អ្នកអាចចូលរួមផ្ទះសំណាក់មេតូឌីស ផ្ទះសំណាក់បាទីស្ទ ផ្ទះសំណាក់
ប្រេសប៊ីដេរ៉ូន ផ្ទះសំណាក់កាតូលិក ឬផ្ទះសំណាក់ពេនទីកុស្ត អ្វីដែលអ្នកចង់
ចូលរួម ប៉ុន្តែអ្នកកំពុងចូលរួមផ្ទះសំណាក់។

237 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអ្នកក្លាយជាកូនរបស់ព្រះ អ្នកកើតមកដោយដង្ហើមរបស់ ព្រះ។ អាម៉ែន។ ទុកវាឱ្យនៅម្នាក់ឯង ប្រសើរជាងឥឡូវនេះ។ ត្រូវហើយ។

238 ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា ជីវិតរបស់ព្រះក៏នៅក្នុងអ្នកដែរ។ ចាំបន្តិច។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំជាដើមទំពាំងបាយជូរ។ អ្នកគឺជាខ្មែង។”

239 ឥឡូវនេះមើល។ តើពួកគេច្របូកច្របល់អ្វីជាមួយព្រះយេស៊ូវ? ភាព ច្របូកច្របល់របស់ពួកគេជាមួយព្រះយេស៊ូវ ពីព្រោះទ្រង់ជាមនុស្សដែលតាំងអង្គ ទ្រង់ជាព្រះ។ ទ្រង់គឺជាព្រះ។ ព្រះគង់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ ឃើញទេ? ហើយទ្រង់ បានប្រាប់ពួកគេ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ហើយកុំមើលមកខ្ញុំ។ វាមិនមែនជាខ្ញុំទេ។ វាជាព្រះវរបិតារបស់ខ្ញុំ ហើយទ្រង់គង់នៅក្នុងខ្ញុំ។” អូ! ឃើញទេ?

240 ឥឡូវនេះ ពួកគេកំពុងសម្លឹងមើលរាងកាយតូចនោះដែលកើតពីម៉ារី។ ឃើញ ទេ? នោះមិនមែនជាព្រះទេ។ នោះគឺជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ប៉ុន្តែព្រះគង់នៅក្នុង រូបកាយនោះ។ វាគឺជាព្រះ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “បើខ្ញុំមិនធ្វើកិច្ចការរបស់ព្រះវរបិតា ខ្ញុំទេ ចូរកាត់ទោសខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែ តើអ្នកណាម្នាក់អាចប្តោលទោសខ្ញុំពីអំពើបាប ការ មិនជឿលើព្រះបន្ទូល? តើព្រះបន្ទូលមួយណាដែលព្រះបានមានបន្ទូលដែលមិន ត្រូវបានបំពេញនៅក្នុងខ្ញុំ?” អំពើបាបគឺជាការមិនជឿ។ “តើអ្នកណាដែលចោទខ្ញុំ ពីអំពើបាប?” អំពើបាបគឺជាការមិនជឿ។ “បង្ហាញខ្ញុំ។ បើខ្ញុំមិនធ្វើកិច្ចការរបស់ ព្រះវរបិតាខ្ញុំទេ នោះកុំជឿខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើខ្ញុំធ្វើកិច្ចការរបស់ខ្ញុំ... ទោះបីជាអ្នក មិនអាចជឿខ្ញុំក៏ដោយ ចូរជឿលើកិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើ ដ្បិតពួកគេច្រើនទើបន្ទាល់។” បើមិនដូច្នោះទេ “ព្រះវរបិតាគង់នៅក្នុងខ្ញុំ ដោយច្រើនទើបន្ទាល់អំពីអង្គទ្រង់។” មូលហេតុគឺ “ព្រះគង់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ផ្សះផ្សាពិភពលោកជាមួយអង្គទ្រង់។” អ្នក យល់ទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អដ។]

241 មែនហើយ ឥឡូវនេះ ជីវិតដូចគ្នាដែលមាននៅក្នុងដើមទំពាំងបាយជូរក៏ នៅក្នុងមែកដែរ។ តើអ្នកនឹងចូលរួមដោយរបៀបណា? វាមិនអាចទេ។

242 ខ្ញុំបានឃើញដើមឈើមួយដើមមិនយូរប៉ុន្មាន នៅក្នុងទីធ្លាររបស់បងប្រុស សារិ ទ្ធ ក្នុងរដ្ឋអាវិហ្សូណា មានផ្លែក្រូចឆ្មារប្រាំបួនផ្សេងគ្នានៅលើវា។ តើវាជាអ្វី? វាជា —វាជាដើមក្រូច ដើមក្រូច។ ប៉ុន្តែវាមាន—វាមាន—ក្រូចឆ្មារ ក្រូចឃ្វិច ក្រូចថ្លុង និង ក្រូចថ្លុង។ វាមានគ្រប់ប្រភេទ។ ខ្ញុំឈរមើលដើមឈើនោះ។ ហើយខ្ញុំបាននិយាយ ថា “បងប្រុស សារិទ្ធ អ្នកចង់ប្រាប់ខ្ញុំថាដើមឈើនោះជាដើមក្រូច?”

គាត់បាននិយាយថា “ប្រាកដ។”

243 ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “អញ្ចឹង យ៉ាងម៉េចកើត? យ៉ាងម៉េច?” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំឃើញក្រូចថ្លុងនៅទីនេះ និងក្រូចថ្លុងនៅទីនេះ ក្រូចថ្លុងនៅទីនេះ និងក្រូចឆ្មារនៅទីនេះ និងផ្លែឈើផ្សេងទៀតទាំងអស់នេះ។ តើវាមកដោយរបៀបណា?”

គាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ អ្នកឃើញទេ ពួកគេត្រូវបានផ្សំ។”

244 “អូ!” ខ្ញុំបាននិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំចង់សួរអ្នកអ្វីមួយ។ ឥឡូវនេះ អ្នកយកក្រូចថ្លុងនិងក្រូចឆ្មារចេញ។ ឥឡូវនេះ ឆ្នាំក្រោយ តើវានឹងទៅជាយ៉ាងណា? វានឹងចេញមកជាមួយនឹងពណ៌ទឹកក្រូច។”

“អូ អត់ទេ?” បាននិយាយថា “វានឹងចេញមកជាមួយនឹងក្រូចឆ្មារនៅលើវា។ ឃើញទេ?”

“អូ” ខ្ញុំបាននិយាយថា “សូមអរគុណ។” ឃើញទេ?

អ្នកមិនអាចធ្វើដូច្នោះបានទេ។ អ្នកមិនអាចបង្កាត់អញ្ចឹងទេ។

245 “ប៉ុន្តែ” គាត់បាននិយាយថា “រាល់ពេលដែលដើមឈើនោះចាស់ជាងមួយឆ្នាំ ហើយលាស់មែកថ្មី វាចេញមកជាមួយផ្លែក្រូច ប្រសិនបើវាល្អខ្លួនវាដាក់មែក។”

246 ហើយអ្វីដែលយើងបានព្យាយាមធ្វើគឺត្រូវបានចូលរួមជាសមាជិកនៅក្នុងទ្រង់ ហើយយើងរស់នៅក្រោមឈ្មោះនៃគ្រីស្ទាន។ ពីព្រោះ យើងដូចដែលវានៅក្នុងវិធីធម្មតានៃការនិយាយថាយើងជាផ្លែក្រូច ជាក្រុមជំនុំគ្រីស្ទាន។

247 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលវាល្អខ្លួនឯងបញ្ចេញដើមទំពាំងបាយជូរ វានឹងដូចជាដើមទំពាំងបាយជូរដំបូងដែលវាចេញ។ បើសិនជាដើមទំពាំងបាយជូរដំបូងគេដាក់ចេញ ពួកគេបានសរសេរសៀវភៅកិច្ចការនៅពីក្រោយវា បើវាចេញមួយទៀត វានឹងសរសេរសៀវភៅសកម្មភាពនៅពីក្រោយវា។ ត្រូវហើយ។

248 ដូច្នោះ អ្នកគ្រាន់តែចូលរួមផ្ទះសំណាក់ប៉ុណ្ណោះ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអ្នកកើតចេញពីដើមទំពាំងបាយជូរ...អ្នកមានផ្លែ។ ហ្នឹងហើយ។ អ្នកមានផ្លែមួយ ប៉ុន្តែតើអ្នកធ្វើអ្វីជាមួយវា? “អ្នកមានទម្រង់នៃភាពជាព្រះ ហើយបដិសេធអំណាចរបស់វា។” អ្នកបដិសេធទីសម្គាល់។ អ្នកបដិសេធការអស្ចារ្យ។ អ្នកបដិសេធព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ អ្នកបដិសេធការនិយាយភាសាដទៃ។ អ្នកបដិសេធនិមិត្ត។ អ្នកបដិសេធទំនាយ។ អ្នកបដិសេធការព្យាបាល។ ហើយ “ហៅឈ្មោះខ្លួនឯង។” កុំឆ្ងល់ថា

ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមានបន្ទូលថា “អំណាចមួយ នៃក្រុមមនុស្ស ពោរពេញដោយ ឈ្មោះប្រមាថ ប្រាកដណាស់ ហៅខ្លួនឯងថា ‘គ្រីស្ទាន’។” “ជាមួយនឹងទម្រង់នៃ ភាពជាព្រះ ប៉ុន្តែបដិសេធអំណាចរបស់វា។ ចេញពីការងាកចេញបែបនេះ ដ្បិតនេះ គឺជាប្រភេទដែលនាំស្រ្តីល្ងង់ដែលផ្ទុកទៅដោយតណ្ហាចម្រុះ។”

249 អង្គការគ្រប់ប្រភេទ! ក្រុមជំនុំត្រូវបានប្រមូលផ្តុំយ៉ាងច្រើន ជាមួយនឹងប្រភេទ នៃសង្គមនេះ និងប្រភេទនៃសង្គមនោះ។ ចុះសង្គមរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទវិញ? ឃើញទេ? យើងមានរបស់ផ្សេងទៀតទាំងអស់នេះ ហើយយើងបានធ្វើឱ្យក្រុមជំនុំ ធ្លាក់ចុះ។ ឥឡូវនេះអ្នកនៅទីនោះ។

អ្នកមិនអាចចូលរួមក្រុមជំនុំបានទេ។

250 អ្នកចូលរួមក្នុងផ្ទះសំណាក់។ អ្នកជាសមាជិកនៃផ្ទះសំណាក់ នៃក្រុមមនុស្ស ដូចជាផ្ទះសំណាក់មួយ។ “យើងជឿលើរឿងនេះ។ យើងមានការបញ្ជាទិញរបស់ យើង។ យើងមានការសម្ងាត់របស់យើង ជាដើម។” អ្នកធ្វើតាមរបៀបដូចគ្នា មានតែអ្នកចូលរួមក្នុងអ្វីដែលហៅថាព្រះវិហារ។

251 ប៉ុន្តែអ្នកមិនអាចចូលរួមក្រុមជំនុំបានទេ។ អ្នកបានចូលរួមក្នុងផ្ទះសំណាក់ របស់សមាជិក ប៉ុន្តែមិនមែនជាក្រុមជំនុំទេ ដ្បិតអ្នកបានកើតនៅក្នុងក្រុមជំនុំនោះ និងដើមទំពាំងបាយជូរខ្លួនឯង។

252 ឥឡូវនេះសូមរង់ចាំបន្តិច។ មើល។ ខ្ញុំនឹងបិទ បន្តិចទៀត។ ចំណាំ។ សូមទោស។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនចង់និយាយបែបនោះទេ។ មើល។ មើល។

253 ប្រសិនបើព្រះបានធ្វើឲ្យកូនក្រមុំនេះរួមគ្នាជាមួយនឹងព្រះវិញ្ញាណនោះ នោះវា ធ្វើឲ្យបុគ្គលម្នាក់ៗមានព្រះវិញ្ញាណនោះ ឃើញទេ បន្ទាប់មកអ្នកបានកើតនៅក្នុង ព្រះរាជាណាចក្រនោះ។ ហើយបន្ទាប់មកជីវិតដែលមាននៅក្នុងក្រុមជំនុំនេះ គឺ នៅក្នុងក្រុមជំនុំនោះ ហើយនោះ នោះ នោះ នោះ នោះ។ ហើយជីវិតដែល មាននៅក្នុងសំបកដើមទំពាំងបាយជូរ ព្រះយេស៊ូវគឺនៅក្នុងសមាជិកដែលទ្រង់ បានដាក់ចេញ។ សិរីរុងរឿង! “ដោយអ្វីដែលខ្ញុំធ្វើ កិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើ អ្នកក៏ត្រូវធ្វើ ដែរ។” មានសមាជិកពិតនៃរូបកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ គ្មានឈ្មោះប្រភេទណាមួយនៅ លើវាទេ។ ស្នាដៃរបស់បុគ្គលនោះបញ្ជាក់ថាគាត់មកពីណា។ ជីវិតរបស់គាត់ថ្លែង ទីបន្ទាល់ថាគាត់ជាអ្វី។

254 “តើអ្នកជាសមាជិកណា? តើអ្នកជាបេសកកម្មអ្វី?” រូបកាយរបស់ ព្រះគ្រីស្ទ។ “មែនហើយ តើអ្នកចូលរួមវានៅឯណា?” ខ្ញុំមិនបានទេ។ ខ្ញុំកើតនៅក្នុង វា។ ឃើញទេ? ខ្ញុំកើតនៅក្នុងវា។

255 អ្នកមិនចាំបាច់ប្រាប់ពួកគេទេ។ ពួកគេដឹងពីអ្វីដែលបានកើតឡើង។ “អ្នក តើអ្នកអាចបំភ្លឺទៀនហើយដាក់គុម្ពាតលើវាដោយរបៀបណា?” គាត់និយាយ។ ឃើញទេ? ទេ ទេ។

256 នៅពេលដែលអ្នកបានកើតនៅក្នុងនគរនៃព្រះនោះ ជីវិត គឺជាជីវិតដែល នៅក្នុងព្រះយេស៊ូវ។ បន្ទាប់មកអ្នកចាប់អារម្មណ៍នឹងព្រលឹង។ បន្ទាប់មកអ្នកមិន ចាំបាច់សុំទានមនុស្សទេ មកអាសនៈ។ អ្នកមិនចាំបាច់សុំទាននរណាម្នាក់ទេ ចូរ មកស្វែងរកជាមួយអ្នកដែលនៅអាសនៈ។ បាទ។ នេះ—នេះ—នេះ—អ្វីៗនឹងហូរ ដោយស្វ័យប្រវត្តិ ពីព្រោះវាត្រូវបានផ្សព្វផ្សាយនៅក្នុងអ្នក។ អ្នកគឺជាអង្គភាពរបស់ ព្រះ។ អ្នកត្រូវបានដោចណាំដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

ឥឡូវនេះតើអ្នកដឹងថា “ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” មានន័យយ៉ាងណាទេ?

257 វាមិនមានន័យទេ “ខ្ញុំលោតឡើងហើយស្រែក។ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ចម្លែក។” ពួកគេមិនអីទេ។ ខ្ញុំបានលោតឡើងហើយស្រែក ហើយមានអារម្មណ៍ចម្លែក។ “ខ្ញុំនិយាយភាសាដទៃ។” ខ្ញុំជឿថាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមានបន្ទូលជាភាសាដទៃ។ ប្រាកដណាស់។ “ខ្ញុំបានបកស្រាយ។” បាទ មែនហើយ។ ខ្ញុំក៏ជឿដែរ។ ប៉ុន្តែនោះ មិនមែនទេ។ នោះមិនមែនជាអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយទេ។ វាអាចមានការលេច ធ្លាយនៅទីនេះនៅកន្លែងណាមួយ។ វាអាចមានការលេចធ្លាយនៅទីនេះ នៅក្នុង ការអត់ធ្មត់របស់អ្នក។

258 ឲ្យនរណាម្នាក់វាយអ្នកម្ខាង មុខ តើអ្នកបែរម្ខាងទៀតទេ? ប៉ុន្តែអ្នកនិយាយ ថា “មនុស្សកំពុងដឹកខ្នុកនោះ!” បន្ទាប់មកមានការលេចធ្លាយ នៅកន្លែងណាមួយ ជុំសឡើង។ យើងទុកវាឱ្យនៅម្នាក់ឯងប្រសើរជាង។ ត្រូវហើយ។ ប៉ុន្តែអ្នកដឹងពីអ្វី ដែលខ្ញុំចង់មានន័យ។

259 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអ្នកត្រូវបានផ្សព្វផ្សាយនៅក្នុងរូបកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ នោះ អ្នកគឺជាព្រះវិញ្ញាណ ហើយអ្នកគឺជាកូនរបស់ព្រះ។

260 អូ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំមានពេលប្រហែលដប់នាទី ដើម្បីអានអ្វីមួយនៅទីនេះ។ ក្រុមជំនុំនិយាយថា “ទៅមុខ។ អានវា បងប្រុស។”—អេដ។ ប៉ុន្តែតើអ្នកនឹងទ្រាំជាមួយខ្ញុំដប់នាទីទៀតបានទេ? [២១១] ខ្ញុំចង់អានអ្វីមួយ គ្រាន់តែបន្តិច។ ឥឡូវនេះ ដោយស្មោះត្រង់ សំណួរនឹងមិនឆេះទេ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែធានាដល់អ្នកឃើញទេ ប្រសិនបើយើងគ្រាន់តែអានរឿងនេះពីរបីនាទី។ វាល្អពេកក្នុងការបោះបង់ចោល។ ខ្ញុំទើបតែមានរឿងពីរបីនៅទីនេះ គ្រាន់តែមកក្នុងគំនិតរបស់ខ្ញុំ ដែលខ្ញុំចង់និយាយ។

261 សូមបើកទៅកាន់សាវ័កយ៉ូហាន ជំពូកទី៣ និយាយអំពីជីវិតអស់កល្ប។ ចូរយើងស្វែងរកអ្វីដែលវានិយាយនៅទីនេះអំពីបញ្ហាជីវិតអស់កល្បនេះ ជីវិតរបស់ព្រះ។ ឥឡូវនេះ មើលនៅទីនេះ។

មានបុរសម្នាក់ជាពួកផារីស៊ី ឈ្មោះនីកូដេម ជាអ្នកគ្រប់គ្រងសាសន៍យូដា:

ដូច្នេះ អ្នកនោះមកឯព្រះយេស៊ូវទាំងយប់ ហើយទូលថា លោកគ្រូអើយ យើងដឹងថា ព្រះអង្គជាគ្រូមកពីព្រះ...គ្មានអ្នកណាអាចធ្វើការអស្ចារ្យទាំងនេះបានទេ...លើកលែងតែព្រះជាម្ចាស់គង់នៅជាមួយគាត់។

262 ឥឡូវនេះ ពួកគេ តុលាការសានហេឌ្រីន ពួកគេបានទទួលស្គាល់ថាទ្រង់ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ ពួកគេបានស្គាល់វា។ នេះគឺជាអ្នកគ្រប់គ្រងរបស់ពួកគេនៅទីនេះ ដោយប្រាប់ទ្រង់ថា “យើងដឹងថាអ្នកជាគ្រូមកពីព្រះ ព្រោះជីវិតរបស់ព្រះកំពុងហូរតាមរយៈទ្រង់។” ឃើញទេ? “យើងដឹងថាការបង្រៀនរបស់ទ្រង់មិនមែនជារបស់ទ្រង់ផ្ទាល់ទេ។ វាជារបស់ព្រះ ពីព្រោះព្រះកំពុងបង្ហាញវា។” ឃើញទេ? “ជីវិតរបស់ព្រះកំពុងហូរកាត់ទ្រង់។” ឥឡូវនេះមើល។

ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលទៅគាត់ថា...ខ្ញុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នាថា លើកលែងតែមនុស្សកើតជាថ្មី គាត់មិនអាចឃើញនូវព្រះបានទេ។

263 អូ ខ្ញុំអើយ! “លុះត្រាតែអ្នកចូលរួមក្នុងក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំ”? អូ! សូមមើលពីរបៀបដែលពួកគេយកវាចេញ? ឃើញទេ? ឃើញទេ?

ព្រះយេស៊ូវ រួច ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលតបថា ខ្ញុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នាជា
ប្រាកដថា លើកលែងតែមនុស្សកើតពីទឹកនិង...វិញ្ញាណ នោះគាត់មិន
អាចចូលទៅក្នុងនគរបស់ព្រះបានទេ។

ដែលកើតមកពី...សាច់ឈាម ហើយអ្វីដែលកើតមកពី...វិញ្ញាណ
គឺជាវិញ្ញាណ។

កុំឆ្ងល់ថាខ្ញុំប្រាប់អ្នកថាអ្នកត្រូវតែកើតជាថ្មី។

ខ្យល់បក់ទៅកន្លែងដែលវារាយឈ្មោះ...ឃើញទេ ត្រឡប់មកវិញម្តង
ទៀត ឃើញទេ ត្រឡប់មកវិញ ឃើញទេ។

ខ្យល់បក់មកកន្លែងណា...អ្នកមិនអាចឮសំឡេងនោះបានទេ...អាច
ឮសំឡេងនោះ ប៉ុន្តែមិនអាចដឹងថាវាមកពីណា ឬទៅទីណាទេ: ម្នា
ក់ៗ...កើតមកពីព្រះវិញ្ញាណ។

នឹកដើមឆ្លើយថា តើការទាំងនេះអាចកើតឡើងដោយរបៀបណា?

ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលទៅគាត់ថា តើអ្នកជាមេរបស់ជនជាតិ
អ៊ីស្រាអែល តែមិនដឹងរឿងទាំងនេះទេឬ?

264 រកមើលនៅទីនោះ: បងប្រុស—ឌីឌី ភី.ឌី. ទ្រេ-អិលឌី ឃើញទេ “ហើយមិនដឹង
រឿងទាំងនេះទេឬ?”

ប្រាកដណាស់...ខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា យើងនិយាយដែលយើងដឹង ហើយ
ធ្វើបន្ទាល់ពីសេចក្តីដែលយើងបានឃើញ ហើយអ្នកមិនបានទទួល
សាក្សីរបស់យើងទេ។

265 “យើងដឹងរឿងទាំងនេះ។ យើងបានឃើញពួកគេ។ យើងស្គាល់វា ហើយអ្នក
មិនទាំងទទួលសាក្សីរបស់យើងផង។” អ្នកចូលរួមព្រះវិហារ! ឃើញទេ?

បើខ្ញុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នាពីរឿងនៅលើផែនដី តែអ្នករាល់គ្នាមិនជឿ តើឲ្យ
អ្នករាល់គ្នាជឿយ៉ាងម៉េចបាន បើខ្ញុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នា...រឿងស្ថានសួគ៌?

266 ឥឡូវនេះសូមស្តាប់នៅទីនេះ។ មើល។

គ្មានអ្នកណាបានឡើងទៅស្ថានសួគ៌ឡើយ គឺមានតែព្រះដែល
យាងចុះពីស្ថានសួគ៌មក គឺជាបុត្រមនុស្ស ដែលគង់នៅស្ថានសួគ៌។

267 ស្រមៃមើលវា។

268 អ្នកដឹងទេ មានពេលមួយ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “តើអ្នករាល់គ្នាគិតយ៉ាងណា ចំពោះព្រះគ្រីស្ទ? តើទ្រង់ជាព្រះរាជបុត្ររបស់អ្នកណា?”

ពួកគេបាននិយាយថា “ព្រះរាជបុត្ររបស់ដាវីឌ។”

269 គាត់បាននិយាយថា “ដូច្នោះហេតុអ្វីបានជាដាវីឌ ដោយវិញ្ញាណនិយាយទៅ កាន់ទ្រង់ថា ‘ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលទៅកាន់ព្រះអម្ចាស់របស់ខ្ញុំ’ “តាំងនៅ ខាងស្តាំដៃខ្ញុំ”? តើទ្រង់អាចជាព្រះអម្ចាស់និងព្រះរាជបុត្ររបស់ទ្រង់ដោយ របៀបណា?” គ្មានអ្នកណាសួរទ្រង់អ្វីផ្សេងទេ។

270 នៅក្នុងវិវរណៈ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំជាប្អូន និងជាពូជរបស់ដាវីឌ។” ឃើញ ទេ? “ខ្ញុំជាដើមទំពាំងបាយជូរនិងខ្មែង។ ខ្ញុំជាអ្នកចាប់ផ្តើម។ ខ្ញុំនៅមុនពេល ចាប់ផ្តើម។ ខ្ញុំជាអ្នកចាប់ផ្តើម ហើយ—ហើយខ្ញុំក៏ជាកូនចៅរបស់ទ្រង់ដែរ។”

271 ឥឡូវនេះ នៅទីនេះទ្រង់មានបន្ទូលថា “គ្មានអ្នកណាចុះពីស្ថានសួគ៌ទេ គឺ មានតែកូនមនុស្សដែលឥឡូវនេះនៅស្ថានសួគ៌វិញ។”

272 ស្រ្តីម្នាក់បានសួរខ្ញុំម្តង សំណួរមួយ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឆ្លើយម្នាក់នេះ សម្រាប់ខ្ញុំ។”

បាននិយាយថា “តើព្រះយេស៊ូវបានអធិស្ឋានដល់អ្នកណា នៅក្នុងសួនច្បារ តែគេសេម៉ានី?”

273 ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើទ្រង់កំពុងនិយាយអំពីនរណានៅពេលដែលទ្រង់មាន បន្ទូលថា ‘គ្មាននរណាម្នាក់បានឡើងទៅស្ថានសួគ៌ឡើយ ប៉ុន្តែទ្រង់ដែលយាងចុះ មកពីស្ថានសួគ៌ សូម្បីតែកូនមនុស្សដែលគង់នៅ...ដែលឥឡូវនៅស្ថានសួគ៌? នរណា?”

274 ទ្រង់នៅទីនេះ ឈរនៅទីនេះនៅលើដំបូលផ្ទះ និយាយជាមួយនីកូដេម ហើយ មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំនៅស្ថានសួគ៌។” ត្រូវទេ? ចូរទុកវារហូតដល់យប់នេះ។ តើអ្នក និយាយអ្វី? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាមែន។”—អេដ។] វាយឺតពេលហើយ។ អូ ខ្ញុំ អើយ! សូមឲ្យអ្នកពិចារណាអំពីរឿងនោះបន្តិច នៅរសៀលនេះ។

275 តើអ្នកចូលក្រុមជំនុំដោយរបៀបណា? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “កើត។”—អេដ។] កើត។ ដោយអ្វី? ដើមរបស់ព្រះ។

ដកដង្ហើមលើខ្ញុំ ដកដង្ហើមលើខ្ញុំ
វិញ្ញាណនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់ ដកដង្ហើមលើខ្ញុំ។

276 នោះជាការអធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំ សូមឲ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដកដង្ហើម។ អូ ខ្ញុំ
អើយ! ដ្បិត ដង្ហើមរបស់ព្រះ តើវាជាអ្វី? បោះត្រានៅក្នុងព្រះរាជាណាចក្ររបស់ព្រះ
ដោយដឹងថា នៅពេលដែលខ្ញុំបានសារភាពដំបូង ខ្ញុំជឿព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ បាទ។

បន្ទាប់មក ចំពោះជំនឿរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំបន្ថែមគុណធម៌ គុណធម៌របស់ព្រះ។

បន្ទាប់មកចំពោះសេចក្តីទៀងត្រង់របស់ខ្ញុំ ខ្ញុំបន្ថែមចំណេះដឹងអំពី
ព្រះបន្ទូល។

277 តាមចំណេះដឹងរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំបន្ថែមការអត់ធ្មត់ ការគ្រប់គ្រងខ្លួនឯង។ ខ្ញុំចូលចិត្ត
វា។ “ប្រទេសរបស់ខ្ញុំជារបស់អ្នក សូមគ្រងព្រលឹងខ្ញុំដោយការគ្រប់គ្រងខ្លួនឯង ពី
សមុទ្រមួយទៅសមុទ្រភ្លឺ។” ឃើញទេ?

278 ការអត់ធ្មត់។ អូ ខ្ញុំអើយ! បានសាកល្បង។ កុំបារម្ភអី សាតាំងនឹងរាប់
ពួកវាសម្រាប់អ្នក។ ខ្ញុំកំពុងឡើងលើជណ្តើរឥឡូវនេះ។ ឃើញទេ? ខ្ញុំបានបន្ថែម
គុណធម៌ ចំណេះដឹង សេចក្តីអត់ធ្មត់ ឥឡូវនេះខ្ញុំត្រូវបន្ថែមការអត់ធ្មត់។ ខ្ញុំនៅតែ
មិនមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

279 បន្ទាប់មកបន្ទាប់ពីខ្ញុំបន្ថែមការអត់ធ្មត់ ខ្ញុំបន្ថែមភាពជាព្រះ។ តើអ្នកដឹងថា
នោះជាអ្វីទេ? ដូចជាព្រះ។ ខ្ញុំបន្ថែមវា។ កុំធ្វើខ្លួនខុស។ ទៅដូចជាសុភាពបុរស
គ្រីស្ទានគួរធ្វើ។ សូមកុំឱ្យវាក្លាយជាការពាក់។ អ្វីមួយនៅក្នុងខ្ញុំ សេចក្តីស្រឡាញ់
របស់ព្រះគ្រាន់តែពុះកញ្ជ្រោល។ ឃើញទេ? ឃើញទេ? កុំនិយាយថា “អ៊ូ-អ៊ូ-អ៊ូ-អ៊ូ
ក្មេងប្រុស ខ្ញុំអាចធ្វើវាបាន ប៉ុន្តែប្រហែលជាខ្ញុំមិនប្រសើរជាង។” ឃើញទេ? ហ៊ី-អូ។
ហ៊ី-អូ។ វានៅទីនោះ យ៉ាងណាក៏ដោយ។

280 វាជាកំណើត។ ខ្ញុំបានកើតមកក្នុងនេះ ចូលទៅក្នុងនេះ ចូលទៅក្នុងនេះ ចូល
ទៅក្នុងនេះ ចូលទៅក្នុងនេះ ចូលទៅក្នុងនេះ ចូលទៅក្នុងនេះ។ ហើយបន្ទាប់មក
សេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះ ព្រះគ្រីស្ទបានយាងចុះមក ហើយបោះត្រាទាំងអស់
នៅក្នុងខ្ញុំ សម្រាប់បម្រើ។ ឃើញទេ?

281 តើទ្រង់ធ្វើអ្វីនៅពេលទ្រង់ប្រទានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដល់ខ្ញុំ? ទ្រង់កំណត់
អ្នកនៅកន្លែងដាច់ដោយឡែកសម្រាប់ខ្លួនអ្នក ដៅអ្នក។ ឃើញទេ? អ្នកគឺជា

មនុស្សខុសពីអ្នកផ្សេងៗ អ្នកមិនមែនជាបស់លោកិយ ទៀតទេ។ ឃើញទេ? អ្នកស្លៀកពាក់ខុសពីគេ។ សម្លៀកបំពាក់ខុសពីគេ។ មិនមែនសម្លៀកបំពាក់ខាងក្រៅនេះទេ។ ទេ ទេ។ អ្នកមិនចាំបាច់មានអាម្សិណ៍ប្លែកនិងចម្លែកទេ ហើយកអាវីលជុំវិញ ហើយពិធីដឹងដូចៗ។ ទេ ទេ។ អ្នកមិនចាំបាច់ធ្វើចឹងទេ។ អ្នកស្លៀកពាក់រាងកាយ បែបនេះ។ វាជាសម្លៀកបំពាក់ខាងវិញ្ញាណដែលរាប់។ សម្លៀកបំពាក់អាពាហ៍ពិពាហ៍ត្រូវបានពាក់លើអ្នក។ តើអ្នកជាអ្វី?

282 ដូចជាព្រះយេស៊ូវមើល ទ្រង់ត្រូវបានគ្របបាំង ហើយទ្រង់ត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរនៅទីនោះមុនពួកគេ ហើយសម្លៀកបំពាក់របស់ទ្រង់ក្តីដូចព្រះអាទិត្យ។ ទ្រង់នៅទីនោះព្រះយេស៊ូវ ជាព្រះដាក់ព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់។ ឃើញទេ? ហើយបន្ទាប់មកលោកម៉ូសេបានមក។ បន្ទាប់មកអេលីយ៉ាមក។ ហើយពេត្រុសបាននិយាយថា “អ្នកដឹងទេ វា—វាជារឿងល្អដែលនៅទីនេះ។” សូមមើលពីរបៀបដែលមនុស្សទទួលបាន? បាទ។ អូ អស្ចារ្យមែន! បាននិយាយថា “ចូរយើងសង់រោងឧបោសថបី។ ចូរសង់មួយសម្រាប់ម៉ូសេ ហើយមួយសម្រាប់អេលីយ៉ា និងមួយទៀតសម្រាប់ទ្រង់។”

283 ហើយមុនពេលដែលគាត់ទទួលបានតាមរយៈការនិយាយ ព្រះគ្រាន់តែបិទរឿងទាំងមូល បាននិយាយថា “នេះគឺជាកូនប្រុសជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំ។ ក្នុងគ្រប់ទាំងសេចក្តីទាំងនេះ ដែលទូលបង្គំបានតម្រូវពីលោកម៉ូសេ ហើយបានដាក់ច្បាប់ដោយលោកម៉ូសេ យុត្តិធម៌ដោយពួកហោរា គាត់បានជួបវាទាំងអស់។ ចូរស្តាប់ទ្រង់។ ខ្ញុំនឹងចេញពីរូបភាពឥឡូវនេះ។ គ្រាន់តែស្តាប់ទ្រង់។ គ្រាន់តែស្តាប់ទ្រង់។” អូ ខ្ញុំអើយ! ស្អាតណាស់!

284 បន្ទាប់មក នៅពេលដែលយើងបានជួបលក្ខណៈទាំងនេះ ហើយក្លាយជាពេញដោយគុណធម៌នៃព្រះ និងរបស់របស់ព្រះ បន្ទាប់មកព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងចុះមក ហើយបោះត្រាយយើងចូលទៅក្នុងព្រះរាជាណាចក្រ។ កុំបារម្ភ។ អ្នករាល់គ្នានឹងដឹងថាអ្នកបានទទួលវា។ អ្នកនឹងមិនចាំបាច់និយាយថា “មែនហើយ ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំបានទទួលវា។ ខ្ញុំនិយាយភាសាដទៃ។ ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំបានទទួលវា។ ខ្ញុំបានរាំនៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណម្តង។” អ្នកនឹងមិនចាំបាច់និយាយអ្វីអំពីវាទេ។ អ្នករាល់គ្នានឹងដឹងថាអ្នកបានទទួលវា។ កុំបារម្ភអី។ បាទ។ វានឹងថ្លែងទីបន្ទាល់សម្រាប់ខ្លួនវា។ ទ្រង់នឹងអនុញ្ញាតឱ្យវាត្រូវបានគេស្គាល់ក្នុងចំណោមមនុស្ស។

285 ព្រះប្រទានពរអ្នក។ រីករាយណាស់ដែលបាននៅទីនេះជាមួយអ្នកនៅព្រឹកនេះ មានពេលវេលានៃការប្រកបនេះ។ សូមស្តាប់ ព្រះវិហារតូចរបស់យើងតូច ប៉ុន្តែ យើងមិនមានកន្លែងគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់មនុស្សដែលមកទីនេះទេ។ យើងមិនមែន ជាអង្គការទេ។ យើងជឿនិងមានការប្រកបជាមួយគ្រប់អង្គការ។ អ្នកគ្រាន់តែមក ទីនេះដោយសារតែអ្នកចង់មក។ ហើយអ្នក យើងស្រឡាញ់អ្នក។ ហើយយើង ចង់បានគ្រប់អង្គការ គ្រប់មនុស្ស...

286 ខ្ញុំជឿថាមានមនុស្សនៅក្នុងអង្គការទាំងអស់គឺជាគ្រីស្ទាន។ ពួកគេជាបងប្អូន ប្រុសស្រីនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។

287 ដូច្នោះ យើងគ្មានខ្សែ គ្មានអ្វីត្រូវចូលរួម គ្មានអ្វីត្រូវធ្វើទេ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែជា គ្រីស្ទាន។ ដូច អ៊ី ហ្វ្រង់ ខាដល ធ្លាប់និយាយថា “យើងគ្មានច្បាប់ក្រៅពីសេចក្តី ស្រឡាញ់ គ្មានសៀវភៅក្រៅពីព្រះគម្ពីរ គ្មានគោលលទ្ធិក្រៅពីព្រះគ្រីស្ទ។” នោះជា ការត្រឹមត្រូវ។ សូមអញ្ជើញមកទស្សនាជាមួយយើង។ យើងសប្បាយចិត្ត។ យើង ជឿលើដំណឹងល្អពេញលេញ គ្រប់ទាំងព្រះបន្ទូល។ យើងជឿតាមវិធីពិតប្រាកដ។ យើងមិនបន្ថែមរឿងមួយទៅវាទេ យកអ្វីចេញពីវា បន្ថែមវត្ថុអង្គការណាមួយទៅ ក្នុងវា។ យើងគ្រាន់តែទុកវាតាមរបៀបដែលវាមាន។ នោះហើយជាវា។ ហើយ យើងតែងតែរីករាយក្នុងការទទួលអ្នក។ អ្នកមកហើយនៅជាមួយយើងនៅពេល ដែលអ្នកអាចធ្វើបាន។ យើងអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ។ យើងជឿអ្វីៗទាំងអស់ ដែលព្រះគម្ពីរបានចែង។ យើងកំពុង “បំភ្លេចចោលភាពទន់ខ្សោយរបស់យើង នៅ ពីក្រោយ ហើយយើងកំពុងឆ្ពោះទៅរកសញ្ញានៃការហៅដ៏ខ្ពស់។”

288 ឥឡូវនេះ រឿងមួយទៀត។ តើអ្នកនឹងអនុញ្ញាតឱ្យវានិយាយទេ? មួយថ្ងៃ មុនព្រឹកម្សិលមិញ... អ្នកនឹងសម្គាល់ឃើញនៅលើ—ក្រុមប្រឹក្សាភិបាលនៅទីនោះ និមិត្តមួយ។ ខ្ញុំមាននិមិត្តមួយ។ វាគឺប្រហែលម៉ោងប្រាំដូចដែលប្រពន្ធខ្ញុំនៅទីនោះ ដឹង ឬម៉ោងប្រាំមួយ។ ខ្ញុំបានភ្ញាក់ឡើង។ យើងក្រោកឡើងដើម្បីឲ្យកូនត្រៀមខ្លួន ទៅសាលារៀន។

289 ខ្ញុំទើបតែមានរបស់ទាំងនេះ ឥឡូវនេះនិងពេលនោះ។ ហើយអ្នកទាំងអស់គ្នា ដឹងហើយ អ្នករាល់គ្នានៅទីនេះ ថាពួកគេមិនដែលបរាជ័យឡើយ។ ពួកគេ ពួកគេ ពិតជាល្អឥតខ្ចោះ។ ឃើញទេ? ពួកគេមិនដែលបរាជ័យឡើយ។

290 ហើយខ្ញុំគិតថាខ្ញុំជាមនុស្សដែលមានសុភមង្គលបំផុតដែលខ្ញុំមិនធ្លាប់
ឃើញ។ ខ្ញុំបានឈរនៅក្នុងព្រះអាទិត្យ ព្រះ-អា-ទិ-ត្យ និងជា—ហើយកំពុង
ផ្សាយដំណឹងល្អទៅកាន់ក្រុមជំនុំជំនុំ។

291 [បងប្រុសប្រាណហាំផ្កាក—អដរ] ខ្ញុំគ្រាន់តែចង់មើលថាតើវាត្រូវបានគេថត
ឬអត់។

292 មួយ—ជាក្រុមជំនុំជំនុំ ហើយពួកគេកំពុងអង្គុយនៅក្នុងព្រៃ។ ហើយខ្សែនៃ
ព្រះអាទិត្យបានចាំងមកលើពួកគេ គ្រាន់តែនៅទីនេះនិងទីនោះ ទទួលបានវា
ទទួលព្រះបន្ទូល។

293 ហើយខ្ញុំជាធម្មតា តែងតែរំងពេក យឺតពេក អធិប្បាយរំងពេក។ ហើយខ្ញុំ
បានអធិប្បាយយ៉ាងយូរ រហូតដល់ក្រុមជំនុំស្រេកឃ្លានអាហារ។ ហើយពួកគេខ្លះ
អស់កម្លាំង។ ដូច្នេះពួកគេក្រោកឡើង ចេញទៅយកអាហារខ្លះ ចាប់ផ្តើមចេញទៅ
ក្រៅ។

ខ្ញុំបាននិយាយថា “កុំ។ កុំ។”

294 ខ្ញុំមានចំណុចកំពូលពីដែលខ្ញុំចង់ជួប ខ្ញុំចង់ជួបនៅក្នុងការអធិប្បាយ
របស់ខ្ញុំ។ ហើយព្រះអម្ចាស់បានប្រទានវាមកខ្ញុំ។ ហើយគ្រូអធិប្បាយណាដឹង
នៅពេលដែលអ្នកពិតជាដឹងថាព្រះបានប្រទានវាដល់អ្នក អ្នកគ្រាន់តែដុតដើម្បី
ប្រាប់ប្រជាជន។

295 ហើយខ្ញុំទើបតែអធិប្បាយ នាលី ពិបាកតាមដែលខ្ញុំអាចអធិប្បាយបាន
គ្រាន់តែដាក់វា អ្នកដឹងហើយនិយាយថា “រឿងដ៏អស្ចារ្យទាំងអស់នេះ នេះជា
អ្វីដែលព្រះកំពុងធ្វើ។ មើលនេះ។ ទ្រង់យល់ពីគំនិតនៃចិត្ត។ តើវាគឺជាអ្វី?
ព្រះបន្ទូល។” ហើយទៅដូចនោះ។ ហើយ អូ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំអាចចងចាំអ្វីដែលខ្ញុំ
នឹងនិយាយនិងអ្វីដែលអត្ថបទរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំមិនអាចគិតពីវាបានទេ។ ឃើញទេ?
ប៉ុន្តែខ្ញុំគ្រាន់តែអធិប្បាយ។

296 ហើយខ្ញុំកំពុងមើលខ្លួនឯងធ្វើវា។ ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលខ្ញុំកំពុងឈរ
នៅទីនោះ សម្លឹងមើលខ្លួនឯងអធិប្បាយវា។

297 ហើយខ្ញុំគ្រាន់តែអធិប្បាយ ទៅអ្នកណាដែលមិនមាន។ ហើយបន្តិច ក្រោយមក ខ្ញុំបានងើបឡើង អ្នកដឹងទេ ហើយខ្ញុំបានគិតថា “ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ!” ខ្ញុំបាននិយាយថា “មើលរឿងអស្ចារ្យទាំងនេះ ហើយនេះ នោះ!”

298 ដោយផ្ទាល់ ខ្ញុំបានកត់សម្គាល់ឃើញថាមនុស្សចាប់ផ្តើមដូចជាពួកគេឃ្លាន។ ដូច្នេះហើយពួកគេមានគ្រប់គ្រាន់ខាងវិញ្ញាណ ដូច្នេះពួកគេចាប់ផ្តើមដើរចេញ។ ហើយពួកគេខ្លះ ប្រុងប្រុសប្រាណាហាំស្រែក—អដរ] បានចាប់ផ្តើមដើរចេញ ទៅ។

ខ្ញុំគិត “តើមានបញ្ហាអ្វីជាមួយមនុស្សគ្រប់គ្នា?”

299 ហើយ—ហើយខ្ញុំបានមើល ហើយនៅទីនេះមានគូស្វាមីភរិយារ៉យក្មេង មួយចំនួនដើរទៅខាងខ្ញុំ។ ខ្ញុំគិតថា...ខ្ញុំបាននិយាយថា “ចាំបន្តិច មិត្តអើយ! ចាំបន្តិច! អ្នកនឹងត្រលប់មកវិញម្តងទៀតនៅពេលដែលស្រមោលពេលល្ងាច ធ្លាក់ចុះ។” ឃើញទេ? ខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកនឹងត្រលប់មកវិញម្តងទៀត។ ប៉ុន្តែ ខ្ញុំសូមផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវចំណុចកំពូលដំបូងនេះ។ តើរឿងទាំងអស់នេះមកពីណា ដែលខ្ញុំបានបង្ហាញអ្នក? តើពួកគេមកពីណា?” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ពួកគេនៅ ទីនេះ។ ពួកគេនៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ពួកគេគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ ការសន្យារបស់ទ្រង់។ មូលហេតុ” ខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកទាំងអស់គ្នាសូមកត់ត្រា ខ្ញុំ ជាសាក្សីនេះ ថាបេសកកម្មរបស់ខ្ញុំគឺ នៅជាប់នឹងព្រះបន្ទូល។” ខ្ញុំបាននិយាយ ថា “តើមានបញ្ហាអ្វីជាមួយអ្នកទាំងអស់គ្នា? តើអ្នកមិនអាចយល់ពីព្រះបន្ទូលទេ ឬ? អ្នកត្រូវតែយល់ពីវា។”

300 ហើយពួកគេខ្លះបាននិយាយថា “បុរសអើយ ខ្ញុំចង់ញ៉ាំនំខ្លះ”ហើយដូច្នោះ។

301 មែនហើយ ខ្ញុំគ្រាន់តែគិតថា “មែនហើយ ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ! ប្រសិនបើ ពួកគេចង់បាននំខេក អនុញ្ញាតឱ្យពួកគេទៅយកវា។”

302 ដូច្នេះខ្ញុំ—ខ្ញុំបានងាកមក។ ខ្ញុំគិត “អូ ប៉ុន្តែអ្នកដឹងទេ? ស្រមោលនឹងធ្លាក់ចុះ បន្តិចក្រោយមក។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “បន្ទាប់មក យប់នេះ នៅពេលដែល ក្រុមជំនុំនោះប្រមូលផ្តុំគ្នាម្តងទៀត ខ្ញុំនឹងដាក់ចំណុចកំពូលដល់ពួកគេ ហើយ ប្រាប់ពួកគេថា អ្វីដែលពួកគេបានឃើញខ្ញុំធ្វើគឺរកឃើញនៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ មិនមាននៅក្នុងសៀវភៅទេវកថាឬអង្គការមួយចំនួន។ វាត្រូវបានរកឃើញនៅក្នុង

ព្រះបន្ទូល។ ឃើញទេ? បន្តិចនៃវា នៅក្នុងព្រះបន្ទូល ព្រោះខ្ញុំត្រូវបានបង្ហាត់ឱ្យនោះ។”

303 ខ្ញុំគិតថា “អ្នកដឹងទេ ពួកគេនឹងត្រលប់មកវិញនៅយប់នេះ ដូច្នោះនេះគឺជាអ្វីដែលខ្ញុំនឹងធ្វើ។ ខ្ញុំនឹងប្រាប់ពីប្រវត្តិ។” អ្នកដឹងពីវិធីដែលខ្ញុំធ្វើវានៅសម័យក្រុមជំនុំនិងរឿងទាំងនេះ និយាយអ្វីដែលខ្ញុំបាននិយាយពីមុន។ “ខ្ញុំនឹងសារវាកានៅលើព្រះបន្ទូល ហើយបន្ទាប់មកដ៏អស្ចារ្យ ចំណុចកំពូលដ៏អស្ចារ្យនេះ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើពេលវេលានឹងទៅយ៉ាងណា! សរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់!” ហើយខ្ញុំបានឃើញខ្លួនខ្ញុំតូច ហើយឮថា “សរសើរតម្កើងព្រះ។” ខ្ញុំបានឃើញខ្លួនឯងធ្លាក់ចុះដូចនេះ។ ហើយនៅទីនេះខ្ញុំបានឈរនៅទីនោះ។

304 ឥឡូវនេះ នេះគឺជាការបកស្រាយរបស់វា។ ឃើញទេ? រឿងដំបូងដែលខ្ញុំបានធ្វើ រឿងដែលបានធ្វើ គឺជាអាថ៌កំបាំងសម្រាប់មនុស្ស ភាគច្រើននៃពួកគេ។ ខ្ញុំមិនមានន័យថាដំណឹងល្អពេញលេញនិងពួកបរិសុទ្ធនៃព្រះទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំមានន័យថានៅក្នុងមនុស្សភាគច្រើន។ ហើយអ្នកមិនចង់មើលពិភពលោក កុសុម ជាសាររបស់ព្រះទេ។ ពេលអ្នកទៅហើយអ្នកនិយាយថា...

305 ដូចប៊ូសបាននិយាយថា “ខ្ញុំតែងតែ...” បាននិយាយថា “ខ្ញុំមានសុបិនមួយកាលពីឆ្នាំមុនថា—ព្រះនឹងបញ្ជូនខ្ញុំទៅទីក្រុងឈីកាហ្គោ ហើយអង្រួនទីក្រុងឈីកាហ្គោសម្រាប់សិរីល្អនៃព្រះ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “យ៉ូសែប ទ្រង់បានធ្វើរួចហើយ។”

“ហេតុអ្វី” គាត់បាននិយាយថា “ពួកគេមិនត្រូវបានរង្គោះរង្គើតាំងពីម៉ូឌី។”

306 ខ្ញុំបាននិយាយថា “នោះ? ខ្ញុំកំពុងនិយាយអំពីក្រុមជំនុំ។ នោះជាចំណីកាណុងនៅទីនោះ។ នោះគ្រាន់តែជាធូលីដី ដែលកកកុញតាមដងផ្លូវ លាបពណ៌យេសេបិលនិងអ្វីៗទាំងអស់។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “នោះគឺនៅទីនោះ។ ផ្ទះសំណាក់ចាស់ៗធំៗ ហើយអ្វីៗនឹងដួលរលំហើយធ្លាក់ចូលតាមផ្លូវនៅទីនោះ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “គាត់កំពុងនិយាយអំពីក្រុមជំនុំ។ ក្រុមជំនុំដែលបានឃើញការបើកសម្តែងរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានបើកសម្តែង ហើយពួកគេទទួលស្គាល់វា។ ពួកគេប្រហែលជាមិនមានដប់ប្រាំពីរទីក្រុងឈីកាហ្គោទេ។ ប្រហែលជាមិនមានដប់ទេនៅក្នុងជំនាន់នេះ ចេញពីទីក្រុងឈីកាហ្គោទាំងមូលចេញមក។”

307 តើអ្នកធ្លាប់គិតដល់រឿងហ្នឹងទេ? “ដូចនៅសម័យលោកណូអេដែរ នោះក៏នឹងមានការយាងមករបស់កូនមនុស្សដែរ ដែលព្រលឹងទាំងប្រាំបីត្រូវបានសង្គ្រោះ។” អូ-ហ្ន៎។ តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ចេញពីក្រុងសូដុម? ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យទេ? ខ្ញុំសង្ស័យថាជាអ្នកមួយក្តាប់តូច។ ឃើញទេ?

308 ប៉ុន្តែក្រុមជំនុំខ្លួនឯងបានទទួលការរង្គោះរង្គើ។ ពួកគេបានទទួលស្គាល់វា។ ពួកគេបានស្គាល់ព្រះបន្ទូល។ ពួកគេបានឃើញព្រះបន្ទូលនៅពេលដែលវាកំពុងត្រូវបានបង្កើតឡើង ហើយពួកគេចាប់បាន។ ឥឡូវនេះមើលវាមួយនាទី ឥឡូវនេះ។

309 ហើយសារដំបូងនេះ នៅពេលដែលពួកគេឃើញវា គ្រប់គ្នាបានប្រមូលផ្តុំគ្នាសម្រាប់វា បាននិយាយថា “អូ ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ! អូ ប្រសិនបើខ្ញុំអាចមើលឃើញនេះ នោះ និងផ្សេងទៀត។” ហើយពួកគេទៅភ្លាមៗ តាមរបៀបដែលពួកគេចូលមក។ ឃើញទេ?

310 ហើយឥឡូវនេះពួកគេគិតថា “មែនហើយ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ តើអ្នកនឹងចូលរួមនៅឯណា? បើខ្ញុំមិនមកនេះទេ វានឹងក្លាយជាផ្លូវនេះ។ ហើយខ្ញុំនឹងត្រូវបណ្តេញចេញ នៅទីនេះ ហើយខ្ញុំនឹងមិនមានអ្វីនៅទីនេះទេ។” បងប្អូនអង្គុយចុះហើយនិយាយថា “មែនហើយ តើខ្ញុំនឹងធ្វើអ្វីប្រសិនបើខ្ញុំ...?” ឃើញទេ? ពួកគេនឹងមិនឈប់យូរគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីទទួលស្គាល់វាជាព្រះបន្ទូលដែលព្រះបានសន្យា ត្រូវបានបង្ហាញ។ ឃើញទេ? ហើយពួកគេបានដើរចេញទៅ។

311 ប៉ុន្តែកុំបារម្ភ ស្រមោលនៅជិតបង្កើយ ឃើញទេ ពេលខ្ញុំត្រឡប់ទៅវាលវិញ។

312 តើអ្នកចាំទេ នៅយប់ផ្សេងទៀត នៃសារដែលទ្រង់បានផ្តល់ឱ្យខ្ញុំត្រឡប់មកវិញនៅទីនោះ នៅពេលដែលខ្ញុំកំពុងដាក់គ្រឹះ? ពិតប្រាកដណាស់។ បាននិយាយថា “ធ្វើកិច្ចការ...” បាននិយាយថា “នៅពេលដែលអ្នកចេញពីនិមិត្តនេះ សូមអានដំបូងទី២ ៤។” អ្នកដឹងទេ វាត្រូវបានដាក់នៅទីនោះនៅក្នុងថ្មជ្រុងកាលពីសាមសិបបីឆ្នាំមុន។

313 បាននិយាយថា “ធ្វើកិច្ចការរបស់អ្នកផ្សាយដំណឹងល្អ ធ្វើភស្តុតាងពេញលេញនៃព័ន្ធកិច្ចរបស់អ្នក។ ដ្បិតពេលវេលានឹងមកដល់ដែលពួកគេនឹងមិនស្ម័គ្រចិត្តនឹងគោលលទ្ធិដ៏ត្រឹមត្រូវ តែតាមសេចក្តីប៉ងប្រាថ្នារបស់គេ នោះនឹង

ពួកគេដែលមាស់ត្រចៀក ប្រែក្លាយពីរឿងនិទាន...ពីសេចក្តីពិតទៅរឿងព្រេង។”
បើមិនអញ្ចឹងទេ គ្រាន់តែពាក្យមួយម៉ាត់! ក្រន្លែងទេនៅលើកាសែត—អដ។

314 ប៉ុន្តែ ចាំថា នៅយប់ផ្សេងទៀត ខ្ញុំមិនដែលអានរឿងដែលនៅសល់ទេ។
រយៈពេលសាមសិបឆ្នាំដែលខ្ញុំបានអធិប្បាយនៅក្នុងរោងឧបាសថនេះ ខ្ញុំ
មិនដែលទៅណាឆ្ងាយជាងនេះទេ ហើយខ្ញុំក៏មិនដឹងថាហេតុអ្វីដែរ។

315 ខ្ញុំតែងតែឆ្ងល់ រហូតដល់ថ្ងៃមួយ ខ្ញុំបានឃើញកន្លែងដែលព្រះយេស៊ូវបានរើស
ក្រាំង ហើយចាប់ផ្តើមអាន ហើយអានពាក់កណ្តាលនៃទំនាយ ហើយឈប់ ហើយ
និយាយថា នៅទីនោះនៅទីក្រុងកាពើណិម ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ហើយថ្ងៃនេះ
ទំនាយនេះត្រូវបានសម្រេច។” ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់មិនអានរឿងដែលនៅសល់? វា
ទាក់ទងនឹងការយាងមកជាលើកទីពីរបស់ទ្រង់។ ឃើញទេ?

316 ហើយនៅទីនោះខ្ញុំបានអានវាដោយមិនដឹង។ ខ្ញុំបានរើសវា ហើយនៅទីនោះ
វានៅពីមុខខ្ញុំ នៅ ស្រីនខាងត្បូង រដ្ឋខារ៉ូលីណាខាងត្បូង។ នៅព្រឹកនោះ ឈរនៅ
ខាងក្រៅនិយាយជាមួយយ៉ូសែប បូស ងើបឈរទល់នឹងឡាន ខ្ញុំបានវាយវា។
ប្រុងប្រុសប្រាណហាំចាប់ម្រាមដៃរបស់គាត់—អដ។ ប៉ុលបាននិយាយថា “ខ្ញុំ...
មនុស្សទាំងអស់បានប្រឆាំងនឹងខ្ញុំ។ គ្មានមនុស្សនៅជាមួយខ្ញុំទេ។ ដេម៉ាសបាន
បោះបង់ចោលខ្ញុំ ស្រឡាញ់ពិភពលោកបច្ចុប្បន្ន។ ហើយខ្ញុំឥឡូវនេះ...” មើល។
“ហើយជាងដែកបានធ្វើបាបខ្ញុំយ៉ាងខ្លាំង។”

317 រកមើលអ្វីដែលដេម៉ាសត្រូវតែគិត: “ហេតុអ្វី ខ្ញុំបានឃើញប៉ុលផ្សាយដំណឹង
ល្អនិងព្យាបាលអ្នកជំងឺ។ ហើយនៅទីនេះគាត់បានអង្គុយ រងទុក្ខ ដោយខ្លួន
គាត់ផ្ទាល់ នាំវេជ្ជបណ្ឌិតទៅជាមួយគាត់ លូកា។ គ្រប់ពេលដែលគាត់ទៅ យក
វេជ្ជបណ្ឌិតទៅជាមួយ បុរសម្នាក់អធិប្បាយពីព្រះ។ ហេតុអ្វី ខ្ញុំឃើញគាត់វាយបុរស
ម្នាក់ខ្វាក់។ បាននិយាយថា ព្រះអម្ចាស់នឹងបន្ទោសអ្នក ហើយអ្នកនឹងខ្វាក់មួយ
រដូវកាល។ ហើយឱ្យជាងដែករត់គាត់ចេញពីការប្រជុំ។ ខ្ញុំគិតថាគាត់បានបាត់បង់
អំណាចរបស់គាត់ដើម្បីវាយមនុស្សខ្វាក់។ អាឡាស់ គាត់បានបាត់បង់អំណាចនៃ
ការព្យាបាលដ៏ទេវភាពរបស់គាត់។ ព្រះបានប្រឆាំងនឹងគាត់។”

318 ខ្ញុំមិនគិតថាដេម៉ាសបានចូលទៅក្នុងពិភពលោកទេ ព្រោះដេម៉ាសគឺជាអ្នក...
អ្នកដឹងពីប្រវត្តិរបស់គាត់។ គាត់ជាគ្រួសារអ្នកមាន។ ហើយគាត់ចង់ទៅជាមួយ
ហ្វូងមនុស្សដែលនៅសល់។

319 ប៉ុន្តែប៉ុល ប៉ុលតូចដ៏កំសត់។ តើវាជាអ្វី? ព្រះតែងតែអនុញ្ញាតឱ្យក្រសួងមួយ ទទួលបានដូចនោះ ហើយបន្ទាប់មកមកដវា។

320 គាត់បានអនុញ្ញាតឱ្យព្រះយេស៊ូវទៅកន្លែងមួយ។ សូមមើលនៅទីនោះ។ នៅពេលដែលទ្រង់អាចប្រោសមនុស្សស្លាប់បាន នៅពេលដែលទ្រង់អាចធ្វើអ្វី ដែលទ្រង់ចង់ធ្វើ ហើយឱ្យទាហានរ៉ូម៉ាំងម្នាក់ដកពុកចង្កាចេញពីព្រះភក្ត្រទ្រង់ ហើយស្តោះទឹកមាត់ដាក់មុខទ្រង់។ [ប្រុងប្រុសប្រាណហាំបញ្ចេញសំឡេងស្តោះ ទឹកមាត់—អដ។] វាយទ្រង់...ដាក់កន្ទបជុំវិញព្រះភក្ត្រទ្រង់ ហើយនិយាយថា “ឥឡូវនេះ អ្នកដឹងទេ ពួកគេប្រាប់ខ្ញុំថា ទ្រង់ជាហោរា។” ពួកគេទាំងអស់បាន ឈរនៅជុំវិញដើមត្រែង ហើយវាយទ្រង់លើក្បាល។ [ប្រុងប្រុសប្រាណហាំបានប៉ះ អ្វីមួយ។] បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះប្រាប់យើងថាមួយណាវាយអ្នក។” ទ្រង់ដឹងថា មួយណាវាយទ្រង់។ អូ-ហូ។ ប្រាកដណាស់។ ទ្រង់ជ្រាប។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែព័ន្ធកិច្ច របស់ទ្រង់កំពុងរៀបចំដើម្បីឡើងគ្រងរាជ្យ។

321 វាតែងតែទទួលបានកន្លែងនោះដែលវាហាក់ដូចជាវាពិត ខ្សោយពិតប្រាកដ គ្រាន់តែបាត់ទៅ បន្ទាប់មកព្រះមកដវា។

ឱព្រះអម្ចាស់អើយ សូមឱ្យវាកើតឡើង។ សូមឱ្យវាកើតឡើងព្រះអម្ចាស់។

សូមអានក្បាលយើងចុះ។

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់
ពីព្រោះទ្រង់...

ឥឡូវថ្វាយបង្គំទ្រង់។ យើងមានការបង្រៀនយ៉ាងលំបាក។

ហើយបានទិញសេចក្តីសង្គ្រោះខ្ញុំ
នៅលើដើមកាល់រ៉ាវី។

322 សូមលើកដៃរបស់យើងឥឡូវនេះទៅកាន់ទ្រង់។

ខ្ញុំ...

ឥឡូវនេះនៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណ មើល “ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់។”

...ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់
 ពីព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន។
 ហើយបានទិញសេចក្តីសង្គ្រោះខ្ញុំ
 នៅលើដើមកាល់រ៉ាវី។

323 ឥឡូវនេះ សូមក្រោកឈរឡើង។

នៅក្នុងបទចម្រៀងរបស់យើង យើងច្រៀងខទីមួយ យើងនឹងចាប់ដៃគ្នា ខទីពីរ
 យើងនឹងច្រៀងវាទៅព្រះ។ ត្រូវហើយ។ ហើយបន្ទាប់មកយើងនឹងត្រូវបានបញ្ចប់។

ឥឡូវ សូមច្រៀង:

ចូរនាំយកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ
 កូននៃទុក្ខព្រួយនិងវេទនា
 នាមនោះនឹងចម្រើនឱ្យចិត្តធូ
 យកវាគ្រប់ទីកន្លែងដែលអ្នកទៅ។
 នាមវិសេស អូនាមប្រសើរ!
 ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងស្ថានសួគ៌
 នាមវិសេស អូនាមប្រសើរ!
 ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដី...ស្ថានសួគ៌។

324 ឥឡូវនេះ ចងចាំរឿងនេះ ឥឡូវនេះ។ ខ្ញុំនឹងសួរម្ចាស់ប្រុសម្នាក់ នៅទីនេះ ដែលខ្ញុំ
 មាននៅក្នុងបន្ទប់ប៉ុន្មាននាទីមុន ជា—ម្ចាស់ប្រុសដ៏មានតម្លៃ ជាបេសកជនទៅកាន់
 ក្រុមជំនុំនៅទីហោស្ថាននៅទីនេះ ខ្ញុំភ្លេចចាំគាត់ឈ្មោះអ្វី ខ្ញុំនឹងសួរគាត់ បញ្ចប់
 ដោយការអធិស្ឋានភ្លាមៗនៅពេលដែលយើងច្រៀងខបន្ទាប់នេះ:

ចូរនាំយកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ
 ជាខែលពីអន្ទាក់ទាំងអស់
 ហើយពេលការល្អរុងរឿងជុំវិញអ្នក
 សូមដកដង្ហើមពីព្រះនាមដ៏បរិសុទ្ធនោះនៅក្នុង
 ការអធិស្ឋាន។

325 ចាំមើលអារក្សចាកចេញ។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ សូមចងចាំ:

ចូរនាំយកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ
 ជាខែលពីអន្ទាក់ទាំងអស់
 ហើយពេលការល្បួងជុំវិញអ្នក
 គ្រាន់តែឈប់ ហើយដកដង្ហើមព្រះនាមបរិសុទ្ធនោះនៅក្នុង
 ការអធិស្ឋាន។

326 មើលអ្វីដែលកើតឡើង។ ត្រូវហើយ។ ទាំងអស់គ្នាឥឡូវនេះ។

ចូរនាំយកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ
 ជាខែលពីអន្ទាក់ទាំងអស់
 នៅពេលដែលការល្បួងនៅជុំវិញអ្នកប្រមូលផ្តុំ (តើអ្នកធ្វើអ្វី
 ឥឡូវនេះ?)
 សូមដកដង្ហើមពីព្រះនាមដ៏បរិសុទ្ធនោះនៅក្នុង
 ការអធិស្ឋាន។

នាមរិសេស (នាមរិសេស!) អូ នាមប្រសើរ! (អូ នាមប្រសើរ!)
 ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងស្ថានសួគ៌
 រិសេស... (...?..ឃើញក្មេងស្រីតូចនោះ...?...) អូ នាម
 ប្រសើរ! (មកទីនេះ សម្លាញ់ចិត្ត។)
 ក្តីសង្ឃឹម...

327 ខណៈពេលដែលអ្នកកំពុងឈរនៅទីនេះ៖ ជាលើកចុងក្រោយដែលខ្ញុំនៅ
 រោងឧបោសថ នៅទីនេះ (ម្តាយនេះបន្តសើចហើយចង្អុលទៅទារក។) ទារកនេះ
 ស្ថិតនៅក្នុងដង្កៀប។ នៅទីនេះ វាកំពុងរត់នៅជុំវិញទីនេះ លេងផ្អែមល្ហែមនៅ
 ថ្ងៃនេះ។ តើវាមិនស្អាតទេឬ? សរសើរតម្កើងព្រះអម្ចាស់។ ឥឡូវនេះ មើលនៅ
 ទីនេះ៖ អូសម្លាញ់ អ្នកលោតចុះហើយបង្ហាញពួកគេនៅទីនោះ របៀបដែលអ្នក
 អាចរត់ជុំវិញ។ ឃើញទេ?

អូ ព្រះនាមដ៏រិសេស (ចងចាំ ការប្តូរប្តូរយប់នេះ ឥឡូវនេះ។)
 ...ផ្អែមល្ហែមណាស់!
 ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងស្ថានសួគ៌
 នាមរិសេស អូនាមប្រសើរ!
 ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងសេចក្តីអំណរ...

328 ឥឡូវចូរយើងឱនក្បាលចុះ។ ហើយចងចាំកម្មវិធីនៅយប់នេះ ឥឡូវនេះ ហើយវាជាយប់នៃការរួបរួម។ ហើយអ្នកទាំងអស់គ្នាចាំថា អ្នកដែលជាគ្រីស្ទាន យើងសូមអញ្ជើញអ្នកឱ្យមកទទួលយកការប្រកបជាមួយយើង។ យើងកំពុងរង់ចាំ ពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យ។

329 គ្រូគង្វាលដ៏មានតម្លៃរបស់យើងនៅទីនេះ បងប្រុសនេវីល និង... តើស្រឡាញ់ បងប្រុសនេវីលប៉ុន្មាននាក់? និយាយថា “អាម៉ែន។” [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អេដ។] បងប្អូនអើយ សូមស្តាប់ខ្ញុំ... ដូចជាគ្រូគង្វាលម្នាក់នៅទីនេះនៃ រោងឧបោសថ: នៅជាប់ជាមួយបងប្រុសនេវីល។ នៅជាមួយគាត់។ ឃើញទេ? គាត់ជាអ្នកបំរើរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ នៅជាមួយគាត់។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ចូរយើង ប្រមូលផ្តុំខ្លួនយើងជាមួយគ្នា: ហើយច្រើនទៀតដូចដែលអ្នកឃើញថ្ងៃដ៏អាក្រក់នេះ ជិតមកដល់។” មកកម្មវិធី មក ចូរយើងចូលទៅ ហើយនៅខាងគ្រូគង្វាលរបស់ យើង។ ឃើញទេ? នៅត្រឹមត្រូវជាមួយ...



ឈ្មោះប្រមាថ KHM62-1104M

(Blasphemous Names)

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅព្រឹក ថ្ងៃអាទិត្យ ទី 4 ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ 1962 នៅ រោងឧបោសថ ប្រាណហាំកុង ជេហ្វឺរសាន់វិល រដ្ឋ ឥណ្ឌា អាណា សហរដ្ឋអាមេរិក។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារ សម្លេងចេញពីខ្សែអាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវបានបោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2024 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG